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Utku KIZILTAN

Maduro'nun
koltuğu tehlikede

Sayfa 5

Sayfa 9

Hasan Servet ÖKTEM

İstanbul İtfaiyesi'nin filosuna
134 yeni araç kazandırıldı.

Yeni araçları tanıtan Ekrem İma-
moğlu, İBB’nin Çevre, Şehircilik ve
İklim Değişikliği Bakanlığı'ndan it-
faiye eri alımı için yanıt beklendi-
ğini belirterek, “Dosyanın Şehircilik

Bakanlığı’nda, 2 bin 300 kişinin
bizim kurumumuza katılmasının
engellenmesinin altında yatan an-
lamsız, mesnetsiz, komik, trajik du-
rumun sebebi nedir? 86 milyon
yurttaşımıza şikayet ediyorum”
ifadelerini kullandı. I SAYFA 5
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ABD'de Newswe-
ek'e özel röportaj

veren Cumhurbaşkanı
Erdoğan, “Bölgemizde
bir terör devleti kurabile-
ceklerini düşünenler için
bu büyük bir hayaldir ve
asla gerçekleşmeyecek-
tir” diye konuştu. “NATO

ile Rusya arasında doğ-
rudan bir çatışma ihti-
mali kuşkusuz endişe
vericidir” diyen Erdoğan,
“Bu sonuca yol açabile-
cek her türlü adımdan
bilinçli olarak kaçınılma-
lıdır” açıklamasında 
bulundu. I SAYFA 7
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OPERASYONA
MARUZ KALDIM!

Servet Yardımcı, tFF başkan
adaylığından çekildiğini du-

yurdu. Yardımcı yaptığı açıkla-
mada, “Sahip olduğum karakter ve
terbiye ile tamamen ters, yaptıkla-
rımla ve tecrübelerimle asla örtüş-
meyecek iftiralarla dolu kirli bir
operasyona maruz kaldım. tFF baş-
kanlığına adaylığımı açıklamamın
ardından, malum kirli yapı tarafın-
dan mevcut sistemin devam edebil-

mesi adına
başlatılan kum-
pas, yalanlarla,
iftiralarla, kum-
paslarla, şah-
sımı, ailemi,
onurumu, hay-
siyetimi, itiba-
rımı, hedef
almaktadır”
ifadelerini 
kullandı. 
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Beylikdüzü Yakuplu
Mahallesi'nde 28 ya-

şındaki Merve K., kardeşi
Hüseyin K. (20) tarafından
bıçaklandı. Ağır yaralı ola-
rak hastaneye kaldırılan
Merve K. tüm müdahalelere
rağmen hayatını kaybetti.
Olay yerinde bıçakla birlikte
gözaltına alınan Hüseyin K.,
polis merkezindeki işlemleri-
nin ardından adliyeye sevk
edildi. Sosyal medya hesabı

üzerinden başsağlığı mesajı
yayınlayan yakınları, otopsi
işlemlerinin tamamlanması-
nın ardından cenaze işlemle-
rinin netleşeceğini duyurdu.
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SIKAYET
EDIYORUM!

SREBRENİTSA'DA KONUŞTU

Unutulursa
tekrarlanır!

CHP Genel Başkanı Özgür
Özel, Srebrenitsa soykırımının

29. yılı dolayısıyla Srebrenitsa ken-
tini ziyaret ederek yaşamını yitiren-
leri mezarı başında andı. “Ali İzzet
Begoviç'in dediği gibi soykırım unu-
tulursa tekrarlanır” diyen Özel,
“Unutturmamak için burada olmak
gerekiyor. BM bugünü soykırımı ha-
tırlama anımsama günü ilan etti.

Buna rağmen
hala Sırp yetkili-
lerin ve buradaki
bazı siyasetçile-
rin soykırımı ta-
nımadığı hatta
failleri meşrulaş-
tırmaya çalışı-
yor”' ifadelerini
kullandı. 
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15 TEMMUZ'U UNUTMADIK

Böyle ihanet 
görülmedi!

İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya,
darbe girişiminin 8'inci yıl dö-

nümü münasebetiyle düzenlenen
'15 Temmuz Unutmadık Unuttur-
mayacağız' programına katıldı. Bu-
rada konuşan Yerlikaya, "O gece
yaşananlar, farklı perspektiflerden
okunmalı. Sosyal ve beşeri bilimler

nezdinde üze-
rinde uzun yıllar
çalışılmalı.
Çünkü millet
olarak biz, böyle
bir ihaneti daha
önce görmedik,
tecrübe etmedik"
ifadelerini kul-
landı. I SAYFA 9
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CATISMA IHTIMALI
ENDISE VERICI!
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CHP Genel Başkan Yar-
dımcısı Özgür Karabat,

bahis oyunları hakkında önemli
bilgiler paylaştı. “Ülkemizin kana-
yan yaralarından birine parmak
basmak istiyorum” diyen Kara-
bat, “Gençlerimizin umutlarını
harcadığı; hayallerini tükettiği
spor müsabakaları üzerinden oy-
nanan bahis oyunları ve bu oyun-
lardan sağlanan kaynağın nasıl

değerlendirildiğinden bahsetmek
istiyorum” ifadelerini kullandı.
Son yıllarda derinleşen ekonomik
kriz nedeniyle, gençlerin bahis
oyunlarına yöneldiğini ifade eden
Karabat, “Dünya genelinde bahis
ya da kısa yoldan zengin olma
şansı olarak gördükleri kripto
benzeri ekonomilerde ülkemizin
en ön sıralarda yer aldığını göre-
bilirsiniz” diye konuştu. 
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İBB Meclisi'nde kavga çıktı. Meclis Başkanvekili Nuri Aslan'ın, Bah-
çelievler Belediye Başkanı Hakan Bahadır'ı kast ederek, “Siz bana
müsaade edin ben ona haddini bildiririm” sözleri dikkat çekti

İBB Meclisi'nin temmuz ayı son
toplantısında taraflar birbirine

girdi, meclise ara verildi. CHP Gurup
Sözcüsü Gencay Özcan'ın, kentsel dö-
nüşüme vurgu yaparak Bahçelievler'de
kendiliğinden yıkılan binaların olduğunu

söylemesi üzerine Bahçelievler Belediye
Başkanı Hakan Bahadır, "Bahçeliev-
ler’de dinlemeyi öğrenmedi, burada
da öğrenmedi. Öğreteceğiz" tepkisini
gösterdi. Meclis Başkanvekili Nuri
Aslan ise  Bahadır’ın mik-
rofonunu kapattırdı.
Bahadır'a “Boşuna
konuşuyorsunuz”
diyen Aslan, “Her meclis üyesinin
hakkını korumak benim görevim. Siz
bana müsaade edin ben ona haddini bil-
diririm” ifadelerini kullanınca tansiyon
iyice yükseldi. HABER: SELVİ SARITAÇ
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BEN HADDINI 
BILDIRIRIM!

MİKROFONUNU KAPATTIRDI

EKONOMİK SIKINTI GENÇLERİMİZİ
BAHİS OYUNLARINA YÖNLENDİRDİ

Yasa dışı bahis sitelerin-
den söz eden Karabat,

“Bu siteler aracılığı ile ülkemizin
kaynaklarının önemli bir kısmı
yurt dışına ya da yasa dışı
faaliyet gösteren kurum-
lara aktarılıyor. Bir yan-
dan milletimizin parası
yasa dışı platformlara ak-
tarılırken bir yandan bu
ekonomiden devletimiz
hiçbir vergi ya da sair
gelir elde edemiyor”

dedi. İktidara seslenen Karabat,
“Gelin yasa dışı bahsi engelle-
mek için adım atalım. Web site-
lerindeki reklamları önleyelim

spor yayınlarındaki reklam-
ları önleyelim ve kazanan-
lara dağıtılan primlerde
artırılan limiti daha fazla
kullanalım ki insanların yasa

dışı sitelere olan eğilimi
azalsın. Ayrıca yaptırımları
artıralım” çağrısında 
bulundu. I SAYFA 7
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ÜLKEMİZİN KAYNAKLARININ ÖNEMLİ 
BİR KISMI YURT DIŞINA AKTARILIYOR

Cemre Baysel ve Alperen Duymaz'ın başrol-
lerinde yer alacağı “Hayat Hırsızı” dizisinin

oyuncu kadrosu netleşmeye başladı. “Avenida
Brasil” dizisinden esinlenerek Aybike
Ertürk’ün ülkemize uyarladığı 
Ay Yapım imzalı dizinin oyuncu
kadrosuna Meltem Baytok 
katıldı. I SAYFA 13
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BAŞROLDE
CEMRE VAR!

Sanayi ve Teknoloji Bakanı
Mehmet Fatih Kacır,

“2002'den bugüne gıda ürünleri
imalatına yönelik olarak 8 bin 268
yatırım için teşvik belgesi düzenle-
dik. Bu teşvikler kapsamında 594
milyar lira sabit yatırımla 246 bin is-
tihdamın önünü açtık” dedi. Dün-
yada her 9 kişiden 1'inin açlıkla
mücadele ettiğini dile getiren Kacır,
diğer yandan israf edilen tonlarca
gıda olduğuna vurgu yaparak gıda
israfının da önüne geçmeyi hedefle-
diklerini kaydetti. I SAYFA 6

ç

Dyt. Berna Ertuğ, yaza
formda girmek için sağlıklı

beslenme önerilerinde bulundu.
Ertuğ, “Yaz diyetleri gıda kısıtla-
malarını içeren moda diyetlerdir
ve hepsi o yakalanması zor yaz
vücuduna ulaşmayı amaçlamak-

tadır. Bu hedef, yeme ve
egzersiz davranışları-
mız söz konusu ol-
duğunda çok fazla
baskıya ve aşırı ön-
lemler alınmasına

yol açabilir.
Çoğu
zaman ar-
zuladığınız,

hayalinizdeki
vücut sizin ve
genetik yapı-

nız için müm-
kün olmayabilir”

dedi. I SAYFA 2
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Para aklama 
süreci anlatıldı

Her 9 kişiden 
biri aç durumda

Dilan Polat ile eşi Engin Po-
lat'ın tutuklandığı soruşturma

sonucunda hazırlanan iddianame-
nin detaylarına ulaşıldı. Dilan ve
Engin Polat'ın 3 ayrı suçtan 20'şer
yıldan 40'ar yıla kadar hapisle ceza-
landırılmaları talep edildi. 28 şüp-
heli hakkında düzenlenen 75
sayfalık iddiana-
mede sanık Engin
Polat liderliğinde
kurulmuş ve işle-
tilmiş bir suç ör-
gütünün, fikir ve
eylem birliği içeri-
sinde hareket ede-
rek kara para
aklama sürecini
işlettiğinin tespit
edildiği belirtildi.
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FİT VÜCUT İÇİN 
NE YAPILMALI?

ULKENIN 
KANAYAN
YARASI!

Spor Toto Teşkilatı’nın 2022 yılı için 8 milyar tuta-
rında bir kaynağı reklam gideri adı altında har-
cadığını ifade eden Özgür Karabat,
“Maalesef bu kalemin detayına ulaş-
mak mümkün değil. Ne denetimi var
ne de bir sisteme bağlanmış du-
rumda. Tam anlamıyla sporun örtülü
ödeneği olarak iktidar tarafından
kullanılmakta” iddiasında bulundu. 

EKREM 
HACIHASANOĞLU

HABER

CHP Genel Başkan 
Yardımcısı Özgür Karabat,
'Ülkenin kanayan yarası'
diye tarif ettiği bahis oyunla-
rını gündeme getirdi. Bahis
oyunları üzerinden gençlerin
umutlarını harcadığını, 
hayallerini tükettiğini ifade
eden Karabat, yurt dışında
bulunan yasa dışı bahis şir-
ketlerine milyonlarca dolar
para akıtıldığını ifade etti
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ÇÖPLER TOPLANDI!
Esenyurt Selahattin Eyyubi Mahal-
lesi’nde bulunan çöp toplama alanı 

vatandaşların tepkisine neden oldu. Gelen
tepkiler üzerine harekete geçen belediye ekip-
leri, şikâyete konu olan alan tamamen temiz-
ledi. Toplanan çöpler Seymen Çöp Gazı
Enerji Üretim Tesisi’ne gönderildi. I SAYFA 4
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ÖRTÜLÜ ÖDENEK!
8 MİLYARLIK
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Y az diyetleri gıda kısıtlama-
larını içeren moda diyetler-
dir ve hepsi o yakalanması

zor yaz vücuduna ulaşmayı amaç-
lamaktadır. Bu hedef, yeme ve eg-
zersiz davranışlarımız söz konusu
olduğunda çok fazla baskıya ve
aşırı önlemler alınmasına yol aça-
bilir. Çoğu zaman arzuladığınız,
hayalinizdeki vücut sizin ve genetik
yapınız için mümkün olmayabilir.
Bu nedenle; yaz diyetlerine yakla-
şım yeniden düşünülmeli, yılın bu
döneminde sıkı bir diyet uygulama-
nın artıları ve eksilerini göz önünde
bulundurulmalı ve bu diyetlerin
gerçekten gerekli olup olmadığını
sorgulanmalıdır. Memorial Antalya
Hastanesi Beslenme ve Diyet Bölü-
mü’nden Dyt. Berna Ertuğ, yaza
formda girmek için sağlıklı bes-
lenme önerilerinde bulundu.  

Metabolizma hızınızı ölçtürün 

Doğru besinleri tercih ederek, sağ-
lıklı kilo vermek için atılabilecek ilk
adımlardan biri metabolizma hızı
ölçümüdür. Kişiden kişiye farklılık
gösteren metabolizma hızının ölçü-
münde en doğru sonucu elde
etmek için; kişinin ağzı ve burnu bir

maske ile örtülür. Yaklaşık 10-15
dakika süren ölçümde, kişinin oksi-
jen tüketim kapasitesine göre meta-
bolizma hızı ölçümü yapılır. Bu
ölçümün sonunda diyetisyen kişiye
özel bir beslenme programı hazır-
lar. 

Yanlış diyetlerden uzak durun 

Hızlı kilo vermek için yapılan bi-
linçsiz diyetler, uzun vadede sağlık-
sız sonuçlara neden olmaktadır.
Doğru beslenme şekli kişiye özeldir
ve bireyin yaşı, vücut yapısı, boyu,
cinsiyeti gibi birçok faktörün birleş-
mesiyle şekillenir. Fazla kiloları ve-
rebilmek için aceleci davrananlar,
yanlış diyetler ve hızlı kilo kaybı ile
vücudunu olumsuz etkilemektedir.
Yanlış beslenme şekliyle yağ yerine
kas kaybedildiğinde, kilo verildiği
zannedilir; fakat vücutta sarkmalar,
kırışmalar, selülit görüntüsündeki
artışlar gözlenmeye başlar. Bu ne-
denle metabolizma hızı oksijen tü-
ketimi yöntemiyle ölçülmeli, detaylı
vücut analizi yapılmalı, kişinin sağ-
lık durumu, yaşam şekli ve diğer
tüm özelliklerine göre “diyetisyen”
tarafından önerilen sağlıklı bes-
lenme yöntemi planlanmalıdır. 

Aç kalmayın

Tüm gün boyunca tüketilen besin-
ler 3 ana öğün ve ihtiyaca göre 1-2
ara öğün olarak paylaştırıldığında
kilo vermek de sancılı bir süreç ol-
maktan çıkacaktır. Kan şekerinin
dengelenmesi için aç kalmamaya
özen gösterilmelidir. Bu sayede gün
içinde tetiklenen tatlı krizlerini bas-
tırmak ve tek bir öğünde çok fazla
yemek yeme isteğinden kurtulmak
kolaylaşacaktır. 

“4 yapraklı yonca” modeli

Beslenmede “4 yapraklı yonca”
modeli; doğru besin gruplarından,
uygun miktarlarda tüketmek ve kilo
verirken sağlıklı kalmak için takip
edilmesi gereken bir kuraldır. Her
yaprak 1 besin grubunu oluştur-
maktadır.   Bu gruplar; süt ve ürün-
leri grubu (süt, yoğurt, ayran,
cacık), et-kuru baklagiller-yu-
murta-peynir, ekmek-tahıl grubu
(ekmek, makarna, pilav, çorba…),
meyve ve sebze grubudur. Diyetis-
yen kişiye en uygun diyet progra-
mını oluştururken, her bir gruptan
alınması gereken miktarları da 
belirler. HABER MERKEZİ 

Böbrek
yetmezliği
neden olur?

BöBrekte, sebebine bakılmaksızın 3
aydan daha fazla süren fonksiyon
kaybı yaşanması kronik böbrek yet-

mezliği olarak tanımlanıyor. türkiye’de her 20
yetişkinden 1’inin kronik böbrek hastası ol-
duğu biliniyor. kadınlarda erkeklere oranla
daha fazla görülen bu hastalığa yakalanma
riski ileri yaşla birlikte belirgin ölçüde artıyor.
Sigara kullanımı, diyabet ve hipertansiyon,
böbrek taşı varlığı ve aile öyküsü gibi risk
faktörlerine bağlı olarak gelişebilen kronik
böbrek hastalığı erken evrelerinde çok fazla
belirti vermediğinden sinsi bir hastalık olarak
niteleniyor. kişide böbrek hastalığını düşün-
dürecek işaretlerin başında ise sık idrara
çıkma, idrarda kan, köpüklü idrar, ayakta ve
ayak bileklerinde şişlik, yorgunluk ve uyku-
suzluk geliyor. 

Birçok kişi farkında bile değil

Sessiz ve derinden ilerleyen, son evrelere
kadar neredeyse hiç belirti vermeyen ya da
belirtileri başka hastalıklarla karıştırılan kro-
nik böbrek yetmezliği tedavi edilmezse hasta-
lar için diyalize ve böbrek nakline kadar
uzanan ciddi bir tablo ortaya çıkabilir. Çoğu
yetişkin, böbrek hastası olduğunu bilmeden
hayatına devam ederken, bu sinsi hastalık her
geçen gün biraz daha ilerlemektedir. Bu tür
bir durumda kalmamak için 60 yaş üstü kişi-
lerin, ailesinde böbrek yetmezliği öyküsü
olanların, tansiyon ve şeker hastalarının mut-
laka yıllık kontrollerini yaptırmaları tavsiye
edilmektedir.  

Belirtiler varsa uzmana başvurun 

Hastalığın kesin tanısı tıbbi tetkiklerde ko-
nulsa da, kişide kronik böbrek yetmezliğini
düşündürecek bazı belirtilerden söz edilebilir:
Sık idrara çıkma: Her zamankinden daha sık
ve özellikle geceleri idrara çıkma
kanlı ve köpüklü idrar: İdrarda kan görülmesi
ya da çırpılmış yumurta benzeri köpüklü idrar
Ayak ve ayak bileklerinde şişlik: Böbrek işlev-
lerinin azalması ve sodyum tutulumunun 
artması nedeniyle ayak ve ayak bileklerinde
şişme
Yorgunluk ve uykusuzluk: Böbrek işlevlerinin
azalmasına bağlı olarak kandaki kirliliğin 
artmasıyla ortaya çıkan halsizlik, 
yorgun hissetme ve uyuyamama
Cilt kuruluğu ve kaşıntı
İştahsızlık
kas krampları 
Böbreklerde oluşan hasar düzeltilemiyor
ancak hastalık yavaşlatılabiliyor.

Erken tanı çok önemli

tedavinin ilk aşaması proteinden ve tuzdan
kısıtlı diyete uyulması ile başlamaktadır. Böb-
reklere binen yükü azaltmak  ve böbrek hasa-
rını önlemek için düşük proteinli ve az tuzlu
beslenmenin çok etkili olduğu bilinmektedir.
Diyabetik hastada hedef  kan şekeri düzeyle-
rine ulaşılması, hipertansif hastada ise etkin
kan basıncı kontrolü sağlanması tedavideki
temel ilkeler olarak öne çıkmaktadır. tüm
bunlarla birlikte sağlık kontrollerini aksatma-
mak ve uzman hekimin tavsiyelerine uymak
da hastalığın bir sonraki evreye geçişini ya-
vaşlatabilmekte hatta bazen durdurmaktadır.
Ayrıca sürekli gözetim altında olmak kronik
böbrek hastalığı evreleri ilerledikçe gelişen
anemi (kansızlık), kemik mineral metabolizma
bozuklukları, dislipidemi ve kardiyovasküler
hastalıkların da erken tanı ve tedavisine ola-
nak sağlamaktadır. HABer MerkeZİ

Sivilcelere karşı önlem alın

Yaz diyetleri gıda kısıtlamalarını içeren moda diyetlerdir ve hepsi o yakalanması zor yaz vücuduna ulaşmayı amaçla-
maktadır. Bu hedef, yeme ve egzersiz davranışlarımız söz konusu olduğunda çok fazla baskıya ve aşırı önlemler alın-
masına yol açabilir. Çoğu zaman arzuladığınız, hayalinizdeki vücut sizin ve genetik yapınız için mümkün olmayabilir

Akne, kıl köklerinin yağ ve ölü deri hücreleriyle tıkanması sonucu ortaya çıkan bir cilt rahatsızlığıdır. Beyaz nokta,
siyah nokta veya sivilcelere neden olur. Akne, her yaştan insanı etkilemesine rağmen en çok gençler arasında
yaygındır. Sıcak havaların gelmesi ile birlikte cilt yağlanması, siyah nokta ve sivilcelerde de artış görülebilmektedir

Memorial Hastanesi Nefroloji
Bölümü’nden Prof. Dr. İhsan
Ergün, ihmal edildiğinde böbrek
kaybına kadar gidebilecek olan
kronik böbrek yetmezliği hasta-
lığı ve dikkat edilmesi gereken-
ler hakkında bilgi verdi 
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Hareket edin 
Yaza formda girmek için
sağlıklı beslenme alışkanlıkları
kazanmanın yanı sıra düzenli
egzersiz, hareketli yaşam ve su
tüketimi de ihmal edilmeme-
lidir. Bunun için; Yüzmek yaz
aylarında oldukça
rahatlatıcıdır ve farkında 
olmadan kilo vermenizi sağlar,
bu nedenle fırsat
buldukça yüzün.
Daha çok su içmeye özen gös-
terin. Günde ortalama 2.5 lt su
tüketin. Buzlu çay, soğuk

kahve, gazlı içecekler, limona-
talar vb. son derece ferahlatıcı
hissettirse de, yüksek şeker ve
kafein içeriği nedeniyle
vücudun ciddi şekilde susuz
kalmasına neden olabilir. Bu
içeceklerden mümkün oldukça
uzak durun. Açık havada egzer-
siz yapmak başlı başına önemli
ölçüde daha fazla kalori
yakmanıza neden olabilir.
Sabah erken saatlerde antren-
man yapın.
Açık havada yürüyüş yapın.
Günde iki kez açık havada 30
dakikalık bir yürüyüş yapmak
bile, doğru beslenmeyle
eşleştirildiğinde gözle görülür
değişiklikler gösterebilir. 

Etkili sivilce tedavileri mevcuttur ancak
sivilce kalıcı olabilir. Sivilce tedavisi ko-
nusunda halk arasında yaygın olarak

doğru zannedilen bilgilerin çoğu yanlıştır ve bu,
tedaviyi güçleştiren en önemli sıkıntılardan biri-
dir. Memorial Antalya Hastanesi Dermatoloji
Bölümü’nden Uzm. Dr. Ali Rıza Başaran, akne
tedavisi hakkında bilinmesi gerekenleri anlattı. 

Erken çocukluk 
döneminde görülebilir

Ergenlik sivilcesi olarak da bilinen akne,  bir kıl ke-
seciği ve yağ bezleri hastalığıdır. Çeşitli nedenlerle,
yağ bezlerinin deriye açılan ağzının tıkanması, akne
gelişiminin ilk basamağını oluşturur. Akne genel-
likle herkesi hayatının bir noktasında etkiler. En çok
hormonal değişiklikler geçiren gençler ve genç ye-
tişkinler arasında yaygındır. Sivilce bu dönemdeki
gençlerin %85’inde az ya da çok, farklı oranlarda
görülür. Ancak sivilce yetişkinlik döneminde de or-
taya çıkabilir. Yetişkin aknesi kadınlarda ve aile-
sinde sivilce öyküsü olanlarda daha fazla
görülebilir. Ayrıca seyrek olarak anne sütünden
geçen hormonların etkisiyle erken çocukluk döne-
minde de ortaya çıkabilir. 

Sivilce belirtileri aşağıdaki gibidir;

Beyaz noktalar (kapalı tıkalı gözenekler) Siyah
noktalar (tıkanmış gözeneklerin açılması)
Küçük kırmızı, hassas şişlikler (papüller)
Uçlarında irin bulunan papüller olan 
sivilceler (püstüller)

Deri altında büyük, katı, ağrılı topaklar 
(nodüller)
Deri altında ağrılı, irin dolu topaklar 
(kistik lezyonlar) 

Tedavi alınmazsa iz kalabilir

Ergenlik döneminin sona ermesiyle birlikte akne
probleminin de sona ereceği; bu nedenle de teda-
vinin gereksiz olduğu düşüncesi ise doğru değil-
dir. Bu dönemde yeterli ve etkili bir tedavi
uygulanmazsa hem deride fiziksel olarak iz kalır
hem de kişisel görünüm ile ilgili olarak endişeler
artacağından hasta ruhsal olarak etkilenir. Koz-
metik ürünler, cildi temizleyerek ve nemlendirerek
akne tedavisine destek olurlar ancak başlı başına
kozmetik ürünler ile akneyi tedavi etmek müm-
kün değildir. Bu nedenle akne tedavisi için der-
matoloji uzmanından yardım alınmalıdır.

Akne tedavisi uzun süreli olmalıdır 

Akne tedavisi hastalığın şiddeti ve hastanın teda-
viye uyumu gibi faktörler göz önünde bulundu-
rularak oluşturulur. Akne ilaçları topikal (dıştan
sürerek) veya sistemik (ağızdan alarak) yolla uy-
gulanabilir. Herhangi bir tedavinin başarısını de-
ğerlendirmek için 6-8 hafta gerekir. Çoğunlukla
hastalık kontrol altına alındıktan sonra da bazı
topikal ilaçlar kullanılmaya devam edilebilir. Ay-
rıca aknenin yenilen yiyeceklerle bir ilişkisi görül-
memiştir. Ancak kişisel gözlem olarak herhangi
bir gıda ile aknede şiddetlenme gözlenmişse o gı-
danın tüketimi azaltılabilir. HABER MERKEZİ



OLAY, saat 16.30 sıralarında İstanbul
Beylikdüzü Barış Mahallesi’nde meydana
geldi. Edinilen bilgiye göre Vira Kavşağı

yanında bulunan otluk alanda henüz bilinmeyen
nedenle yangın çıktı. Kısa sürede büyüyen yangın,
geniş alana yayıldı. Olay yerine gelen polis ekip-

leri çevrede geniş güvenlik önlemleri aldı. Bölgeye
itfaiye ekipleri sevk edildi. Tüm ekiplerin seferber
olduğu yangında polisin yardım için itfaiye hor-
tumu taşıdığı görüldü. Yangın, itfaiye ekiplerinin
çalışmasıyla çevredeki yerleşim yerlerine sıçrama-
dan söndürüldü. DHA

Beylikdüzü’nde otluk alanda çıkan yangın, çevredeki yerleşim yerlerime
sıçramadan söndürüldü. Ekiplerin büyük çaba sarf ettiği söndürme çalışmalarına
polis ekiplerinin de itfaiye hortumu taşıyarak yardımcı olduğu görüldü
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Beylikdüzü’ndeki
yangın panİk yarattı

OLAY, saat 06.00 sıralarında Gülsuyu Ma-
hallesi Hasan Bey Caddesi'nde meydana
geldi. İddiaya göre, işe gitmek üzere moto-

sikletiyle ilerleyen belediyede temizlik görevlisi olarak
çalışan Murat Öztürk kimliği belirsiz bir kişinin silahlı
saldırısına uğradı. Saldırıda kurşunların hedefi olan
Öztürk motosikletiyle birlikte yere düştü.

Kaza dediler cinayet çıktı

Şüpheli olay yerinden kaçarken, Öztürk'ü motosik-
letle birlikte yerde yaralı halde gören mahalle sakinleri
trafik kazası yaşandığını düşünerek durumu polis
ekiplerine bildirdi. Olay yerine gelen polis ekipleri Öz-
türk'ü başından silahla vurulmuş halde buldu. Böl-
geye sevk edilen sağlık ekipleri, Murat Öztürk'ün
hayatını kaybettiğini belirledi. Polis kaçan şüpheliyi
yakalamak için çalışma başlattı. Saldırı anı ise güven-
lik kamerasına yansıdı. DHA

İşe giderken
öldürüldü

OLAY, 22 Haziran’da Başakşehir’deki bir
sitede meydana geldi. İddiaya göre Gülay
Ö. ile kızı Kader Zerda D. site içerisinde

sokak hayvanlarını beslerken, site yöneticisi olduğu
iddia edilen Elfida Avcı gelen şikayetler üzerine sitede
bulunan mama kaplarını ve yuvaları site dışarısına ta-
şıdı. Olayın ardından Gülay Ö. ile kızı Kader Zerda
D., yolda karşılaştıkları Elfida Avcı ile tartışmaya baş-
ladı. Tartışma büyüyerek kavgaya dönüştü. İddiaya
göre çıkan kavga çevredekilerin müdahalesi ile sona
ererken, şahıslar karakola giderek birbirinden şikayetçi
oldu. Karakolda şikayetçi olunması esnasında kavga
sırasında olay yerinde bulunan Elfida Avcı’nın sevgi-
lisi Selahattin Erol’un (62) fenalaşarak hayatını kay-
bettiği haberi geldi. Site yöneticisi kadın, karakoldaki
ifadesinde kavga ettikleri anne ve kızın sevgilisine so-
payla saldırdıklarını beyan etti. Anne ve kız "kasten
adam öldürme" suçlamasıyla tutuklanarak cezaevine
gönderilirken, otopsi raporunun henüz açıklanmadığı
öğrenildi. DHA

İftira mı
gerçek mi!

Maltepe'de
belediyede 
temizlik işçisi 
olan Murat Öztürk,
motosikletle işe
giderken silahlı
saldırıda öldürüldü.
Şüpheli olay
yerinden kaçarken,
saldırı anı güvenlik
kamerasına yansıdı

MAHALLENIN
KABUSU!
MAHALLENIN
KABUSU!
MAHALLENIN
KABUSU!
MAHALLENIN
KABUSU!
MAHALLENIN
KABUSU!
MAHALLENIN
KABUSU!
MAHALLENIN
KABUSU!
MAHALLENIN
KABUSU!
MAHALLENIN
KABUSU!

P endik’te Kavakpınar Ma-
hallesinde yaklaşık 6 aydır
sokakta yaşayan kadın,

valizleriyle banklarda uyuyor. Ge-
çimini para dilenerek sağlayan ka-
dının Rus uyruklu olduğu
düşünülüyor. Bireysel ihtiyaçlarını
sokakta gideren kadından mahalle
sakinleri şikayetçi oldu. Mahalle
sakinleri, çamaşır suyu gibi kim-
yasal temizlik malzemeleri kokla-
yan kadından çocukların
korktuğunu söyledi.

Çevreye rahatsızlık veriyor 

Mahalleli Mehmet Eren, “Kimse
gelip sahip çıkmıyor. Burada so-
kakta yaşıyor. İnsanlardan para is-
tiyor, dilencilik yapıyor. Çevreye
rahatsızlık veriyor” derken, İhsan
Kılıç, “Polislere belediyeye telefon
açtık, geldiler. Buradan gitmiyor.
Herhalde çift vatandaşlığı var tah-
minine göre. Gidip geliyor, bura-
ları kirletiyor. Bir şey de
diyemiyoruz. Buralara komple
diş macunu döküyor. Çamaşır
suyunu maskesinin içine dökü-
yor, çekiyor. Çantasına bir bak-
san neler var neler. Bu
mahallenin başına bela. Birileri-
nin evinin önüne gidiyor pisliyor.
Kimse sahip çıkmıyor. Başımıza
bela olmuş, bir şey de diyemiyor-
sun bir şey yapamıyorsun. Bizim
Türkçe dilimizi bilmiyor. İyi ya-
naştığın zaman aklı yerinde, ko-
nuşuyor. Tahminine göre Alt
Kaynarca’da kız kardeşi oturu-
yor. Milletten yemek istiyor, para
istiyor. Ne yapacağımızı bilmiyo-
ruz" ifadelerini kullandı. DHA

Pendik’te evsiz bir 
kadın, Kavakpınar 
Mahallesi sakinlerinin
korkulu rüyası oldu.
Vatandaşlar, Rus 
uyruklu olduğu
düşünülen kadının 
çevreye rahatsızlık
verdiğini söyledi

Müzisyenin katillerine müebbet!
Güngören'de müzisyen Umut Emre Aytekin'in nişanlısıyla gittiği restoranda dövülerek
öldürülmesine ilişkin 2 şüpheli hakkında başlatılan soruşturma tamamlandı. Hazırlanan
iddianamede 2 şüpheli hakkında “kasten öldürme" suçundan müebbet hapis cezası istendi

Güngören'de 5 Şubat'ta meydana
gelen olayda, sevgilisiyle bir restorana
giden müzisyen Umut Emre Aytekin,

Ceyhun T. ve Hayrettin Ö. tarafından dövülerek öl-
dürülmüştü. İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığı ta-
rafından hazırlanan iddianame tamamlandı.
İddianamede, şüphelilerden Ceyhun T.'nin resto-
rana alkollü olarak geldiği ve Umut Emre Ayte-
kin'in nişanlısına bakması sonrası Aytekin ile
arasında sözlü tartışma çıktığı, Aytekin'in nişanlı-
sının tanık olarak ifadesine yer verilen iddiana-
mede, şüpheli Ceyhun T.'nin hakaret içerikli sözler
söylediği anlatıldı. Şüpheli Ceyhun T.'nin ifade-
sinde ise maktulünde sinkaflı kelimeler kullandı-
ğını anlattığı belirtildi.

Yemeğini almaya giderken saldırdılar 

İddianamede maktul Umut Emre Aytekin'in sipari-
şini almak için restoranın yemek alma bölümüne
gittiği sırada Ceyhun T. ve Hayrettin Ö.'nün yum-
ruk ve tekmelerle saldırdığı aktarıldı. Şüphelilerin
Aytekin'in karşılık vermesine fırsat vermeden
darp ederek ölümüne neden oldukları anlatıldı.
Adli Tıp Kurumu Morg İhtisas Dairesinden alınan
otopsi raporunda, Umut Emre Aytekin'in ölüm ne-
deninin kafa ve boyun travmasına bağlı beyin ka-
naması olduğu belirtildi. İddianamede, şüpheliler
Ceyhun T. Ve Hayrettin Ö.'nün anlık gelişen sözlü
tartışma ile başlayan olayda ortak kasıtla hareket
ederek Umut Emre Aytekin'in ölümüne neden ol-
dukları vurgulandı. İddianamede, Ceyhun T. Ve
Hayrettin Ö.'nün “Kasten öldürme" suçundan ayrı
ayrı müebbet hapis cezasıyla cezalandırılmaları
talep edildi. DHA

Kaza kurşunu canını aldı!
Bağcılar'da sokakta bekleyen gruba düzenlenen silahlı saldırıda kaldırımda
yürüyen bir kişi vurularak hayatını kaybetti. Sokakta bazı ev ve iş yerlerine
kurşun isabet ederken silahlı saldırı güvenlik kameralarına yansıdı

OLAY, Yıldıztepe Mahalle-
sinde bir sokakta 07 Temmuz
Cumartesi gece saatlerinde

meydana geldi. Sokağa otomobille
gelen 4 kişi araçtan inerek sokağın köşe-
sinde bekleyen
gruba peş peşe si-
lahla ateş etmeye
başladı. Grup, si-
lahlı saldırıda ara
sokaklara koşarak
kaçarken, saldır-
ganlar da olayın
ardından geldikleri
otomobille binerek
uzaklaştı.

Sırtından 
vuruldu 

Silahlı saldırı
anında evine git-
mek için kaldı-

rımda yürüyen 44 yaşındaki Rafet
Ünsal sırtından vurularak yere yığıldı.
Olay yerine sağlık ve polis ekipleri sevk
edildi. Ağır yaralanan Rafet Ünsal, olay
yerindeki müdahalenin ardından ambu-

lansla hastaneye götürüldü.
Hastanede yapılan tüm mü-
dahalelere rağmen Rafet
Ünsal hayatını kaybetti.

Biz de vurulabilirdik!

Sokakta esnaf olan Murat
Şahinkaya, "Burada birisini
vurdular, hasım falan de-
ğildi. Normal bir vatandaştı.
Kendisi esnaftı, çalışıyordu
oda. Birileri rastgele ateş ede
ede geliyor. Kişi vuruldu,
öldü. Devletin bu konuda
daha sıkı önlem alması gere-
kiyor. Herkes eline silah alıp
adam vurursa adam kal-

maz. Bende vurulabilirdim, arkadaşım
da vurulabilirdi. Adam ateş ede ede ge-
liyor. Çoluk çocuğumuz var burada.
Vurulan kişinin saldırı olayıyla alakası
yok. Mermi isabet ediyor ve adam ölü-
yor. Herkes tedirgin" dedi. DHA

Başakşehir’de bir sitede sokak hayvanlarını
besleyen anne-kız ile site sakini arasında çıkan
kavgada 62 yaşındaki şahıs hayatını kaybetti.
Anne ile kızı çıkarıldıkları mahkemece ’kasten
adam öldürme’ suçundan tutuklanırken,
avukatları olayın iftira olduğunu öne sürdü

OLAY, saat 13.00 sıralarında İstanbul’un
Küçükçekmece ilçesi İstasyon Mahallesi
Yarımburgaz Caddesi üzerindeki ağaçlık

alanda meydana geldi. Edinilen bilgiye göre, ağaçlık
yerde hareketsiz yatan adamı gören vatandaşlar du-
rumu 112 Acil Servise haber verdi. İhbar üzerine polis
ve sağlık ekipleri sevk edildi. Olay yerine gelen sağlık
ekipleri yaptıkları kontrolde şahsın hayatını kaybetti-
ğini belirledi. Daha sonra polisin yaptığı aramada ce-
sedin Sezai Tarakçı’ya (60) ait olduğu belirlendi.
Polis, yaptığı incelemenin ardından Tarakçı’nın vücu-
dunda herhangi bir darp izinin olmadığını belirledi.

Yapılan incele-
menin ardından
60 yaşındaki
adamın cesedi
Küçükçekmece
Mezarlıklar
Müdürlüğü
morguna kaldı-
rıldı. Olayla ilgili
inceleme sürü-
yor. DHA

Esrarengiz
ceset!
Küçükçekmece İstasyon Mahallesi’ndeki
boş alanda ceset bulundu. Cesette 
herhangi bir darp izine rastlanmazken
polis olayla ilgili inceleme başlattı

Metruk binada yangın çıktı
Beyoğlu'nda 5 katlı metruk binada henüz belirlenemeyen bir nedenle yangın çıktı. Zaman zaman
patlamanın yaşandığı yangın, itfaiye ekiplerinin çalışması sonucu kontrol altına alınarak söndürüldü

Yangın, Ömer Avni Mahallesi Saray Arkası Sokak'ta bulu-
nan 5 katlı metruk binada saat 13.30 sıralarında çıktı. Edi-
nilen bilgiye göre, binanın üst katlarından dumanların

çıktığını görenlerin ihbarıyla olay yerine itfaiye, sağlık ve polis ekibi
sevk edildi. Zaman zaman patlamaların yaşandığı yangın, itfaiyenin
çalışması sonucu kontrol altına alındı. Metruk binada evsizlerin kal-
dığı ve yangın sırasında kaçtıkları öğrenildi. Yanan binadan çıkan
alevler vatandaşlar tarafından cep telefonu ile görüntülendi. DHA
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S elahattin Eyyubi Mahallesi’nde
uzun yıllardır kötü koku ve çevre
kirliliğine neden olan çöp toplama

alanındaki çöpler toplatıldı. Toplanan
atıklar, sürdürülebilir bir çevre için Sey-
men Çöp Gazı Enerji Üretim Tesisi’ne
gönderildi. Alanın temizlenmesi ile yıllar-
dır oluşan toprak tahribatının yanı sıra
çevre kirliliğinin ve kötü koku yayılımının
da önüne geçilmiş oldu.

Gerekli mercilere ilettik

Belediye Başkanının talimatları doğrultu-
sunda çöplerin bir günde toplandığını be-
lirten Emin Kaya, “Kokudan dolayı
ofislerimizde duramıyorduk. Alandaki
çöpler sürekli hastalığa yol açıyordu. Bu-
nunla alakalı biz şikâyetlerimizi gerekli
mercilere ilettik. Şu anki hali gayet munta-
zam bir şekilde. Belediye Başkanının tali-
matları doğrultusunda çöpler bir günde
kaldırıldı, kum ve kireç serimi yapıldı. Şu
anda iş merkezi olarak herhangi bir prob-
lemimiz kalmadı. Karşı tarafta zaten spor
tesisi de var. Onlar da sağlıklı bir şekilde
sporlarını yapabilecekler” dedi.

Eski haline kavuştu

Alanın temizlenerek eski haline kavuştu-
rulduğunu söyleyen Tuncay Kılıç, “Ben iki
seneden beri burada hizmet ediyorum.
Çok büyük bir sorundu. Arkadaşlarla ye-
meğe giderken kokudan dolayı neredeyse
yemek yiyemiyorduk. İçimiz dışımız, her
yerimiz çöp kokuyordu. Belediye Başkanı-
mıza çok teşekkür ederiz. Şu an gayet
sakin, temiz. Eski haline kavuştu” diye ko-
nuştu. Nebahat Koç ise “Öncesinde çok
rahatsız oluyorduk. Belediyemizden de
memnunuz. İçeride çalıştığımız halde kapı
açıldığında koku bizi rahatsız ediyordu.
Bu sorun ortadan kaldırıldığı için Belediye
Başkanımıza teşekkür ederiz” ifadelerini
kullandı. HABER MERKEZİ

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de      Basın:(2059891)

24 KALEM TIBBİ SARF MALZEME ALIMI
BAŞAKŞEHİR ÇAM VE SAKURA ŞEHİR HASTANESİ SAĞLIK BAKANLIĞI
BAKAN YARDIMCILIKLARI

24 Kalem Tıbbi Sarf Malzeme Alımı mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu
maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda
EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN :2024/866987 
1-İdarenin
a)Adı :BAŞAKŞEHİR ÇAM VE SAKURA ŞEHİR HASTANESİ 

SAĞLIK BAKANLIĞI BAKAN YARDIMCILIKLARI
b)Adresi :BAŞAKŞEHİR MAHALLESİ G-434 CADDESİ NO: 2L 

34480 BAŞAKŞEHİR/İSTANBUL
c)Telefon ve faks numarası :02129096000 -
ç)İhale dokümanının 
görülebileceği ve e-imza kullanılarak 
indirilebileceği internet sayfası :https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı :24 Kalem Tıbbi Sarf Malzeme Alımı
b) Niteliği, türü ve miktarı :24 Kalem Tıbbi Malzeme Alımı

Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı 
içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim edileceği yer :Başakşehir Çam ve Sakura Şehir Hastanesi Tıbbi 
Sarf Depo Birimi

ç) Süresi/teslim tarihi :Sözleşmenin imzalanmasından itibaren ilgili deponun 
yazılı siparişi üzerine (posta, faks veya e-mail), 
31.12.2024 tarihine kadar 10 (on) takvim günü 
içerisinde peyder pey raf teslimi yapılacaktır.

d) İşe başlama tarihi :Sözleşme imzalanmasına müteakip işe başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) 
tarih ve saati :09.08.2024 - 10:30
b) İhale komisyonunun toplantı 
yeri (e-tekliflerin açılacağı adres) :Başakşehir Çam ve Sakura Şehir Hastanesi 

Başhekimlik Binası 1. Kat Satın Alma Odası
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde uygu-
lanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat
dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.1.3. İhale konusu malın satış faaliyetinin yerine getirilebilmesi için ilgili mevzuat gereğince
alınması zorunlu izin, ruhsat veya faaliyet belgesi veya belgelerine ilişkin bilgiler: 
Satış Merkezi Yetki Belgesini
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık
oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece
EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
4.3.1.
4.3.1.1. Ürünlerin piyasaya arzına ilişkin belgelere ait bilgiler:
Tıbbi Cihaz Satış Merkezi Yetki Belgesini
4.3.1.2. Yetkili kurum ve kuruluşlara kayıtla ilgili belgeler:
Kapsam Dışı Beyanı
UBB/ÜTS Kaydı
UBB/ÜTS Kayıt Çıktısı
UBB/ÜTS Kayıt ve Bildirimi
4.3.2. Tedarik edilecek malların katalogları, broşürleri, fotoğraflarına ilişkin bilgiler ile
teknik şartnameye cevapları ve açıklamaları:
Katalog
Katalog, Broşür, Teknik Döküman
Numune
4.3.3. Numune sunulması istenmektedir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhale yerli ve yabancı tüm isteklilere açık olup yerli malı teklif eden istekliye ihalenin 
tamamında % 15 (yüzde on beş) oranında fiyat avantajı uygulanacaktır.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak,
teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim fiyatla-
rın çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir. İhale
sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, kısmı teklif verilebilir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda
geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 120 (YüzYirmi) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden Kanunun 38
inci maddesine göre açıklama istenecektir.

COPLER 
TOPLANDI!
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Esenyurt Selahattin Eyyubi Mahallesi’nde bulunan çöp toplama alanı
vatandaşların tepkisine neden oldu. Gelen tepkiler üzerine harekete
geçen belediye ekipleri, şikâyete konu olan alan tamamen temizledi.
Toplanan çöpler Seymen Çöp Gazı Enerji Üretim Tesisi’ne gönderildi

DURMAZ’A DESTEK
Esenyurt Belediyesi Özel Eğitim
Merkezi ilçede yaşayan özel çocuk-
ları bireysel eğitim programı ile ha-
yata kazandırıyor. Bu kapsamda
belediye, dikkat ve dürtü kontrolü
gibi sorunlar yaşayan Muhammet
Güney Durmaz’a destek oldu.
DEHB tanısı konulan 6 yaşındaki
Muhammet, uzman hocaların özve-
rili dersleri ve oyun terapi seansları
sayesinde ilerleme kaydederek
büyük oranda iyileşti. Çocuklarının
gösterdiği ilerleme nedeniyle çok
mutlu olduklarını ifade eden Mu-
hammet’in anne ve babası kendile-
rine verilen destekler nedeniyle
Esenyurt Belediye Başkanı Prof. Dr.
Ahmet Özer’e teşekkürlerini iletti.
Merkezde eğitim veren uzman klinik
psikologlar ise eğitimlerin devam
edeceğini belirterek özel bireylerin

yanında olmaya devam edecekleri-
nin altını çizdi. Esenyurt Belediyesi
Özel Eğitim Merkezi’nde uzman kli-
nik psikolog olarak görev yapan
Aydan Zilek Özden, özel çocukların
her zaman yanında olacaklarının al-
tını çizerek, “DEHB tanılı çocukları-
mızdan Muhammet Güney Durmaz
ile oyun terapisi seansları yapıyoruz.
Kurumumuza geldiğinde dikkat,
konsantrasyon, dürtü kontrolü, ha-
reketlilik gibi konularda yoğun prob-
lemler yaşıyordu. Muhammet’e
uygun olarak planladığımız prog-
ramda dikkati geliştiren, dürtü kont-
rol mekanizmasını güçlendiren,
gerginliği azaltmaya yönelik oyunlar
oynadık. Uyguladığımız program
sayesinde belirtilerin gözle görülür
derece azaldığını gözlemledik” 
açıklamasında bulundu.

Kaçak ahırlar
kepçeyle yıkıldı

AVCILARBelediyesi Zabıta
Müdürlüğü ekipleri Yeşil-
kent Mahallesi'nde bulunan

kaçak baraka ve ahırların yıkılması için
harekete geçti. Barakalarla ilgili, çok
sayıda koku ve sinek şikayeti ile sözko-
nusu yerlerde uyuşturucu satışı yapıl-
dığına dair ihbar alan zabıta ekipleri
çalışma başlattı. Polis ekiplerinin yanı
sıra yıkım sırasında Avcılar Sağlık
Müdürlüğü'ne bağlı sağlık ekipleri, Te-
mizlik ve Fen İşleri görevlileri de hazır
bulundu. Kanal boyu olarak bilinen
alanda sabah saat 10.00'da başlayan
yıkım çalışmaları akşam saatlerine
kadar sürdü. Çalışmalarda kaçak ba-

raka ve ahırlar iş makinalarıyla yıkıldı.
Zabıta ekiplerinin uyarılarına rağmen,
bazı hayvan sahipleri hayvanlarını
tahliye etmedi. Yıkım sırasında zabıta
ekipleriyle barak sahipleri arasında
zaman zaman gerginlik yaşandı. Bir
süre devam eden gerginlik sonrası, bü-
yükbaş ve küçükbaş hayvanların yanı
sıra kümes hayvanları da ahır ve bara-
kalardan çıkarıldı. Bir kuzu besicilere
ait koltuğa konularak yıkım alanından
uzaklaştırılırken, kuluçkaya yatan kaz
yumurtalarıyla başka bir bir yere
alındı. Zabıta ekiplerinin denetimleri-
nin kaçak baraka ve ahırlarla ilgili ça-
lışmalarının süreceği öğrenildi. DHA

Avcılar Yeşilkent Mahallesi'nde bulunan kaçak baraka ve ahırlar iş makinalarıyla zabıta gözetiminde
yıkıldı. Yıkım sırasında zabıta ekipleriyle baraka sahipleri arasında zaman zaman gerginlik yaşandı.

Küçükçekmece Belediyesi, yaz
günlerinde sokak hayvanları-
nın sıcak hava dalgalarından

etkilenmemesi için çalışma 
yürütüyor. Ekipler, su ve mama
istasyonlarının düzenli aralık-

larla bakım ve temizliğini 
gerçekleştirerek, taze su ve

mama takviyesinde bulunuyor
KÜÇÜKÇEKMECEBele-
diyesi Veteriner İşleri
Müdürlüğü bünyesinde

hizmet veren Sokak Hayvanları
Rehabilitasyon Merkezi’nde sokak
hayvanlarına yönelik çalışmalar
devam ediyor. Kısırlaştırma, aşı-
lama, tedavi ve sahiplendirme gibi
hizmetlerini sürdüren Küçükçek-
mece Belediyesi, sokak hayvanları-
nın hastalıklarının tedavileri ve
gerektiğinde operasyonlarını ger-
çekleştirerek, kısırlaştırma işlemleri
ile sağlıklı bir yaşama kavuşturu-
yor. Bu süreçlerin ardından önce-
likle sahiplendirme yapılarak,
sahiplendirilemeyen hayvanlar ise
doğal yaşam alanlarına geri bırakı-
larak hayatlarına devam etmeleri

destekleniyor. Küçükçekmece Bele-
diyesi Veteriner İşleri Müdürlü-
ğünde görevli Veteriner Hekim
Çiğdem Eral, sokak hayvanlarına
karşı herkesin duyarlı olması gerek-
tiğini belirterek, “Şehirleşmiş alan-
lar oluşturan bizler, sokaklardaki
can dostlarımızın sıcak hava dal-
galarından etkilenmesini önlemek
için onlara gölgelik alanlar ve su
temin etmeliyiz. Vatandaşlarımız
kapı önlerine, bahçelere ve sokak-
lara temiz su kapları bırakarak ke-

dilerimize ve köpeklerimize su tak-
viyesinde bulunabilirler. Ayrıca,
pencere ve balkonlara kuşlar için
temiz ve soğuk su bırakmak da çok
önemlidir. Doğayı bizimle payla-
şan dostlarımızın yaşam hakkına
hep birlikte sahip çıkmalıyız.
Küçük adımlarla onların hayatta
kalma mücadelesine destek olabili-
riz. Tüm Küçükçekmecelilerin bu
konuda duyarlı olmasını temenni
ediyoruz” dedi.
HABER MERKEZİ
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3 10. yıl önce kurulan, dünyanın en
köklü ve güçlü kurumlarından İs-
tanbul İtfaiyesi, uluslararası stan-

dartlarda teknolojik ekipmanlarla donatılan
araçları filosuna kazandırdı. Şehrin dar so-
kaklarında, dik yokuşlarında ve engebeli
orman yollarında kullanılacak araçlarla her
hava koşuluna ve her yerleşim birimine
ulaşmakta ekiplere sağlanan imkanlar geliş-
tirildi. İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB)
Başkanı Ekrem İmamoğlu ve CHP İstanbul
İl Başkanı Özgür Çelik’in   katılımıyla, son 5
yılda filoya kazandırılan 134 aracın bir bö-
lümü İstanbul İtfaiyesi Yeni Araç Tanıtım
Etkinliği’nde tanıtıldı. İSPARK Yenikapı
Spor ve Kültür Merkezi Açık Otoparkı’nda
yapılan programda konuşan İmamoğlu,
“11 Temmuz gerçekten hepimizin yüreğini
yakan, geçtiğimiz yüzyılın sonlarına doğru
yaklaştığımız bir dönemde o döneme hiç
yakışmayan insanlık adına en kara günler-
den birisi olan bir zaman dilimini Balkan-
lar'da özellikle Boşnak vatandaşlarımızın ve
hemşehrilerimizin başta olmak üzere ama
bütün vatanımızı, bütün yurdum insanının
içini dağlayan, ne yazık ki büyük bir soykı-
rımı yaşadık. İnsanlık adına bir utanç anıdır.
Sadece birkaç gün içerisinde, 11 Temmuz
1995’te, 8 bin 372; Boşnak vatandaşımızın
çok yakınları, çok canları, ciğerleri bizim de
canımız, ciğerimiz insanlar katledildi ve
büyük bir soykırıma sebep olundu” dedi. 

Esefle kınıyoruz

Filistin'de devam eden soykırıma da değinen
İmamoğlu, “Umut ederiz ki bugün yanı ba-
şımızda hala insanların katledildiği ve bir
terör saldırısı gibi insanların üzerine bomba-
ların yağdırıldığı, özellikle Filistin'deki
masum insanların, bu dönemde dahi böyle
bir sürecin yaşanmasına bütün dünya tara-
fından seyirci kalınmasını da esefle kınıyo-
ruz. Aynı zamanda üzülerek ifade edeyim ki
bu tür insanlık ayıbı anlar insanların hep
birlikte düşünmesi, önlemesi, engellemesi
gereken süreçlerdir. Bu bağlamda İstanbul
halkı adına Boşnak hemşehrilerimizin, dost-
larımızın bu acı gününde çok üzgün oldu-
ğumuzu insanlık adına ve bir daha böyle bir
dönemin yaşanmamasını diliyorum” diye
konuştu. 

Yenilenmesi gerekir

İstanbul İtfaiyesi hakkında da açıklama-
larda bulunan İmamoğlu, “Geçmişten bu-
güne itfaiye teşkilatımızın var olmasına katkı
sunmuş kim var ise; her yöneticisine, her bi-
reyine şükranlarımı, minnetlerimi sunuyo-
rum. İstanbul İtfaiyesi ve onun kahraman
itfaiyecileriyle İstanbul halkı adına ve şahsen
gurur duyduğumu buradan belirtmek isti-
yorum. Afet anında can ve mal kaybının
önüne geçebilme adına ilk yardımda, arama
kurtarmada, yangında, depremde her or-
tamda zamanla yarışan bir ekip olduğumu-
zun bilinmesini isterim. Burada zamanla
yarışırken 7/24 hazır durumda olan ekibimi-
zin çok değerli bir eğitimden geçtiğini ve bu
sürecin çok hassas olduğunu da hatırlatmak
isterim. İstanbul'umuzun bazı kritik konuları
vardır ki bunlar asla ihmal edilemez. Çö-
züme kavuşturulmalıdır. İstanbul İtfaiyesi
ciddi anlamda hem bir yandan bu eğitimleri
vererek hazır ettiği elemanlarıyla, bu meslek
grubunun değerli temsilcileriyle asil bir gör-
evi, önemli bir görevi yerine getiriyorlar.
Ama bir yandan evet her teşkilatın olduğu
gibi bu teşkilatın da yenilenmesi revize edil-
mesi gerekiyor” şeklinde konuştu.

Kulaklarını çınlatalım

“İstanbul'un özellikle de terörle mücadelede

ve afet anına hazırlıkla
ilgili sorumluluklarından
ötürü en çok ihtiyaç
duyduğu personel alımı ile ilgili alan ve en
kritik alan İstanbul İtfaiyesi'dir” diyen İma-
moğlu, “Biz uzun zamandır bu konuda ta-
kipte olduğumuzu ve bu takibi yaparken de
şahitliği vardır. Buradan kulaklarını çınlata-
lım, İstanbul Valisi iken böyle bir ihtiyacın
ihmal edilmemesi gerektiğini şimdiki İçişleri
Bakanı Sayın Yerlikaya'yla birlikte konuşa-
rak, böyle bir alımın İstanbul için elzem ol-
duğunun altını çizerek, karar vermiş ve
akabinde İstanbul İtfaiyesi'ne personel alı-
mını başlatmaya dönük izin istemiştik. Çok
sınırlı sayıda bir izin gelmiştir. Tam 2 bin
300 kişilik personel alımı süreci yıllardır di-
yebileceğim seviyede ne yazık ki engellen-
mektedir. Burada çok deneyimli, yönetici,
itfaiyeci, dostlarımı görüyorum. Onların
da ifadesiyle, tam anlamıyla afet anında
müdahaleye acil durumlardaki müdaha-
leye koşan itfaiyeci dostlarımızın ele-
man alımı sürecinin başladığı an
itibariyle, o müdahaleye koşacak süre-
cin tamamlanması neredeyse 2-2
buçuk yıl sürüyor. Yani bu kuruma,
insan yetiştirmek öyle kolay bir iş
değil. Yani bugün bize o onay
gelse, biz süreci başlatsak işe aldı-
ğımız o yürekli, bu mesleği seçen
insanlarımız 2-2 buçuk yıl
sonra doğru zamanda doğru
müdahaleyi yapabilen, yetiş-
miş bir eleman haline geli-
yor” ifadelerini kullandı. 

Telefonda söyledim

İşe alım dosyasının yıllar-
dır ve aylardır, Şehircilik
Bakanlığı’nda bekletil-
diğini dile getiren İma-
moğlu, “2 bin 300
kişinin bizim kuru-
mumuza katılması-
nın
engellenmesinin
altında yatan an-
lamsız, mesnet-
siz, komik,
trajik duru-
mun sebebi
nedir? Yerel
yönetimler
Genel Mü-
dürlüğü
dahil,
ben
dahi
bunu
tele-

fonla söyledim. Bir ön-
ceki bakana, ondan ön-
ceki bakana, şimdi de

yeni dönemi hayırlı olsun Sayın Kurum'a
bunu defalarca  ilettim. Anlamı nedir? Yani
devletimizin bir kurumuna 2 bin 300 kişilik
itfaiye eri katılımını engellemenin anlamı
nedir? Bunun kavramı nedir? Altında yatan
anlamsız tavır nedir? Milletimize, 16 milyon
insanımıza, hatta her yöresinde afet oldu-
ğunda oraya koştuğunu bildikleri için 86
milyon yurttaşımıza, bu 2 bin 300 kişilik it-
faiye erinin alınmaması meselesini şikayet
ediyorum. Buradan şikayet ediyorum, altına
imza atmayan her kim ise” diye konuştu.
HABER MERKEZİ

Hasan Servet ÖkTEM
KONUK YAZAR

damgaweb@gmail.com
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V enezuela'da 28 Temmuz günü düzenlenecek se-
çimlerde üçüncü kez aday olan Hugo Chavez'in
ardılı Nicolas Maduro'nun koltuğu ciddi tehli-

kede. Bu defa karşısında seçimleri boykot etmenin yan-
lışını kavramış, yönetimin çıkardığı engellere karşın
yeni ve ılımlı bir lider Edmundo Gonzalez arkasında
birleşmeyi becermiş bir muhalefet mevcut. Kamuoyu
yoklamaları, birleşen muhalefet karşısında Nicolas Ma-
duro'nun bu defa kaybedeceğine işaret ediyor. Petrol
zengini ülkede 25 yıl sonra "Chavismo" dönemi (Hugo
Chavez ideolojisi) kapanacak gibi duruyor.

* * * *
Maduro döneminde, son 10 yıl içinde, ülkenin

GSMH'sı yüzde 80 oranında düştü, tüm hizmetler ak-
sadı, fakirlik yaygınlaştı, asayiş bozuldu, elektrik ve su
kesintilerinin önüne geçilemiyor, eğitim ve sağlık sek-
törü büyük çöküntü yaşıyor, ambulanslar çalışmıyor
(zira mazot yok), 30 milyon nüfuslu Venezuela'dan 7
milyon vatandaş, aş, iş ve selamet için kaçmış
durumda.

* * * *
Bir önceki seçimlerde tüm muhalif liderleri kovala-

yarak veya yasaklayarak seçim kazanan Maduro, bu
defa, 2023 ekim ayında Barbados'da (Karayiplerde bir
ada devleti) muhalif cepheyle varılan mutabakat doğ-
rultusunda, ABD yaptırımlarının hafifletilmesi karşılı-
ğında, serbest ve adil seçimlerin düzenlenmesini
onaylamak zorunda kaldı. Katar'ın arabuluculuğu saye-
sinde ABD ile Venezuela asgari noktalarda mutabık
kaldılar; böylece serbest seçimlerin önü açıldı.

* * * *
Vaşington'un, Trump'ın "Maduro'ya azami baskı" yön-

teminin ters teptiğini kavrayarak daha ılımlı bir politika
benimsemesi, Ukrayna savaşının yol açtığı enerji teda-
riki sıkıntılarını dikkate alarak Karakas ile diyaloğu
başlatması, Venezuela'ya komşu Brezilya ve Kolombi-
ya'nın yeni seçilen solcu liderleri Lula da Silva ve 
Gustavo Petro'nun Maduro üzerinde etkili telkinleri ile
28 Temmuz seçimleri mümkün hale geldi şeklinde
özetleyebiliriz.

* * * *
Peki, muhalefet seçimleri kazanırsa Venezuela kısa

dönemde huzur ve refaha kavuşur mu? Maalesef hayır.
Zira Parlamentoda çoğunluk PSUV'un (Chavezci Parti)
elinde, 23 eyaletin 18'inde valiler yine Maduro'nun par-
tisinden, Yüksek Seçim Kurulu, Yüksek Mahkemeler,
Yargı erki, Silahlı Kuvvetler, tamamen PSUV ile özdeş-
leşmiş kurumlara dönüşmüşler. 25 yıldır ülkeyi yöneten
Chavezci kadroların 28 Temmuz seçimleri ile görevle-
rinden ayrılmaları söz konusu değil.

* * * *
Parlamento seçimleri 2025, eyalet seçimleri ise

2026 yılında düzenlenecek. Muhalefet, cumhurbaşkan-
lığı seçimlerini kazandığı takdirde, ülkeyi yönetmek ba-
kımından, PSUV kadrolarıyla diyaloğu korumak ve
gerektiğinde masaya oturarak çözüm üretmek zorunda.
Bu doğrultuda, Parlamento ve eyalet seçimlerini dik-
kate alarak, kavga gürültü çıkarmadan, halkın yaşam
seviyesini bir miktar yükseltmeye muvaffak olurlarsa,
seçmenin ülke dışına kaçışı sona erer.

* * * *
Tabii aksayan hizmetlerde (elektrik, su, akaryakıt,

hastaneler vs.) nispi iyileştirmeler yapılırsa, daha fazla
petrol ihraç etmeyi başarırsa Venezuela son 10 yıldır
içinde çırpındığı bataklıktan yavaş yavaş çıkar ve niha-
yet doğru istikamette ilerler. Refah, huzur ve kurtuluşun
anahtarı, Chavezciler ile Muhalif Cephenin, bundan
böyle, barış içinde bir arada yaşamayı öğrenmelerinde
yatıyor. Venezuela'nın krizden çıkmasının tüm bölgeye
olumlu yansımaları olacağını unutmayalım.

Maduro'nun 
koltuğu tehlikede

BU MESNETSIZ
SEBEP NEDIR?

İstanbul İtfaiyesi'ne 134 yeni araç kazan-
dırdıklarını ifade eden Ekrem İmamoğlu,
“Aldığımız araçlar arasında İifaiye ilk mü-
dahale araçları, ambulans, su ikmal araç-
ları, merdiven araçları, itfaiye hizmet
araçları yer alıyor. 800 milyon liraya varan
maliyetle aldığımız bu 134 araçla birlikte
ekibimizin 970 araca ulaştığını, teşkilatı-
mızın araç sayısını da
yüzde 16 oranında
katkı sağladığımızı be-
lirtmek isterim. Böy-
lece araç filomuzun

yaş ortalaması da 16’dan 12’ye düşmüş-
tür. Araçların bakım arıza durumlarının
daha da azalacağı gibi son teknolojiler ile
ürünler araçlarımızın donanımsal özellikle-
rini artmasıyla hizmet kalitemizin de arta-
cağı bir gerçektir. Bu sayede inşallah
İstanbul İtfaiyemiz tabii ki kötü anlara
maruz kalmayız. Afet oluyor, geçinden ver-

sin, en hazırlıklı şek-
liyle karşılayacağımız
süreçler olsun oluş-
sun. Temennimiz
budur” dedi. 

YAŞ ORTALAMASI 16'DAN 12'YE DÜŞTÜ

Borcumuzu
ödeyemeyiz

İstanbul Valisi Davut Gül, 15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik Günü nedeniyle düzenlenen
programda şehit aileleri ile bir araya geldi. Gül, “Bu toprakları ebedi vatan kılmak için göz

kırpmadan ölüme yürüyen 15 Temmuz şehitlerimize borcumuzu asla ödeyemeyiz” dedi
15 TEM-
MUZ De-
mokrasi ve

Milli Birlik Günü nede-
niyle, İstanbul Valiliği tara-

fından Haliç Kongre
Merkezi'nde düzenlenen

programda şehit aileleriyle bir
araya geldi. Programa, İstan-

bul Valisi Davut Gül, Vali Yar-
dımcısı Özlem Bozkurt Gevrek,

İl Jandarma Komutanı Tümge-
neral Yusuf Kenan Topçu, çok sa-

yıda protokol üyesi ve şehit aileleri
katıldı. Programda konuşan Vali

Gül, "Vatan uğruna, millet uğruna,
dirliğimizi-birliğimizi baki kılma uğ-

runa kendini feda eden tüm şehitleri-
mizi rahmetle, minnetle anıyorum.

Gazilerimize rabbimden sağlık ve afiyet
temenni ediyorum. Muhterem Misafir-

ler,15 Temmuz 2016 gecesi, bin yıldır bu
toprakları yurt edinen, uğrunda nice şehitler

veren aziz milletimiz, içimizdeki hainlerin iha-

netine uğradı. Bu hainler kendi milletine, ana-
sına, babasına, kardeşine namlu doğrulttu;
vatan savunması için kullanılacak tankları,
uçakları milletimizin üstüne sürdü. Gazi Mec-
lisimiz, işgal dönemlerinde bile uğramadığı bir
saldırıyla karşılaştı. O ihanet gecesinde, Cum-
hurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdo-
ğan’ın 'Halkın gücünden büyük güç
tanımadım ben bugüne kadar'
sözlerinden sonra, genci, yaşlısı,
kadını, erkeğiyle yüzbinlerce vatan-
daşımız meydanlara koştu. Üzer-
lerine yağan kurşunlara rağmen
bir adım dahi geri adım atmadı,
iradesine sahip çıktı" dedi.

Şükranla yâd edeceğiz

99’u İstanbul’dan 253 kişinin şehit
olduğunu ifade eden Vali Gül, “2
bin 700‘den fazla vatan evladı ga-
zilik ile şereflendi. Yüce kitabı-
mızda buyrulduğu gibi; 'Onlar
tuzak kurdu, Allah da onların tu-
zaklarını bozdu' Allah’ın izni ve

milletimizin ferasetiyle tüm planlar, tüm tu-
zaklar boşa çıktı. Kıymetli misafirler, bin yıldır
bize vatan olan bu toprakları ebedi vatan kıl-
mak için göz kırpmadan ölüme yürüyen 15
Temmuz şehitlerimize borcumuzu asla ödeye-
meyiz. Onları yaşadığımız, var olduğumuz
müddetçe minnetle, şükranla yâd edeceğiz.
Hatıraları, hatıramız; emanetleri, emanetimiz-

dir. Acınız, acımız; hüznünüz,
hüznümüzdür. Bu devlet ve mil-
let sizin sâyenizde dimdik ayak-
tadır. Aydınlık geleceğe
yürüyüşüne kararlılıkla devam
etmektedir. Bizler de bu bilinçle
kahraman ecdadımıza, şehitleri-
mize layık olmak için var gücü-
müzle çalışmaya devam
edeceğiz. Bu duygularla 15
Temmuz şehitlerimiz başta
olmak üzere vatanımızın bekası,
milletimizin huzuru için gözünü
kırpmadan şehadete koşan tüm
yiğitlerimizi minnetle anıyorum"
ifadelerini kullandı.  DHA

Borcumuzu
ödeyemeyiz
İstanbul Valisi Davut Gül, 
15 Temmuz Demokrasi ve Milli 
Birlik Günü nedeniyle düzenlenen
programda şehit aileleri ile bir
araya geldi. Gül, “Bu toprakları
ebedi vatan kılmak için göz
kırpmadan ölüme yürüyen 
15 Temmuz şehitlerimize 
borcumuzu asla ödeyemeyiz” dedi

15 TEMMUZ Demokrasi ve
Milli Birlik Günü nedeniyle,
İstanbul Valiliği tarafından

Haliç Kongre Merkezi'nde düzenlenen
programda şehit aileleriyle bir araya
geldi. Programa, İstanbul Valisi Davut
Gül, Vali Yardımcısı Özlem Bozkurt
Gevrek, İl Jandarma Komutanı Tümge-
neral Yusuf Kenan Topçu, çok sayıda
protokol üyesi ve şehit aileleri katıldı.
Programda konuşan Vali Gül, "Vatan
uğruna, millet uğruna, dirliğimizi-birliği-
mizi baki kılma uğruna kendini feda
eden tüm şehitlerimizi rahmetle, min-
netle anıyorum. Gazilerimize rabbimden
sağlık ve afiyet temenni ediyorum. Muh-
terem Misafirler,15 Temmuz 2016 ge-
cesi, bin yıldır bu toprakları yurt edinen,
uğrunda nice şehitler veren aziz milleti-
miz, içimizdeki hainlerin ihanetine uğ-
radı. Bu hainler kendi milletine, anasına,
babasına, kardeşine namlu doğrulttu;
vatan savunması için kullanılacak tank-
ları, uçakları milletimizin üstüne sürdü.
Gazi Meclisimiz, işgal dönemlerinde bile
uğramadığı bir saldırıyla karşılaştı. O
ihanet gecesinde, Cumhurbaşkanımız
Sayın Recep Tayyip Erdoğan’ın 'Halkın
gücünden büyük güç tanımadım ben
bugüne kadar' sözlerinden sonra, genci,
yaşlısı, kadını, erkeğiyle yüzbinlerce va-
tandaşımız meydanlara koştu. Üzerle-
rine yağan kurşunlara rağmen bir adım
dahi geri adım atmadı, iradesine sahip
çıktı" dedi.

Şükranla yâd edeceğiz

99’u İstanbul’dan 253 kişinin şehit oldu-
ğunu ifade eden Vali Gül, “2 bin 700‘den
fazla vatan evladı gazilik ile şereflendi.
Yüce kitabımızda buyrulduğu gibi;
'Onlar tuzak kurdu, Allah da onların tu-
zaklarını bozdu' Allah’ın izni ve milleti-
mizin ferasetiyle tüm planlar, tüm
tuzaklar boşa çıktı. Kıymetli misafirler,
bin yıldır bize vatan olan bu toprakları
ebedi vatan kılmak için göz kırpmadan
ölüme yürüyen 15 Temmuz şehitlerimize
borcumuzu asla ödeyemeyiz. Onları ya-
şadığımız, var olduğumuz müddetçe
minnetle, şükranla yâd edeceğiz. Hatıra-
ları, hatıramız; emanetleri, emanetimiz-
dir. Acınız, acımız; hüznünüz,
hüznümüzdür. Bu devlet ve millet sizin
sâyenizde dimdik ayaktadır. Aydınlık ge-
leceğe yürüyüşüne kararlılıkla devam et-
mektedir. Bizler de bu bilinçle kahraman
ecdadımıza, şehitlerimize layık olmak
için var gücümüzle çalışmaya devam
edeceğiz. Bu duygularla 15 Temmuz şe-
hitlerimiz başta olmak üzere vatanımızın
bekası, milletimizin huzuru için gözünü
kırpmadan şehadete koşan tüm yiğitleri-
mizi minnetle anıyorum" ifadelerini
kullandı.  DHA

İstanbul İtfaiyesi'nin filosuna 134 yeni araç kazandırıldı. Yeni araçları 
tanıtan Ekrem İmamoğlu, İBB’nin Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği
Bakanlığı'ndan itfaiye eri alımı için yanıt beklendiğini belirterek, “Dosyanın
Şehircilik Bakanlığı’nda, 2 bin 300 kişinin bizim kurumumuza katılmasının
engellenmesinin altında yatan anlamsız, mesnetsiz, komik, trajik durumun
sebebi nedir? 86 milyon yurttaşımıza şikayet ediyorum” dedi



B u yıl üçüncüsü düzenlenen F İs-
tanbul Gıda ve İçecek Ürünleri
ve Üretim Teknolojileri Fua-

rı'nın açılışı Bakan Kacır'ın katılımıyla
İstanbul Fuar Merkezi'nde (İFM) ya-
pıldı. Kacır, burada yaptığı konuşmada,
toplumların gıdaya sürdürülebilir, sü-
rekli ve kesintisiz bir şekilde erişiminin
sadece sosyal politika unsuru değil, en
temel insan haklarından da biri oldu-
ğunu söyledi. Gıda arz güvenliğinin in-
sanoğlunun binlerce yıldır önemle
üzerinde durduğu, gıdanın doğrudan
temini için tarihten bu yana çeşitli ön-
lemler geliştirdiği bir husus olduğunu
vurgulayan Kacır, şöyle konuştu:“Gü-
nümüzde, kimi zaman lezzet artıcı
işlem olarak gördüğümüz kurutma, fer-
mente etme gibi yöntemler aslında ata-
larımızın arz güvenliği için aldığı birer
önlemdi. Tarihin tekerleği hep aynı yol-
dan geçiyor olmalı ki gıda arzı ve gü-
venliği gündemlerimizi meşgul etmeye
devam ediyor. İklim krizleri, salgın, kü-
resel göç ve bölgesel savaşlar, gelişmiş-
lik düzeyi ne olursa olsun tüm ülkeler
için tarım ve gıdayı ikamesi mümkün
olmayan sektörler haline getiriyor. Biz
de tarım ve sanayi politikalarımızı buna
göre şekillendiriyor, güncelliyoruz.”

246 bin kişi söz konusu

Bakan Kacır, tarım ve sanayi entegras-
yonunu güçlendirecek önemli adımlar
attıklarını belirterek Türkiye'nin tarım
potansiyelini çiftçiler, girişimciler ve
emekçiler için ekonomik değere dönüş-
türmek için gayret ettiklerini dile getirdi.
Özellikle tarım ürünlerinin en önemli
müşterisi konumundaki gıda sanayisini
çok yönlü desteklediklerini ifade eden
Kacır, yatırım, istihdam, üretim, icat ve
ihracat rotasında kalkınma yolculu-
ğunda öncü sektörler arasında yerini al-
masını sağladıklarını kaydetti. Kacır,
"2002'den bugüne gıda ürünleri imala-
tına yönelik olarak 8 bin 268 yatırım
için teşvik belgesi düzenledik. Bu teşvik-
ler kapsamında 594 milyar lira sabit ya-
tırımla 246 bin istihdamın önünü açtık.
11'i 'Gıda İhtisas Organize Sanayi Böl-
gesi' olmak üzere 201 organize sanayi
bölgemizde girişimcilerimiz, sanayicile-
rimiz 'gıda ürünleri imalatı' gerçekleşti-
riyor ve bu işletmelerde yaklaşık 185 bin
kişiye istihdam olanağı sağlıyoruz." diye
konuştu. Kacır, Türk Standartları Ensti-
tüsü (TSE) tarafından yürütülen ulus-
lararası standartlarda helal gıda
belgelendirme ve sertifikasyon siste-
miyle Türkiye'nin helal üretim altyapı-
sını da güçlendirdiklerini aktardı.

Gıdada üretimin adresi olacağız

Sanayi ve Teknoloji Bakanı Kacır, "Milli
Teknoloji Hamlesi" vizyonu doğrultu-
sunda, her alanda olduğu gibi gıda sek-
töründe de AR-GE odaklı üretimi
önceleyerek sektörün yenilikçi ve reka-
betçi üretim altyapısını adım adım daha
da ileriye taşıdıklarını anlattı. Tarım ve
gıda sektörünün bilim, teknoloji ve ino-
vasyon dünyasıyla bağını güçlendir-
meye devam ettiklerine dikkati çeken
Kacır, şöyle devam etti: “Gıda sektörü-
müzün teknoloji ve inovasyon odaklı
dönüşümüne öncülük eden 60 AR-GE
merkezi ve teknoparklarımız bünye-
sinde 161 teknoloji girişimine destek su-

nuyoruz. Ülkemizin tarım ve gıda sek-
töründe ihtisaslaşmış ilk teknoparkı
Mersin Agropark'ı kurarak gıda ve
tarım teknolojilerinde yeni girişimlerin
filizlenmesini hızlandırıyoruz. TÜBİ-
TAK akademi, bilim insanı ve özel sek-
tör AR-GE destek programları
kapsamında, son 22 yılda gıda alanında
yürütülen 3 bin 102 projeye ve bu
alanda araştırma gerçekleştiren bin 643
bilim insanı ve gencimize 11,8 milyar
lira destek sunduk. Türkiye'nin en
büyük Avrupa Birliği destekli gıda AR-
GE ve inovasyon projesi 'INNOFOOD'
ile gıda ve içecek sektöründe yer alan
tüm paydaşları kapsayacak, iletişim ağı
ve kümelenme platformu Türkiye Gıda
İnovasyon Platformunu (TÜGİP) kur-
duk.” Gıda İnovasyon Merkezi'ni, gıda
ve içecek sektörünün çözüm ortağı ola-
rak faaliyete geçirdiklerini söyleyen
Kacır, gıda sanayiinde öncü ve proje
paydaşı olan Gaziantep'te pilot fıstık
üretim tesisini, Şanlıurfa ve Giresun'da
gıda test ve analiz laboratuvarlarını
devreye aldıklarının bilgisini paylaştı.
Kacır, "Attığımız bu adımlarla, dün-
yayla entegre olarak gıda sanayimizin
mevcut üretim kabiliyetlerini teknoloji
geliştirme altyapımız ile destekleyerek
gıdada yüksek teknoloji odaklı üretimin
adresi, merkezi olmayı hedefliyoruz."

dedi. Bakan Kacır, bir pergel gibi bir
ayağıyla gıda sanayisini AR-GE ve ino-
vasyonla buluştururken diğeriyle de
Türkiye'nin lezzetlerinin kıymetli bir ha-
zineye dönüştürdüklerinin altını çizdi.
Kacır, "Yerel ve geleneksel değerlerimizi
yenilik ve teknolojiyle buluşturmayı ön-
celeyen 'Yerel Kalkınma Hamlesi' vizyo-
numuz doğrultusunda, gıda ve
gastronomi sektörüne yönelik kalkınma
ajansları eliyle yürütülen 680 projeye
3,2 milyar liralık destek olduk ve yarar-
lanıcıların eş finansmanı ile birlikte 5
milyar liralık yatırım hacmi oluşturduk.
Topraklarımızın bereketini, mutfak kül-
türümüzün birikimini, çeşitliliğini ve
zenginliğini 'Anadoludakiler' projesi ile
gün yüzüne çıkardık." diye konuştu.
Anadolu'nun bereketli topraklarında ye-
şeren ürünleri bir araya getirerek Tür-
kiye ve dünya ile paylaştıklarını aktaran
Kacır, sosyal fayda, süreklilik ve sürdü-
rülebilirliği esas aldığıkları projelerle
tarım ve gıda sektörlerinin, üreticinin
önünü açtıklarını ifade etti. Kacır, ger-
çekleştirilecek her türlü girişimi tüm im-
kanlarıyla desteklediklerini de
vurguladı.

Çok sayıda geleneksel 
ürünümüz var

Sanayi ve Teknoloji Bakanı Kacır, Tür-

kiye'nin dört bir yanında, yerel lezzet-
leri coğrafi işaretle tescilleyerek hem
üreticiyi hem de tüketiciyi koruma al-
tına aldıklarını belirtti ve bugün itiba-
rıyla tescilli 1600 coğrafi işaret ve
geleneksel ürüne sahip olunduğunu
söyledi. Kacır, bugün de iki coğrafi işa-
retli ürünün daha tescillendiği dile ge-
tirerek şunları söyledi: “Osmaniye yer
fıstığı ve Bingöl balının da Avrupa Bir-
liği coğrafi işareti almasının mutlulu-
ğunu yaşıyoruz, hayırlı uğurlu olsun.
Özellikle son dönemde coğrafi işaret
tescilli ürünlerimizin uluslararası tanı-
nırlığını ve ekonomik değere dönüşme-
sini hızlandırabilmek,
güçlendirebilmek adına Avrupa Birliği
coğrafi işaret tescillerinde bir atak yap-
tık ve bu sayede 23 ürünümüzün Av-
rupa Birliği coğrafi işaret tescili
almasını sağladık. Bu listeyi büyüt-
meye, genişletmeye ve bu listeye dahil
olan tüm ürünlerimizi muhafaza et
meye ve onlardan daha fazla ekonomik
değer üretebilmek adına sizlerin, giri-
şimcilerin, yatırımcıların yanında ol-
maya devam edeceğiz. Bizler yerel
ürünlerimizin tescilinden üretimine,
markalaşmasından pazarlamasına
kadar tüm süreçler için desteklerimizi
sunmaya ve iktisadi değerlerini yük-
seltmeye devam edeceğiz.” AA
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Erişim artıyor finansman
maliyeti düşüyor!

Enerjini yenile
sen de kazan!

muratHacıoğlu ve Umut Özbilgin'in ku-
rucusu olduğu; güneş enerjisinden, rüzgar
enerjisine kadar yenilenebilir enerji ala-

nında çok sayıda başarılı işe imza atan Özbilgin
Enerji şimdi de elektrikte yenilenebilir enerjiyi müm-
kün kılıyor. Son teknolojisi, başarılı altyapısı ve sis-
temiyle yenilenebilir elektriği hayata geçiren
Özbilgin Enerji, elektrik faturası derdinize de son
vermeye geliyor. 

Birçok çalışma modeli var

Konuya ilişkin şirketten yapılan açıklamada, “Öz-
bilgin Enerji sizin için, sizin adınıza tüm bu süreç-
leri yönetmek için vardır. Enerji sorununa hem en
optimal hem de en yüksek tasarruf sağlayacak çö-
zümler üretiyoruz. İşletmelerin ihtiyaç duyduğu
enerji çeşitlerini bölgesel, iklimsel ve ekonomik veri-
ler ışığında Trijenerasyon, Kojenerasyon, Biyogaz,
Güneş Enerji Santrali, Rüzgar Enerji Santrali, Or-
ganik Rankine Çevrimi, Atık Isı Geri Kazanımı
vb.ile enerji üretim biçimlerinden herhangi birisi
olabileceği gibi Hybrid model çalışmaları geliştiri-
yoruz” ifadelerine yer verildi. ANIL BODUÇ

ŞimŞek, sosyal medya 
hesabından Hazinenin dolar
tahvili ihracına ilişkin, şu değer-

lendirmede bulundu; “Ülkemizin dış 
kaynağa erişimi artarken finansman ma-

liyetleri düşüyor. Hazinemiz 2032 vadeli
1,75 milyar dolar tutarındaki tahvil ihra-
cını başarıyla tamamladı. 4 katına yakın
talebin geldiği ihraçta ABD tahvilleriyle
getiri farkı 4,5 yılın en düşük seviyesinde

gerçekleşti. Türkiye’nin risk priminin son
1 yılda benzer gelişmekte olan ülkelerden
olumlu ayrışması uyguladığımız politika-
larla artan öngörülebilirliğin 
sonucudur.”AA

Yenilenebilir enerjinin marka ismi Özbil-
gin Enerji, elektrikte fatura ödemenize
son verecek bir teknoloji imkanı sunuyor.
Özbilgin Enerji, yenilenebilir elektrik
teknolojisiyle hayatınızı kolaylaştırıyor

İşsizlik verileri
beklediğimiz gibi

Bakan Işıkhan, sosyal medya hesabın-
dan yaptığı açıklamada, 12. Kalkınma
Planı ve OVP hedeflerinin doğrultusunda

çalışmayı sürdürdüklerini belirtti. İşsizlik oranları-
nın gerilemeye devam ettiğini vurgulayan Işıkhan,
şu bilgileri paylaştı: “İstihdam sayımız 2024 yılı
mayıs ayında bir önceki aya göre 273 bin kişi arta-
rak 32 milyon 920 bin kişiyle tarihi zirvesini yeni-
ledi. İstihdam oranımız ise bir önceki aya göre 0,4
puan, bir önceki yıla göre ise 1,6 puan artarak
yüzde 50 olarak gerçekleşti. Yatırım, üretim, istih-
dam ve ihracat odaklı büyüme için attığımız kararlı
adımların neticesinde işsizlik verilerinde de bekledi-
ğimiz sonuçları alıyoruz. İşsiz sayısının 27 bin kişi
azalmasıyla işsizlik oranı bir önceki aya 0,1 puan,
bir önceki yıla göre 1,1 puan gerileyerek yüzde 8,4
seviyesinde gerçekleşti. İş gücümüz bir önceki aya
göre 245 bin kişi artışla 35 milyon 931 bin kişiye; iş
gücüne katılma oranı bir önceki aya göre 0,3 puan,
bir önceki yıla göre ise 1 puan artarak yüzde 54,5
seviyesine yükseldi.” AA

Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Vedat
Işıkhan, yatırım, üretim, istihdam ve ihra-
cat odaklı büyüme için attıkları kararlı
adımların neticesinde işsizlik verilerinde
de beklenen sonuçları aldıklarını bildirdi

ıstıhdamın
onunu actık

Hukuk Danışmanı:  Av. D. Cemal KARAL

genel Yayın Yönetmeni ve Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
Ekrem HACIHASANOĞLu

Ga ze te miz basýn mes lek il ke le ri ne uy ma ya söz ver miþ tir.

görsel Yönetmenler
Türkan ERVAN

Taylan DAŞDöĞEN

Yazı İşleri Müdürü
Anıl BODuÇ

İmtiyaz Sahibi: Damga Reklamcılık ve Yayıncılık A.Ş. Adına
Mehmet MERT
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Gazete Damga’da yayınlanan yazı, fotoğraf ve haberlerin tamamı
veya bir kısmı kaynak gösterilmeden kullanılamaz

REKLAM, ABONE VE REKLAM HABER: GSM:  0533 975 32 26 

www.gazetedamga.com.tr / damgaweb@gmail.com

Basým Ye ri: Arslan Güneydoğu Matbaacılık - 
Osmangazi Mah. 3143 Sk. No: 6/2 ESENYURT/İSTANBUL Tel: 0212  886 17 94

Haber Müdürleri
Barış KIŞ

Asker AVŞAR

Spor Müdürü
Hakan SONguR

YÖNETİM MERKEZİ
Büyükşehir Mah. Belediye Cad. Beylicium AVM Kat: 3 No:101-102

Beylikdüzü / İSTANBuL Tel:+90 0212 871 36 06

Haber Merkezi: 
Bahadır SÜgÜR
Selvi SARITAÇ
Müge CESuR  
Osman KöSE
Burak Ozan BİRERDİNÇ
Semanur POLAT
Engin BELLİ
Ayşe ADLI

DAĞITIM: Turkuvaz Haberleşme ve Yayıncılık A.Ş.

ATAŞEHİR:  Yeni Nesil Dağıtım İçerenköy Mah. Üsküdar Yolu Bingöller Sok. NO:4 Ataşehir-İstanbul
AVCILAR: İbrahim Cambaz Cihangir Mah. Osmanpaşa Cad.No:26a Avcılar - İstanbul    
BAĞCILAR:  MSK Basın Yayın Dağıtım Güneşli Mah. 1241 Sk No 3 B Bağcılar-İstanbul     
KÜÇÜKÇEKMECE:  Avrupa Basım Atakent Mah.222 Cad.9/1b 5 Numara K.Çekmece- İstanbul
PENDİK:  Onay Yayın Dağıtım Fevzi Çakmak Mah. Anibal Sokakno:6/A Pendik -İstanbul  

YAYIN TÜRÜ:  Ye rel Süre li Yayın

Hazine ve Maliye Bakanı Mehmet Şimşek, dış kaynağa
erişim artarken finansman maliyetlerinin düştüğünü kaydetti

Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mehmet Fatih Kacır, “2002'den bugüne gıda ürünleri imalatına
yönelik olarak 8 bin 268 yatırım için teşvik belgesi düzenledik. Bu teşvikler kapsamında
594 milyar lira sabit yatırımla 246 bin istihdamın önünü açtık” ifadelerini kullandı

Tüm girişimlerin
yanında olacağız
Dünyada her 9 kişiden 1'inin
açlıkla mücadele ettiğini dile
getiren Kacır, diğer yandan
israf edilen tonlarca gıda oldu-
ğuna vurgu yaparak "Gıdada
sıfır kayıp" hedefiyle gıda isra-
fının da önüne geçmeyi hedef-
lediklerini kaydetti. Kacır,
yenilikçiliği destekleyerek, gıda
israfını önleyerek, gıda ve içe-
cek sektörünün ve sektörü bes-
leyen diğer alanların
Türkiye'nin sürdürülebilir kal-
kınmasında öncü rol üstlenme-
sini sağlayan tüm girişimlerin
yanında yer alacaklarını söy-
ledi. Fuarın gıda, teknoloji ve
ihracatı buluşturduğu için çok

kıymetli bulduğunu ifade eden
Kacır, "Zengin ve kaliteli ürün-
lerimizi daha geniş kitlelere ta-
nıtma fırsatı sağlayan,
sektörde gerçekleşecek yeni
işbirliklerine de zemin hazırla-
yan organizasyona gösterilen
teveccühün yüksek olmasını di-
liyorum. İnanıyorum ki işlenmiş
gıda, içecek, şekerleme, gıda
katkı maddeleri, gıda işleme ve
ambalaj endüstrisi dahil gıda
sanayisinin tüm paydaşlarının
katılımıyla gerçekleşen bu fuar
geçmiş yıllarda olduğu gibi bu
yıl da ülkemizin üretim odaklı
büyümesinde çok katmanlı bir
etki oluşturacak." dedi.
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C HP Genel Başkan Yar-
dımcısı Özgür Kara-
bat, “Bugün çok farklı

bir gündemle, ülkemizin kana-
yan yaralarından birine par-
mak basmak istiyorum.
Gençlerimizin umutlarını
harcadığı; hayallerini tüket-
tiği spor müsabakaları üze-
rinden oynanan bahis oyunları ve
bu oyunlardan sağlanan kaynağın nasıl
değerlendirildiğinden bahsetmek istiyo-
rum” dedi. “Öncelikle “Neden gençleri-
miz hayallerini buralarda tüketiyor?” bu
konuyu irdelememiz gerekiyor” diyen
Karabat, “Ülkemiz içinde bulunduğu ve
son yıllarda derinleşen ekonomik kriz ne-
deniyle zor günlerden geçmektedir. Özel-
likle son 3 yılda AKP hükümetinin bir
servet transferi aracı olarak kullandığı
enflasyon nedeniyle dar gelirli vatandaş-
larımız fakirleşirken zenginlerimiz daha
da zenginleşmektedir. Vatandaşlarımızın
hayallerini gerçekleştirebilecek ekono-
miye sahip olma umutları neredeyse tü-
kenmiştir. Refah seviyesi daha yüksek
olan ülkelere göç edebilme şansı bulan
vatandaşlarımız ülkeyi terk etmekte; gi-
demeyenler ise hayallerini gerçekleştire-
bilmek için son şans olarak gördüğü
kumar, bahis benzeri bataklıklarda kısıtlı
birikimlerini harcamakta ve hayallerini
tüketmektedir. Dünya genelinde bahis ya
da kısa yoldan zengin olma şansı olarak
gördükleri kripto benzeri ekonomilerde
ülkemizin en ön sıralarda yer aldığını gö-
rebilirsiniz. Bunun en önemli nedeni
maalesef içinde bulunduğumuz ekono-
mik buhrandır” ifadelerini kullandı. 

Nerede oynanıyor?

“Peki nerede oynanıyor bu bahis oyun-
ları?” diye soran ve cevap veren Karabat,
“Bu oyunların önemli bir kısmı Spor
Toto tarafından yetkilendirilmiş kuruluş-
lar bünyesinde yasal olarak oynanmak-
tadır. Bahis oyunlarını oynatmak isteyen
kuruluşlar Spor Toto’ya başvurarak yetki
almakta ve bu yetkiyle beraber Spor To-
to’nun izin verdiği şekilde ve yine Spor
Toto’nun belirlediği kazanç oranlarında
bu oyunları oynatmaktadır. Yurtdışında
ise genel olarak, bu oyunları oynatmak
isteyen şirketler lisans alarak serbest pi-
yasa şartlarında oranlarını belirlemekte
ve reklam pazarlama faaliyetleriyle pazar
paylarını arttırmaya çalışmaktadırlar. Bu
iki uygulama arasındaki en temel farklılık
ise serbest piyasa ekonomisinde belirle-
nen oranların ülkemizdeki oranlardan
daha yüksek olması ve rekabet orta-
mında müşteri çekmek isteyen şirketlerin
haliyle spor kulüplerine yüksek miktar-
larda sponsorluk ve reklam adı altına
kaynak dağıtmalarıdır” bilgisini verdi. 

Vergi alınmıyor

Yüksek kazanç oranlarıyla oynamak is-
teyenlerin, yasa dışı yöntemlerle yurt dı-

şındaki şirketler bünyesinde bahis oyun-
larını oynamaya çalıştığını ifade eden
Karabat, “Ülkemiz kaynaklarının önemli
bir kısmı yurt dışına ya da yasa dışı faali-
yet gösteren kurumlara aktarılmaktadır.
Bir yandan milletimizin parası yasa dışı
platformlara aktarılırken bir yandan bu
ekonomiden devletimiz hiçbir vergi ya da
sair gelir elde edememektedir. Ülkemiz-
deki uygulamada oyunun kuralları ta-
mamen Spor Toto tarafından
belirlendiği için yurtdışı örneklerindeki
reklam pazarlama harcamaları ülke-
mizde çok kısıtlı seviyede kalmakta ve
kulüplerimiz maalesef yurtdışında ör-
neklerini gördüğümüz reklam pazarlama
gelirlerini elde edememektedir. Peki ne
kadar bir kaynaktan bahsediyoruz? 2018
yılına kadar 3 milyar dolar seviyelerinde
gerçekleşen bu yasal bahis havuzu, 2018
yılında alınan yasal platformlarda bahis
oyunlarının çeşitlendirilmesi ve kazanan-
lara dağıtılan ikramiyenin yüzde 59’dan
yüzde 83’e çıkarılmasıyla birlikte hızlıca
artış göstermiş ve 14 milyar USD seviye-
lerine gelmiştir. Sonrasında dağıtılan ik-
ramiyelerin yüzde 93’e kadar
çıkarılabileceği kararı alınmış ve bu bahis
havuzunun 2024 yılı için 20 milyar USD
seviyelerine çıkmasını beklemekteyiz”
diye konuştu. 

8 milyarlık reklam

Gelirin çok önemli bir kısmının kazanan-
lara geri dağıtıldığını belirten Karabat,
ancak 2024 yılı için 4-5 milyar dolar sevi-
yesindeki bir tutarın kamu geliri ya da
kamu kullanımındaki kaynak olarak kar-
şımıza çıktığını söyledi. Karabat, “Bakın
tekrar söylüyorum kamunun, devletimi-
zin 4-5 milyar dolar civarında bir kay-

nağı spor müsabakaları üzerinden oyna-
nan bahis oyunlarından sağlanmakta.
Bunun bir kısmı KDV, bir kısmı Şans
Oyunları Vergisi, bir kısmı ise SGM payı
olarak alınıyor. Kamunun kullanımın-
daki diğer önemli bir kalem ise reklam
gideri. Ne hikmetse reklama zerre ihti-
yacı olmayan Spor Toto Teşkilatı’nın he-
saplarında 2022 yılı için 8 milyar
tutarında bir kaynak reklam gideri adı al-
tında harcanmış. Maalesef bu kalemin
detayına ulaşmak mümkün değil. Diğer
bir ifadeyle sporun örtülü ödeneği olarak
kullanılan bu kaynaktan bazı kulüplere
reklam adı altında kaynak aktarımı yapı-
lıyor bir kısmıyla da tesisler yapıldığını
duyuyoruz ama kimin kontrolünde, ne-
reye, kime göre harcama yapılıyor bilmi-
yoruz. Ne denetimi var ne de bir sisteme
bağlanmış durumda. Tam anlamıyla
sporun örtülü ödeneği olarak iktidar ta-
rafından kullanılmakta” dedi. 

Denetimi yok

2017 ve 2019 Sayıştay raporlarına deği-
nen Karabat, “Bu yapılan harcamalar
gerçekte reklam faaliyetinden ziyade
c�es�itli kurum ve kurulus�lara kaynak akta-
rımıdır. Eğitim kurumları vb yerlerde ya-
pılan reklamların anayasanın temel
ilkelerine aykırı şekilde gençleri özendire-
bilmekte ve bunun yerine gençlerin bu
tarz zararlı alışkanlıklardan korunması
amacıyla fon oluşturulması gerekmekte-
dir. Reklam verilecek taraf konusunda
herhangi bir kriter olmadığı gibi konu-
nun denetimi ve takibi bulunmamakta-
dır. Bu nedenle benzer kulüplere ya da
benzer federasyonlara hiç bir gerekçe 
olmadan çok farklı reklam bütçeleri 
ayrılmaktadır” diye konuştu. 

GENCLER
UMUTLARINI

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de      Basın:(2059987)

HASTANE GENELİ 24 KISIM TIBBİ SARF MALZEME ALIMI
BAŞAKŞEHİR ÇAM VE SAKURA ŞEHİR HASTANESİ SAĞLIK BAKANLIĞI
BAKAN YARDIMCILIKLARI

Hastane Geneli 24 Kısım Tıbbi Sarf Malzeme Alımı mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale 
Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece
elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda 
yer almaktadır:
İKN :2024/866953 
1-İdarenin
a) Adı :BAŞAKŞEHİR ÇAM VE SAKURA ŞEHİR HASTANESİ 

SAĞLIK BAKANLIĞI BAKAN YARDIMCILIKLARI
b) Adresi :BAŞAKŞEHİR MAHALLESİ G-434 CADDESİ 

NO: 2L 34480 BAŞAKŞEHİR/İSTANBUL
c) Telefon ve faks numarası :02129096000 -
ç) İhale dokümanının görülebileceği 
ve e-imza kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası :https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı :Hastane Geneli 24 Kısım Tıbbi Sarf Malzeme Alımı
b) Niteliği, türü ve miktarı :24 Kısım 26 Kalem Tıbbi Sarf Malzeme Alımı

Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı 
içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim edileceği yer :Başakşehir Çam ve Sakura Şehir Hastanesi 
Tıbbi Sarf Depo Birimi

ç) Süresi/teslim tarihi :Sözleşmenin imzalanmasından itibaren ilgili deponun 
yazılı siparişi üzerine (posta, faks veya e-mail), 
28.02.2025 tarihine kadar 10 (on) takvim günü
içerisinde peyder pey raf teslimi yapılacaktır.

d) İşe başlama tarihi :Sözleşme imzalanmasına müteakip işe başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) 
tarih ve saati :06.08.2024 - 10:30
b) İhale komisyonunun toplantı 
yeri (e-tekliflerin açılacağı adres) :Başakşehir Çam ve Sakura Şehir Hastanesi 

Başhekimlik Binası 1. Kat İhale Birimi
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat
dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.1.3. İhale konusu malın satış faaliyetinin yerine getirilebilmesi için ilgili mevzuat gereğince
alınması zorunlu izin, ruhsat veya faaliyet belgesi veya belgelerine ilişkin bilgiler:
Satış Merkezi Yetki Belgesi
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık
oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece
EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması 
gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir. 
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
4.3.1.
4.3.1.1. Ürünlerin piyasaya arzına ilişkin belgelere ait bilgiler:
Tıbbi Cihaz Satış Merkezi Yetki
4.3.1.2. Yetkili kurum ve kuruluşlara kayıtla ilgili belgeler:
Kapsam Dışı Beyanı
UBB/ÜTS Kaydı
UBB/ÜTS Kayıt Çıktısı
UBB/ÜTS Kayıt ve Bildirimi
4.3.2. Tedarik edilecek malların katalogları, broşürleri, fotoğraflarına ilişkin bilgiler ile
teknik şartnameye cevapları ve açıklamaları:
Katalog
Katalog, Broşür, Teknik Döküman
Numune
4.3.3. Numune sunulması istenmektedir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhale yerli ve yabancı tüm isteklilere açık olup yerli malı teklif eden istekliye ihalenin 
tamamında % 15 (yüzde on beş) oranında fiyat avantajı uygulanacaktır.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak,
teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim fiyatla-
rın çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir. İhale
sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, kısmı teklif verilebilir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda
geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 120 (YüzYirmi) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden Kanunun 
38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

BÜYÜK BİR HAYAL!
ABD'de 'Newsweek'e özel röportaj veren Cumhurbaşkanı Erdoğan,
“Bölgemizde bir terör devleti kurabileceklerini düşünenler için bu
büyük bir hayaldir ve asla gerçekleşmeyecektir” diye konuştu

Cumhurbaşkanı
Recep Tayyip Erdo-
ğan, NATO Zirvesi

için gittiği ABD'de 'Newsweek'e
özel röportaj verdi. Erdoğan
röportajında, “Müttefiklerimiz-
den temel beklentimiz benzer
bir terörle mücadele yaklaşımı
benimsemeleridir” ifadelerini
kullandı. “NATO ile Rusya
arasında doğrudan bir çatışma
ihtimali kuşkusuz endişe verici-
dir” diyen Erdoğan, “Bu so-
nuca yol açabilecek her türlü
adımdan bilinçli olarak kaçınıl-
malıdır. Şanghay İşbirliği Ör-
gütünün de NATO'ya alternatif
olduğunu düşünmüyoruz.
Benzer şekilde BRICS'i de
başka herhangi bir yapıya al-

ternatif olarak görmüyoruza-
çıklamasında bulundu. 

Tehditler sona ermeli

İsrail'in tehditleri ve çatışmayı
yayma girişimlerinin sona er-
mesi gerektiğini dile getiren
Erdoğan, “Aksi takdirde böl-
gemiz daha derin çatışmalar
ve hatta savaş riskiyle karşı
karşıya kalacak. Suriye top-
raklarının terörden tamamen
arındırılmış ve Suriyeliler ta-
rafından yönetilen müreffeh
bir devlet olması temel arzu-
muzdur. Bölgemizde bir terör
devleti kurabileceklerini düşü-
nenler için bu büyük bir 
hayaldir ve asla gerçekleşme-
yecektir” diye konuştu. AACHP Genel Başkan Yardımcısı Özgür Karabat, 'Ülkenin kanayan yarası' diye tarif

ettiği bahis oyunlartını gündeme getirdi. Bahis oyunları üzerinden gençlerin
umutlarını harcadığını, hayallerini tükettiğini ifade eden Karabat, bu oyunlardan
sağlanan kaynağın nasıl değerlendirildiği konusunda da şüphelerini dile getirdi

EKREM 
HACIHASANOĞLU

HABER

HARCADI!

ÖNERİLERİNİ SIRALADI
CHP Genel Bakan Yardımcısı Özgür Kara-
bat, önerilerini de sıralayarak, “Gelin
yasa-dışı bahsi engellemek için tüm
adımları atalım. Web sitelerindeki rek-
lamları önleyelim spor yayınlarındaki rek-
lamları önleyelim ve kazananlara
dağıtılan primlerde artırılan limiti daha
fazla kullanalım ki insanların yasa dışı si-
telere olan eğilimi azalsın. Ayrıca yaptı-
rımları ve bu yaptırımların uygulanmasını
arttıralım ki gerçekten caydırıcı bir ortam
geliştirelim. Eğer bunu yaparsak, yarısını
yasal hale getirsek kamu kaynaklarına 5
milyar dolara yakın gelir sağlayacağımız
ortadadır. Bu da tasarruf tedbirlerimizin
de üzerinde bir kaynak sağlamak demek-
tir. İkinci olarak da bu kaynağın kullanı-
mını adil ve sistematik bir şekilde tekrar
belirleyelim. Reklam gideri altında kulla-

nılan sporun örtülü ödeneğini kaldıralım,
bunun yerine kulüplere dağıtılan pastayı
artırıp sporun ve sporcu gençlerin gelişi-
mini destekleyecek bir yapıda sistematik
ve şeffaf bir şekilde spora aktarılmasını
sağlayalım. İktidarın elini öpenin değil,
hak edenin kazandığı bir sistem kuralım.
Son olarak, bu alanda maalesef yurtdı-
şına yasa dışı yollarla kaçırılan tek kayna-
ğımız bahis değil. Diğer bir konumuz ise
yasa dışı müsabaka yayınları. Yıllık en az
500 milyon dolar seviyesinde bir kaynağı-
mızın da benzer yollarla yasa dışına akta-
rıldığını tahmin ediyoruz. Tahmin
edersiniz ki bu tutarı yasal hale getirsek
devletimizin vergi gelirleri en az 100 mil-
yon dolar artar ve de yine spor kulüpleri-
mizin yayın gelirleri, güncel gelirlerinin en
az 3 katına çıkacaktır” açıklamasını yaptı.  



E skişehir’de Gezi eylemleri sırasında
öldürülen Ali İsmail Korkmaz’ın
ölüm yıl dönümünde kendi adına

kurulan Ali İsmail Korkmaz Vakfı (ALİ-
KEV) öncülüğünde anma düzenlendi.
Hatay'da Merkez Antakya ilçesi Ekinci
Asri Mezarlığı'nda bulunan mezarı ba-
şında yapılan anmaya  Halkların Eşitlik ve
Demokrasi Partisi (DEM Parti) Eş Genel
Başkanı Tülay Hatimoğulları, Korkmaz'ın
annesi Emel Korkmaz, babası Şahap
Korkmaz, ağabeyi Gürkan Korkmaz ile
kentteki siyasi parti ve sivil toplum örgütü
temsilcileri katıldı. Anma etkinliğine katı-
lanlar Korkmaz'ın mezarına çiçek bıraktı.
Anmada DEM Parti Eş Genel Başkanı
Tülay Hatimoğulları, konuştu.

Bize güç veriyor

Anmada ilk olarak söz alan Korkmaz'ın
annesi Emel Korkmaz, Korkmaz'ı yaşat-
manın kendisine güç verdiğini söyledi.
Korkmaz'ın babası Şahap Korkmaz ise
anmaya katılanlara teşekkür etti. Kork-
maz'ın ağabeyi Gürkan Korkmaz ise
Korkmaz'ı ağlayarak değil; anmalarda tür-
küler söyleyip, halay çekip andıklarını söz-
lerine ekledi.

Gezi ile birlikte yaşıyorlar

Anmada konuşan DEM Parti Eş Genel
Başkanı Tülay Hatimoğulları, Korkmaz'ın
ailesine başsağlığı dileyerek sözlerine baş-
ladı. Hatimoğulları, "Ali İsmail gerçekten
çok şanslı bir çocuk. Çünkü onu yaşatmak
için başta ailesi olmak üzere çok sayıda
insan onun için büyük emekler verdi, onun
anılarını ve fikirlerini yaşatmak için. Gezi,
Ali İsmail Korkmaz ile burada yitirdiğimiz
canlarımızla, Ahmetlerle, Abdocanlarla,

Berkinlerle yani Gezi’nin bütün şehitleriyle
Gezi yaşıyor. Gezi sadece bir ağaç nede-
niyle çıkmış bir halk direnişi değildi, bir
sivil itaatsizlik değildi. Gezi evet Gezi Par-
kına sahip çıkmak içindi. Türkiye’de değiş-
tirilmek istenen kültürel dokuya,
değiştirilmek istenen kentlerimizin silue-
tine ve tarihine sahip çıkmak için bir dire-
nişti. Gezi, özgürlükler için bir direnişti.
Gezi kadınların gençlerin özgürlüğü eşit-
liği için bir denişti. İşsizlerin yoksulların is-
yanıydı" dedi.

Türkiye için mücadele ettiler

Hatimoğulları konuşmasını şöyle sür-
dürdü: Gezide yitirdiğimiz bütün canları-
mız, bizlerden koparılan her dal, her ağaç
bizim değerimizdi ve özgürlük mücadelesi
için direnenlerdi. O dönemin siyasal iklimi
ve hala devam eden karanlık tabloyu ter-
sine çevirmek aydınlık bir ülkeye kavuş-
mak, kimsenin kimseye şiddet
uygulamadığı canını yakmadığı, hiç bir
halkın inancın ayrımcılığa maruz kalma-
dığı bir Türkiye içindi o mücadele. Bizler
Gezi direnişini asla unutmayacağız. Gezi
direnişi Türkiye toplumunun son yüzyılı
boyunca oluşmuş en önemli hafızlarından
biridir. Burada gençlerimizi katledilerek
zannettiler ki Gezi direnişine diz çöktüre-
cekler. Oysa Gezi her dalın yerine onlarca
yenisinin yeşerdiği, her tomurcuğun yerine
binlerce tomurcuğun yeşerdiği, Gezi ayın
zamanda alanlara sokaklara, toplumun
bir ırmak gibi capcanlı aktığı bir dönemdi.
Gezi direnişini hiçbir zaman unutmayaca-
ğız. Ali İsmail şahsında Gezide yitirdiği-
miz bütün canlarımızı, demokrasi ve
devrim mücadelesinde yitirdiğimiz bütün
canlarımızı burada bu mezar başında say-

gıyla anıyorum. Ve sizlere sözümüz olsun
ki hayallerini yerine getireceğiz. Hayalleri-
niz insanca bir ülkede yaşamak, insanca
bir toplumun inşasıydı. Sevgili Ali İsmail,
bütün hayallerin gerçek olana kadar tıpkı
annenin dediği gibi biz birken binler nasıl
olduysak bu hayalleri birken milyonlara
nasıl çevirdiysek bu hayallerimiz başarı ve
gerçeğe ulaşana dek mücadelemiz artarak
çoğalarak devam edecektir. Ben bir kez
daha özellikle Ali İsmail’in kardeşimizin
ailesinin, gerek kurmuş olduğu vakıfla ge-
rekse yaptığı bütün kültürel aktivitelerle
gerekse öğrencilere sağlamış olduğu katkı-
larla başta Ali İsmail olmak üzere bütün
Gezi şehitlerini yaşatmak adına verdikleri
bu mücadeleyi kutluyorum. Verdikleri bu
emeklerden dolayı da kendilerine sonsuz
teşekkürlerimi sunuyorum. Her zaman bir
arada olacağız, her zaman dayanışma
içinde olacağız.” HABER MERKEZİ 
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Esenler yazılımcı yetiştiriyorEsenler Belediyesi
Gençlik ve Spor

Hizmetleri 
Müdürlüğü, genç

yazılımcıları
yetiştirmeye

devam ediyor.
Gençlere
istihdam 

sağlamayı 
hedefleyen Ticar

Yazılımcı
Akademisi’nde

eğitimler başladı

TürKiYe’de bir ilk olan
“Esenler Yazılımcı Fabri-
kası”, gençlerin teknoloji

alanından “Ben de varım” diyebi-
leceği çalışmalarına hız kesmeden
devam ediyor. Esenler Gençlik
Merkezi’nde ‘Teknoloji Sınıfı’nda
başlatılan ve 480 saat sürecek olan
Ticar@ Yazılımcı Akademisi’ne
katılan 18-35 yaş arasındaki genç-
lere, program boyunca web tasa-
rımı, web geliştirme, yazılım,
Front-end geliştirme (React.js) ve
Unity + Blender ile oyun geliş-
tirme konularında detaylı eğitimler
verilecek. Katılımcılara web ve
oyun geliştirme alanlarında iki
kamp da düzenlenecek.

100 kişi istihdam edilecek

Ticar Yazılımcı Akademisi’nde
eğitimlerini tamamlayan katılım-
cılar, yazılım geliştirmenin teknik
ve uygulama kısmını öğrenirken
diğer yandan etkin iletişim, ekip
çalışması ve profosyonel iş orta-
mına adaptasyon alanında yetkin-
lik kazanacaklar. Programın
sonunda uzmanlaşan genç yazı-
lımcılardan yaklaşık 100 kişiyi is-
tihdam etmeyi amaçlayan Esenler
Belediyesi, yazılım sektöründe ih-
tiyaç duyulan iş gücünün yetişti-
rilmesine ve bu alanda işsizliğin
azalmasına katkı sunmuş olacak.
HABER MERKEZİ

Öğretmenler 

mücadele

edecek
Öğretmenlik Meslek Kanunu’na karşı
yaptıkları yürüyüş sırasında polis
şiddetiyle karşılaşan öğretmenler, Milli
Egemenlik Parkı’nda bir araya geldi.
Her türlü baskıya rağmen ÖMK’ye karşı
mücadelelerini sürdüreceklerini ifade
eden öğretmenler, Anayasal haklarını
gasp eden polisler için suç 
duyurusunda bulunacaklarını bildirdi

Gezi 
eylemleri sırasında 

katledilen Ali İsmail Korkmaz'ın
mezarı başında yapılan 

anmada konuşan DEM Parti Eş
Genel Başkanı Hatimoğulları, 

“Gezi, özgürlükler için bir
direnişti” dedi

ALi iSMAiL 
UNUTULMADI

İkinci öğretim
tarih oluyor!
YÖK, devlet üniversitelerinde 2’inci öğretim programlarının kapatırken,
mimarlık, eczacılık, psikoloji, beslenme-diyetetik ve temel bilimlere
özgü bazı programlarda kontenjanı azaltacak

YÖK Başkanı Erol Özvar, devlet
üniversitelerinde 2’inci öğretim
programlarının kapatıldığını, mi-

marlık, eczacılık, psikoloji, beslenme-diyete-
tik ve temel bilimlere özgü bazı
programlarda kontenjanın azaltıldığını
açıkladı. DHA'nın haberine göre, 259'uncu
Üniversitelerarası Kurul Toplantısı' Yüksek-
öğretim Kurulu'nda gerçekleştirildi. Kurulun
açılışında konuşan YÖK Başkanı Erol
Özvar, devlet üniversitelerindeki ikinci öğre-
tim programlarına ilişkin yeni kararı du-
yurdu. Özvar, devlet üniversitelerindeki
ikinci öğretim programlarının kapatıldığını,
mimarlık, eczacılık, psikoloji, beslenme-di-
yetetik ve temel bilimlere özgü bazı prog-
ramlarda kontenjanın azaltıldığını  açıkladı.

Amaç kaliteyi artırmak

Özvar, “Bu dönem üniversitelerimizdeki
program kalitesini artırmaya yönelik belki de
en önemli çalışmamız devlet üniversiteleri-

mizdeki ikinci öğretim programlarının kapa-
tılması olmuştur. Vakıf üniversitelerinde,
devlette olduğu gibi, ikinci öğretim prog-
ramları yerine istihdama duyarlı ve gelece-
ğin mesleklerine uygun programlara
dönüştürülmesi temin edilecektir” dedi.
Özvar, “Yükseköğretim Yürütme Kurulunca
alınan karar doğrultusunda, gelecek akade-
mik yıldan itibaren Çocuk Gelişimi, Felsefe,
Sosyoloji, Tarih ve Türk Dili Edebiyatı açık
öğretim programlarına 'ikinci üniversite'
kapsamında sadece 35 yaş üstündeki öğren-
ciler kayıt yaptırabilecek. Başta öğretmenlik
mesleği olmak üzere ülkemizin istihdam
dengesini yakından gözeterek bu kararları
alıyoruz” dedi. Özvar mimarlık, eczacılık,
psikoloji, beslenme-diyetetik ve temel bilim-
lere özgü bazı programlardaki kontenjanın
düşürüldüğünü aktararak vakıf üniversitele-
rine de gelecek yıla yönelik planlamalarını
buna göre yapmalarını beklediklerini söy-
ledi.  HABER MERKEZİ

Öğretmenlik Meslek Kanunu’na karşı Milli Eği-
tim Bakanlığı önünden Meclis’e yapmak iste-
dikleri yürüyüş sırasında polis engeliyle

karşılaşan öğretmenler TBMM Yerleşkesi önündeki Milli
Egemenlik Parkı'ndaki nöbet eylemini sürdürüyor. Öğret-
menler, "Polis şiddetine ve baskılara rağmen haklarımızı
ve taleplerimizi içermeyen ÖMK’ye karşı mücadelemizi
sürdüreceğiz" dedi.

Eğitim emekçisi diz çökmez 

Eğitim ve Bilim Emekçileri Sendikası (Eğitim Sen) Genel
Başkanı Kemal Irmak, teklif TBMM'de komisyonda gö-
rüşülürken yaptığı açıklamada, "Öğretmenlik Meslek Ka-
nunu’nun özü dün öğretmenlerin önüne dikilen
barikatlardır. Birçok arkadaşımız tartaklanarak, biber gazı
sıkılarak gözaltına alındı. Sizin inadınızdan çok bizim ina-
dımız var, çünkü ortada olan bizim, eğitim emekçilerinin
sorunları, hakları. Çalınmaya çalışılan bu ülkenin geleceği.
Buna olan itirazımızı haykırmak için buradayız. 14 arka-
daşımız gözaltına alındı ama yine buradayız. Eğitim

emekçileri diz çökmez, biat etmez,
ders verir" dedi. HABER

MERKEZİ 
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L ise hayatımı yaşadığım, çok güzel anılar yaşadı-
ğım Diyarbakır’da 21-22 Ekim, “Mezopotamya
Enerji Forumun-Ülke Enerji Politikaları” 

Oturumunda Su Hakkı Kampanyası adına konuşan
Nuran Yüce’nin konuşmasından alınmış notları sizlerle
paylaşıyorum.

Dünyada insanlar ve diğer canlıların temel ihtiyaç-
ları için kullanabilecekleri tatlı su miktarı sınırlıdır. Sı-
nırlı olan bu doğal varlığa fiziksel, ekonomik, siyasi vb.
nedenlerle hâlihazırda ulaşamayan 2.6 milyardan insan
bulunuyor. Bu sınırlı varlık her geçen gün daha fazla
kirlenmekte ve tükenmektedir. Bu bağlamda dünya ge-
nelinde bir su krizi vardır.

Suyun özelleştirilmesi, bu krizi daha da derinleştir-
mektedir. Suyu insan hakkı olarak değil de, ihtiyaç
maddesi olarak tanımladığınızda ve şirketlerin veya şir-
ket mantığı ile çalışmak zorunda bırakılan su idareleri-
nin tasarrufuna su kaynaklarını ve su hizmetlerini
devrettiğinizde, bunlardan faydalanabilmenizin tek ko-
şulu vardır; parasını ödemek. Yine özel sektör, hizmetin
fiyatını belirlerken, o hizmetin üretilmesi için yapılan
bütün harcamaları hesaba katmakta ve hizmeti alan-
dan bu maliyet unsurlarını talep etmektedir. Daha kali-
teli su hizmeti talep ediyorsanız, daha fazla su faturası
ödemek zorundasınız. Oysa dünyada yaşanan pek çok
örnekte görüldüğü gibi su fiyatları artmasına rağmen,
suyun kalitesindeki artış doğru orantılı olmamıştır.
Suyun çıkarılması, dağıtılması ve atık suyun arıtılması-
kentleşme, kirlilik vb. nedenlerle-her geçen gün daha
yüksek maliyetler getirirken, bu arta maliyetleri, onu
ekonomik faaliyetlere göre çok daha az kirleten ve tü-
keten insanlardan talep etmek, onların yaşamsal faali-
yetlerini içme, temizlik, yemek vb.
karşılayamayacakları faturalarla baş başa bırakmak
anlamına gelmektedir. Peki, bizlere düşen görev nedir?

Su krizinin kalıcı olarak çözülmesinde izlenecek yön-
tem suyun özelleştirilmesi değil, suyun en temel insan
hakkı olduğunu ve kamusal niteliği bulunduğunu tanı-
maktır. Herkesin yeterli miktarda ve kalitede suya fizik-
sel ve ekonomik olarak eşit biçimde erişimini savunan,
su yönetimlerinde kamu yararını gözeten, demokrasiyi
ve katılımcılığı temel alan, suyu tüm canlılar için yaşam
kaynağı olarak gören, su hakkını ve ekolojik sistemi ko-
ruyan ve güvence altına alan yönetim modellerinin oluş-
turulması ve bunları savunan politikaların geliştirilmesi
ve böyle düşünen siyasilerin desteklenmesi bize düşen
acil görevimizdir.

Gerçek su 
krizi ve çözümü 

ÇEVRE ve HUKUKİ HAKLARIMIZ

Utku KIZILTAN
utkukiziltan@gmail.com 
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İ stanbul Eyüp'te, darbe girişiminin 8'inci
yılı vesilesiyle 15 Temmuz Unutmadık
Unutturmayacağız Anma Programı dü-

zenlendi. Programın açılış konuşmalarını İçiş-
leri Bakanı Ali Yerlikaya ve İstanbul Valisi
Davut Gül gerçekleştirdi. Programda ayrıca,
Geçmiş Dönem TİM Başkanı İsmail Gülle,
15 Temmuz Derneği Başkanı İsmail Hakkı
Turunç, 15 Temmuz Derneği Başkan Vekili İl-
hami Çil, Sur Yapı Yönetim Kurulu Başkanı
Ziya Altan Elmas, 15 Temmuz Gazileri ve
çok sayıda davetli de yer aldı.

Şehitlik nasip işidir

İstanbul Valisi Davut Gül, yaşanan darbe giri-
şiminin ilk olmadığını belirterek, "15 Temmuz
ile ilgili söylenecek çok şey var. Ama altını çiz-
memiz gereken, unutmamamız gereken,
unutturmamamız gereken, 15 Temmuz'u
yapan, yaptıran, bunun müsebbibi, dini istis-
mar eden Fethullahçı Terör Örgütü. Fethul-
lahçı Terör Örgütü'nün en önemli özelliği:
inkar, iftira ve kumpas. Gözünüzle gördüğü-
nüz, bizzat şahit olduğunuz her konuyu sor-
duğunuzda mutlaka bunu inkar ederler.
Dolayısıyla da 8 yıl sonra da başa döndüğü-
müzde inkar etmelerini, biz bu işin içerisinde
değiliz, aslında şöyle oldu demeleri, bizi şa-

şırtmıyor. Türkiye, ilk defa darbe-
lerle karşılaşmadı. Şimdiye kadar
şöyle bir anlayış vardı; herhangi bir
darbe olduğunda düdük çalındı-
ğında herkes sıraya geçecek ve her-
kes telim olacak. Anadolu
insanının, rahmetli Menderes'e
sahip çıkamamanın, Menderes'in
ipe gitmesini sadece ağlayarak,
üzülerek seyretmesinin acısını yıl-

larca yaşadığını biliyoruz, görüyoruz. Aynı
pişmanlığı yaşamamak için Sayın Cumhur-
başkanımızın önderliğinde, onun dirayeti,
milletimizin ferasetiyle buna karşı koyduk. Şe-
hitlik ve gazilik birer nasip işidir. Ama şunu
gördük: 86 milyon vatandaşımızın, şehitlik ve
gazilik gayesiyle bu işe sahip çıktığını, kendi li-
derine sahip çıktığını gördük, yaşadık" dedi.

Üzerinden 8 yıl geçti

İçişleri Bakanı Yerlikaya ise 15 Temmuz'un
hafızalardan asla silinmeyeceğine vurgu ya-
parak, “Milletleri millet yapan, tarihin akışını
değiştiren bazı unutulmaz günler, hayatî anlar
vardır. Bu tarihi günler ulusların adeta hafıza-
larıdır. 1071 Malazgirt Zaferimiz tam da öyle-
dir. Tıpkı 29 Mayıs 1453 İstanbul'un Fethi,18
Mart Çanakkale Zaferimiz ve Anadolu'nun
kapılarını sıkı sıkıya düşmanlara kapattığımız
30 Ağustos Zaferimiz gibi. Bunlar 'günlerden
bir gün değil', Milletimizin hafızasından asla
silinmeyecek birer abidedir. Ve 15 Temmuz ta-
rihi. Milletimizin acıyla, gözyaşıyla, cesareti ve
vatan aşkıyla yazdığı, uğruna çok büyük be-
deller ödediği koskoca bir destandır. 15 Tem-
muz öyle bir tarih ki, her birimizi duygudan
duyguya sevk ediyor. Hüznün en derinini, öf-
kenin en büyüğünü ve inancın en kuvvetlisini

yaşattı, yaşatıyor. Evet; 15 Temmuz hain
darbe girişiminin üzerinden 8 yıl geçti. O kara
günde; Türkiye'de emsali görülmemiş bir
darbe girişimi yaşandı. Hem aziz milletimiz
hem de bu salonda bulunan bizler; devleti-
mize, bağımsızlığımıza ve milli irademize kas-
teden bir ihanet örgütünün alçakça
kalkışmasına şahit olduk" ifadelerini kullandı.

Su uyur FETÖ uyumaz!

Bakan Yerlikaya,
FETÖ'ye yönelik
operasyonların
sürdüğünü belirte-
rek, "O gece yaşa-
nanlar, farklı
perspektiflerden
okunmalı. Sosyal
ve beşeri bilimler
nezdinde üzerinde
uzun yıllar çalışıl-
malı. Çünkü millet
olarak biz, böyle
bir ihaneti daha
önce görmedik,
tecrübe etmedik.
Bu yüzden, 15
Temmuz darbe girişimi, yalnızca siyasal ve
hukuksal boyutuyla değil, sosyolojik açı-
dan da değerlendirilmeli ve bu şekilde üze-
rine gidilmeli. O gece; 252 vatandaşımız
şehitlik makamı ile Hakk'a yürüdü; 2 bin
740 vatandaşımız da gazilik mertebesine
ulaştı. 'Su uyur, Fetövari terör örgütleri
uyumaz' sözünden hareketle, FETÖ'cü ha-
inleri saklandıkları inlerde yakalamaya,
adalete teslim etmeye devam ediyoruz"
şeklinde konuştu. DHA

İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, darbe girişiminin 8'inci yıl
dönümü münasebetiyle düzenlenen '15 Temmuz Unutmadık
Unutturmayacağız' programına katıldı. Burada konuşan 
Yerlikaya, "O gece yaşananlar, farklı perspektiflerden
okunmalı. Sosyal ve beşeri bilimler nezdinde üzerinde uzun
yıllar çalışılmalı. Çünkü millet olarak biz, böyle bir ihaneti
daha önce görmedik, tecrübe etmedik" dedi

Ali Yerlikaya, 9 binin üzerinde
şüphelinin gözaltına alındığını
ifade ederek, "Bu amaçla; bu
kabine dönemimizde FETÖ'ye
yönelik 6 bin 25 operasyon
gerçekleştirdik. Bu operasyon-
lar sonucu 9 bin 738 şüpheli
gözaltına alındı. Bunların bin
697'si tutuklandı,2 bin 36'sı
hakkında adli kontrol kararı ve-
rildi. Biz durmayacağız, durak-
samayacağız. Bütün terör
örgütleriyle olduğu gibi, FE-
TÖ'yle mücadelemizi de aman-
sız bir şekilde sürdüreceğiz.
Her kesim, herkes o gece şe-
hirlerin meydanlarına koştu.
Tankların önüne yattı. Bütün
mermilerin, helikopterden,
uçaktan yapılan korkutmalara
ve bırakılan bombalara rağ-
men geri dönmeyi hiçbir şe-
kilde düşünmediler. Çünkü
biliyorlardı ki, bu hain darbe
girişimini durdurmak, onları
akamete uğratmak ve istikba-
line, istiklaline sahip çıkmaları
gerekti, biliyorlardı. Bunu ba-
şardık. Allah bir daha bize öyle
bir ihanet gecesi yaşatmasın"
dedi. 

9 BİN 738 
ŞÜPHELİ 

GÖZALTINA
ALINDI

BÖYLE İHANET 
GÖRÜLMEDİ!

Şehitler için koştular!

Türkiye Gençlik Vakfı, İstanbul
Valiliği, İstanbul Gençlik ve Spor İl
Müdürlüğü, 15 Temmuz Derneği

ve Atletizm Federasyonu’nun işbirliğinde dü-
zenlenen 4. Vatan Koşusuna yüzlerce sporcu
katıldı. 15 Temmuz Şehitleri için Çengel-
köy’den başlayan koşu, 15 Temmuz Şehitler
Anıtı’nda sona erdi. Gençlik ve Spor Bakan
Yardımcısı Enes Eminoğlu ile Türkiye Gençlik
Vakfı Başkanı İbrahim Beşinci de sporcularla
koştu. Koşunun başlama işaretini 15 Temmuz
Derneği Başkanı İsmail Hakkı Turunç, Üskü-
dar Kaymakamı Adem Yazıcı, Atletizm Fede-
rasyonu Başkanı Fatih Çintimar birlikte verdi.
Yüzlerce sporcu, Çengelköy’den 15 Temmuz
Şehitler Anıtı'na kadar koştu. Sporcuların ve
gençlerin Türk bayraklarıyla koştuğu prog-
ramda, dereceye girenlere madalya ve ödülleri
verildi. Programda, 15 Temmuz şehitlerinden
Acıbadem Mahallesi muhtarı Mete Sertbaş’ın
kızı Selin ile oğlu Efe Sertbaş’a Kuran-ı Kerim
ve Türk bayrağı verildi.

Hikayeleri farklı

4. Vatan Koşusuyla ilgili konuşan Gençlik ve
Spor Bakan Yardımcısı Enes Eminoğlu, "15
Temmuz haftasındayız. Şehitlerimizi rahmetle
yâd ediyoruz. Mekânları cennet makamları ali
olsun. Binin üzerinde gençle birlikte Çengel-
köy Şehitler Makamından 15 Temmuz Şehit-
ler Abidesine kadar koşmuş olduk. Bu il
müdürlüğümüz, Türkiye Gençlik Vakfı ve 15
Temmuz Derneğiyle birlikte düzenli olarak
yaptığımız bir çalışmadır. 4 yıl önce başla-
mıştı; 4. Vatan koşusu. Burada bir nebze de
olsa, şehitlerimizin anılarını hatıralarını genç-
lerimize aktarmaya çalışıyoruz. 251 şehidimiz
var. Hepsi alnından öpülesi şehitlerimizdir.
Hepsinin ayrı bir hikâyesi var; ayrı bir müca-
delesi var. Burada çok kıymetli bir mücadele
ortaya konuldu. Türkiye'nin dört bir tarafında
büyük bir mücadele vardı. Onları anıyoruz;
onların mücadelesini sonsuza kadar yaşatmak
için biz de mücadele edeceğiz. 15 Temmuz’u
unutturmayalım ve her daim hatırlatalım di-
yoruz" dedi.  DHA

Türkiye Gençlik Vakfı, İstanbul Valiliği, İstanbul Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü, 
15 Temmuz Derneği ve Atletizm Federasyonu’nun işbirliğinde 4. Vatan Koşusu 
düzenlendi. 15 Temmuz şehitlerini anmak için düzenlenen koşuya yüzlerce sporcu katıldı

Severek yapıyorum
Avcılar'da geçimini atık kağıt toplayarak sağlayan Ali Arslan, topladığı çiçek ve 
oyuncaklarla, elektrikli motosikletini süsledi. Arslan, "Bu süslerden hepsini çöplerden
bulup, motosiklete kendim yapıştırıyor, dizayn ediyorum. Çocukken çocukluğumu
yaşayamadım, fakirdik. Bu benim sevdiğim bir iş, severek yapıyorum" dedi

AmbArlı Mahallesi'nde günün
önemli bölümünde sokakları dola-
şarak atık karton toplayan Ali Ars-

lan, 4 yıl önce satın aldığı elektrikli
motosikletini gelin arabası gibi süsledi. İçinde
müzik sistemi, çay seti ve su deposu bulunan
motosikletinin her tarafını çiçek, oyuncak, süs
eşyası, Türk bayrağı, Atatürk posteri, cankur-
taran simidi, çizgi film karakterleri ve maket ile
donatan Ali Arslan, bu araç ile çalışıp para ka-
zandığını anlattı. Arslan, "Topladığım oyun-
caklarla süs yapıyorum, motosikletimi
güzelleştiriyorum. İnsanlar da gördükçe içleri
açılıyor. Güzelliğinden etkilenenler, durdurup
resim çekiyorlar. Onlar sevinince ben de sevini-
yorum" dedi.

Fotoğraf çektiriyorlar

Görenlerin bir daha dönüp baktığını ifade
eden Arslan, motosikletteki süslemeleri kendi-
sinin yaptığını, yorulduğunda durup çay setin-
deki çayı içtiğini, buradaki sistem ile müzik
dinlediğini söyledi. Arslan, "Bazen gelin araba-

sındakiler duruyor. Gelinler içinde oturup fo-
toğraf çektiriyor, gelin gezdiriyorum. Bu süsler-
den hepsini çöplerden bulup, motosiklete
kendim yapıştırıyor, dizayn ediyorum. Çocuk-
lar özellikle çok seviniyor. Bazen istedikleri
oyuncak, çiçekleri söküp onlara veriyorum.
Onlar sevinince, ben de seviniyorum. Çocuklu-
ğumuzda böyle şeylerimiz yoktu. Hep içimde
ukde kalmıştı, 'Bir gün olursa kendi kafama
göre yapacağım, çocukluğumu yaşayacağım'
diye. Şu an 52 yaşındayım, çocukluğumu ya-
şayamadım. 3-4 senedir yaşıyorum. Çünkü is-
tediğimi yapıyorum, çocukluktan kalan bütün
içimdeki kalan şeyleri yapıyorum. Bana 'Sen
çocuk musun' diyorlar. Çocukken çocuklu-
ğumu yaşayamadım, fakirdik. Bu benim sevdi-
ğim bir iş, severek yapıyorum" dedi. Arslan ile
aynı sokakta yaşayan Evrim Dağ, "Çok güzel;
Atatürk posteri, çiçekler böcekler var. Biraz eski
günleri, mahalle kültürümüzü hatırlatıyor. Ben
yurtdışında yaşıyorum. Geldiğimde bunu gör-
düğümde içimiz açılıyor. İyi ki Ali ağabey var"
diye konuştu.  DHA

Güngen’in kasası
sırra kadem bastı

İstanbul’da
fenomenlere

yönelik yürütülen
soruşturmada

gözaltına alınan
Neslim Güngen’in

kasasının bir
dönem modacı

Gülşah Saraçoğlu
ile sevgili olan

Gökhan Göz
olduğu belirlendi.

Göz'ün firari
olarak arandığı

ortaya çıktı

İstanbul Emniyet Müdür-
lüğü Mali Suçlarla Müca-
dele Şube Müdürlüğü

ekipleri, İstanbul Cumhuriyet Baş-
savcılığı tarafından 'fenomenlere' yö-
nelik yürütülen soruşturma
kapsamında çok sayıda şüpheliyi ta-
kibe aldı. MASAK raporları, feno-
menlerin banka hesap hareketleri,
bağlantılı oldukları kişiler incelenir-
ken, sosyal medya hesabından sık
sık lüks tüketim yaptığı anlara ait gö-
rüntüler paylaşan güzellik merkezi

sahibi Neslim Güngen ile eşi İnanç
Güngen’e yönelik operasyon düzen-
lendi. Mali ekiplerinin çalışmalarının
ardından İstanbul merkezli 25 ilde
134 adrese yönelik düzenlenen ope-
rasyonda Neslim Güngen, eşi İnanç
Güngen ile çok sayıda kişi "Suç İşle-
mek Amacıyla Örgüt Kurma, Suçtan
Kaynaklanan Malvarlığın Değerlerini
Aklama, Resmi Belgede Sahtecilik
ve Nitelikli Dolandırıcılık" suçlarından
gözaltına alındı. Operasyonda gözal-
tına alınanların sayısı 61’e yükseldi.

Polisin teknik takibi so-
nucu Neslim Güngen’in
kasasının bir dönem mo-
dacı Gülşah Saraçoğlu
ile sevgili olan iş insanı
Gökhan Göz olduğu tes-
pit edildi. Göz’ün dos-
yada da isminin şüpheli
sıfatıyla geçtiği ve firari
olarak arandığı öğrenildi.
DHA
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İ ş Sağlığı ve Güvenliği Uzmanı Dr. Öğr. Üyesi
Nuri Bingöl, iklimlendirme cihazlarının genel-
likle iç ortam havası üzerinden ısıtma/soğutma

yaptığı için çalıştığı ortamdaki gözle görülmeyen toz-
lar ve partiküllerin, klima önünde bulunan filtrelerden
geçtiğini ve zamanla iç ünite üzerine yapışarak reçine
halini aldığını kaydederek, “İç ünite drenaj tavasında
uzun süre kaldığında da lejyoner hastalığı olarak bili-
nen bakterinin oluşması için en uygun zemini hazır-
lar. Bu hastalık yüksek ateş ile ölümcül sonuçlara
neden olabiliyor. Periyodik bakımların düzenli yapıl-
ması ile bu durumun önüne geçilebiliyor ve aynı za-
manda cihaz performansı, dolayısıyla enerji tüketimi
de direkt olarak etkileniyor.” dedi.

Bakımları uzman servisler yapmalı 

İş Sağlığı ve Güvenliği Uzmanı Dr. Öğr. Üyesi Nuri
Bingöl, klima bakımlarının hem hijyenik açıdan hem
de cihaz performansı ve kullanım ömrünün uzun ol-
ması açısından uzman yetkili servislerce yapılmasının
önemine vurgu yaparak, “Aksi halde; cihazlardan alı-
nan verim düşer, cihazların tükettiği enerji artar, kötü
koku oluşumlarına neden olur, kirliliğe bağlı klimanın
gaz çevrimi etkilenerek, yüksek basınca bağlı düzen-
siz çalışmalar nedeniyle arıza maliyetleri artar ve
klima kullanım ömrünün azalması gibi sorunlar ya-
şanır. Drenaj sisteminde oluşan tıkanmalar su sızıntı-
larına neden olur. Masraflı tadilatlara yol açar.” diye
konuştu. Evlerde kullanılan klimaların filtreleri daha
basit ve ulaşılır olduğu için son kullanıcı tarafından
aylık olarak temizlenmesi gerektiğini de ifade eden
Dr. Öğr. Üyesi Nuri Bingöl, “Cihazların genel bakım-
ları ise her mevsim başında uzman yetkili servisler ta-
rafından yapılmalıdır. İş yerlerinde kullanılan bireysel
veya endüstriyel klimalar ise uzman yetkili servisler

tarafından her mevsim geçişinde yine uzman yetkili
servisler tarafından yapılmalıdır. Tabii burada işyeri-
nin ortamı da önemlidir. Örnek olarak ofis ortamı ile
atölye ortamındaki hava kirliliği farklı olduğu için
klima bakımlarının da bu yönde değerlendirilerek
bakım periyodlarının planlanması lazım. Bu periyod-
ların sıklığı için uzman yetkili servisten bir görüş alın-
masında fayda vardır.” dedi.

Araç klimaları da bakım istiyor 

İç ortam kadar dış ünitelerin bulunduğu ortamın da
değerlendirilmesi gerektiğini, özellikle endüstriyel tip
cihazların ana ünitelerinin dış ortamda bulunduğunu
ve bu cihazların ortam özelliklerine göre bakım prog-
ramının belirlenmesi gerektiğini belirten Dr. Öğr.
Üyesi Nuri Bingöl, “Araç klimaları ise hem yaz ve kış
sezon girişlerinde hem de araçların genel bakımları
sırasında kontrol ve bakımlarının uzman yetkili ser-
visler tarafından yapılması gerekir.” şeklinde konuştu. 

Kronik yorgunluk yaratabilir

“Uygun şekilde kullanılmayan ve doğru şekilde
bakım yapılmayan klimalar alerjik durumlar ve soğuk
algınlığı gibi semptomlara sebep olabilir.” diyen Dr.
Öğr. Üyesi Nuri Bingöl, fibromiyalji, baş ağrısı, sinü-
zit, kronik yorgunluk, burun kanaması, yüz felci,
alerji ve lejyoner gibi hastalıkların da klima ile ilişki-
lendirilen sağlık problemleri olarak öne çıktığını da
anlattı.

Düzenli bakım yapılmalı 

Dr. Öğr. Üyesi Nuri Bingöl, iç ortam havası içerisinde
bulunan kirleticiler ve tozların zaman içerisinde kli-
manın iç ünitesindeki filtreleri tıkamaya başladığını
ve bunun da üflenen havanın kalitesinin düşmesine

sebep olduğunu kaydederek, “Düzenli bakımları ya-
pılan ve doğru sıcaklıkta ayarlanan klimalar direkt
olarak hastalıklara sebep olmazlar. Klimaların çok
düşük derecede çalıştırılması veya bakımlarının
uygun bir şekilde yapılmaması insanlar üzerinde
özellikle üst solunum yolları hastalıklarına veya felce
kadar gidebilecek kas rahatsızlıklarına sebep olabilir.”
diye bilgi verdi.

Küf ve bakteri olmasın!

Düzenli periyodik bakım ve temizleme işlerinin hari-
cinde, ev veya iş yerlerinde özellikle kullanımın arttığı
ve yoğunlaştığı dönemlerde filtre temizliklerinin öne-
mine de vurgu yapan Dr. Öğr. Üyesi Nuri Bingöl,
“Ayrıca klimaların evaparatör/kondenser ve drenaj ta-
vasında yüzeylerinde de kullanıma bağlı olarak kirlilik
oluşmaktadır. Son kullanıcının bu yüzeylere erişimi
ve müdahalesi kolay değildir. Bu sebeple uzman yet-
kili servisler tarafından kirliliğe bağlı gerekiyorsa özel
kimyasal malzemeler ve ekipmanlar kullanarak te-
mizlenmesi gerekir. Özellikle mevsim geçişlerinde
tüm cihaz temizliklerini uzman yetkili servislere yap-
tırmaları önemlidir.” dedi. 

Nelere dikkat edilmeli?

Klimaların, modern teknolojiyle donatılmış filtreleme
sistemleri sayesinde havadaki toz, polen ve diğer aler-
jenleri etkili bir şekilde filtreleyerek iç mekân hava ka-
litesini artırdığını da söyleyen Dr. Öğr. Üyesi Nuri
Bingöl, “Bu özellik, özellikle alerji hastaları ve solu-
num yolu rahatsızlıkları olan kişiler için büyük bir
avantaj sağlar. Temiz hava, yaşam kalitesini artırır-
ken, daha sağlıklı bir yaşam alanı sunar. Ayrıca, kli-
maların nem kontrolü özelliği de hava kalitesine
olumlu katkı sağlar.” şeklinde konuştu. AA

Üsküdar Üniversitesi Sağlık Bilimleri Fakültesi
Dekan Yardımcısı, İş Sağlığı ve Güvenliği
Uzmanı Dr. Öğr. Üyesi Nuri Bingöl, klimaların
düzenli bakımlarının yapılması konusunu iş
sağlığı ve güvenliği açısından değerlendirdi
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Mahal sıcaklığı ile dış ortam sı-
caklık farkının önemine de

dikkat çeken Dr. Öğr. Üyesi
Nuri Bingöl, şöyle devam
etti: “Genelde 10 derece-
lik bir fark klimalı ortam-
dan dış ortama
çıktığınızda vücut sıcaklı-
ğının ani etkilenmemesi

için önemlidir, örneğin dış
ortam 34 derece ise kullandı-

ğınız klimayı 24 dereceye set et-
meniz tavsiye edilmektedir. Klima

kullanımı sırasında genellikle büyük bir hata yapılıyor. Klima
kullananlar cihazda gördükleri minimum soğutma derecesi
olan 18 dereceye klimalarını ayarladıklarında cihazı 18 de-
rece üfleyecek zannediyorlar. Kumanda da ve klima üzerindeki
ekran da görülen 18 derece ortamın getirmesi istenilen sıcak-
lık anlamına geliyor. Konfor şartlarında bir genelleme yapacak
olursak; İnsanlar için ideal ortam sıcaklığı yaz şartlarında 23-
25 derece, kış şartlarında 21-23 derece set değerlerinin kul-
lanılmasını tavsiye edilmekle birlikte mekân özelliklerine,
çalışma koşullarına, ortamdaki hava akım hızı ile nem duru-
muna ve dış hava şartlarına göre bu değerler değişebiliyor. Ay-
rıca her insanın sıcaklık psikolojisinin de farklı olduğunu
unutmamak gerekiyor. Bu set değerleri ile klimanın çalışması
aynı zamanda enerji tasarrufu açısından da fayda sağlaya-
caktır. Yazın klimanın sıcaklığını düşürürken her bir derecenin,
elektrik tüketimini yüzde 10 artırdığını unutmayın.” 

Klima kaç
derece olmalı?



BIDEN SINAV
VERIYOR!
B iden, zirvede, ülke içindeki

partililerine ve müttefik
ülke liderlerine, sağlığının

bir dönem daha görev yapacak
kadar iyi olduğuna ikna etmeye ça-
lışıyor. Başkentte bir araya gelen
yabancı liderlerin, Biden'ı ve De-
mokratlar arasındaki tartışmaların
gidişatını yakından izlediği belirti-
lirken, 27 Haziran gecesi yapılan
canlı yayın tartışmasından sonra
Trump’ın ikinci dönem için Beyaz
Saray’da koltuğa oturmasının gi-
derek muhtemel hale geldiğine dair
endişelerin arttığı kaydediliyor.
NATO zirvesinde, dün liderlere
hoş geldiniz konuşması yapan Bi-
den’ın, bu konudaki esas sınavını
ise yarın zirve kapsamında yapa-
cağı soru-cevaplı basın toplantı-
sında vereceği ifade ediliyor.

Kimlik sergileme
fırsatı veriyor

Demokratlar, basın toplantısının,
Biden’ın, Trump'a karşı kampanya
yürütecek enerjiye ve zihinsel çevik-
liğe sahip olduğunu kanıtlamak
için kritik olacağına işaret ederken,
Avrupalı liderlerin de Biden'ı, canlı
yayındaki performansının sadece
“kötü bir gece geçirme mi” yoksa
sağlık durumuyla ilgili büyük bir
sorunun işareti mi olup olmadığını
anlamak için yakından izleyeceği
kaydediliyor.Maryland’ın Demo-
krat Senatörü Chris Van Hollen,
Washington Post’a, NATO zirvesi-
nin Biden’a güçlü küresel liderliğini
sergileme fırsatı sunduğunu belir-
terek, "Zirve, ona liderliğini ve dış
politika kimliğini sergileme fırsatı
sağlıyor ve yarınki basın toplantısı
da bu konudaki endişelere cevap
verme imkanı tanıyacak.” ifadesini
kullandı. Hollen, Biden’ın, dün
Kongre'de yapılan Demokratların
grup toplantısı sonucunda parti
içindeki "adaylıktan çekilme" çağrı-
larını kısmen yatıştırmış göründü-
ğünü ancak yarın yapılacak basın
toplantısında, seçim tartışmasın-
daki gibi bocalaması durumunda
her şeyin yine değişebileceği uyarı-
sında bulundu.

Trump'ın yolu farklı

Zirvede, bütün gözler Biden’a
odaklanmışken, Demokratlar ara-
sında Biden’ın seçim yarışından
çekilip çekilmemesi konusunda
tartışmalar ise hız kesmişe benze-
miyor. Kongrenin kıdemli üyelerin-

den eski Temsilciler Meclisi Baş-
kanı Nancy Pelosi'nin, bu sabah
MSNBC’ye verdiği mülakatta Bi-
den’a destek verip vermediği konu-
sundaki sorulara direk cevap
vermemesi dikkati çekti. Pelosi, Bi-
den’ın yarıştan çekilmesi tartışma-
ları için “Aday olup olmayacağına
karar vermek kendisine kalmış. He-
pimiz onu bu kararı vermeye teşvik
ediyoruz çünkü zaman daralıyor."
ifadesini kullandı. CNN’e konuşan
Colorado Senatörü Michael Ben-
net ise Biden hakkındaki endişele-
rini kamuoyuna açıkça duyuran ilk
Demokrat Senatör olurken, mev-
cut Başkan'ın kasımda yapılacak
seçimlerde Trump'ı yenebileceğine
inanmadığını söyledi. Bennet,
"Trump, bence bu seçimi kazanma
ve belki de ezici bir farkla kazanma
ve Senato ile Temsilciler Meclisini
de beraberinde götürme yolunda
ilerliyor." dedi. Connecticut Sena-
törü Richard Blumenthal, CNN’e,
Biden’ın kasımda yapılacak seçim-
leri kazanma konusunda “derin
endişeleri” olduğunu belirterek,
“Çünkü Donald Trump'ın kazan-
ması ülke için varoluşsal bir tehdit
olacaktır.” diye konuştu. Blument-
hal, Biden’ın adaylığı tartışma-
sında “mümkün olan en kısa
sürede bir sonuca varılması gerek-
tiğini” belirterek, Biden’ın endişe-
leri gidermek için çok çalıştığını,
sonunda bunu başarsa bile “hala
bir süre soru işaretleri olacağını”
kaydetti. Tartışmalar karşısında şu
an Biden’a desteğinin devam etti-
ğini vurgulayan Blumenthal, ken-

disi gibi birçok senatörün de Baş-
kan'ın arkasında olduğunu dile ge-
tirdi.

Demokratlar endişeli

Demokrat Parti'nin en büyük ba-
ğışçılarından aktör George Cloo-
ney de New York Times’da
yayımladığı makale ile Biden’a
açıktan çekilme çağrısı yapan
gruba katıldı. Clooney, Biden’ı se-
natör, başkan yardımcısı ve başkan
olarak çok sevdiğini, Biden’ın son
4 yılda girdiği bütün mücadeleleri
kazandığını belirterek, “Ancak ka-
zanamayacağı tek bir savaş var ki
o da zamandır.” ifadesini kullandı.
3 hafta önce düzenlenen bağış top-
lama etkinliğinde Biden’ın yanında
olduğunu hatırlatan Clooney,
“Biden 2010’daki hatta 2020’deki
Biden değil, o canlı yayında şahit
olduğumuz kişiydi. Parti liderleri-
miz bize, bizim gördüklerimizi 51
milyon insanın görmediğini söyle-
mekten vazgeçmeleri gerekiyor.”
ifadesini kullandı. Clooney, Kon-
gre üyeleri ile yaptığı özel görüş-
melerde, birçoğunun aynı görüşü
dile getirdiğini öne sürdü. Senato
ve Temsilciler Meclisi'ndeki Demo-
krat liderlerin, Biden’a “gönüllü
olarak başkanlıktan çekilmesini”
istemesi gerektiğini kaydeden
Clooney, “Bu başkan ile kasımdaki
seçimi kazanamayacağız.” uyarı-
sını yaptı. Eski ABD Başkanı Ba-
rack Obama ile 15 Haziran’da
bağış toplama etkinliği düzenleyen
Clooney, Biden’ın yeniden seçil-
mesi için 28 milyon dolar
toplamıştı AA
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NATO için savunmada hedef büyükNATO Genel
Sekreteri Jens

Stoltenberg, ittifak
üyelerinin savunmaya

Gayri Safi Yurtiçi
Hasılalarının (GSYH)
yüzde 2'sinden daha

fazlasını harcaması
gerektiğini belirterek,

“Daha fazlasını
yapacağız” dedi

NATO Zirvesi için Washington'da bulu-
nan Stoltenberg, "Savunma Endüstri
Forumu"nda konuştu.Tarihin en başa-

rılı ittifakının 75. yıl dönümünü kutladığını ifade
eden Stoltenberg, zirve kapsamında NATO'nun
geleceğine ilişkin önemli kararlar alacaklarını
vurguladı. Stoltenberg, Ukrayna'ya desteğe, or-
taklıkların güçlendirilmesine ve NATO'nun temel
görevi olan savunma ve caydırıcılığa ilişkin adım-
lar atacaklarına işaret ederek, "NATO'nun temel
amacı savaşı engellemek ve caydırıcı gücüyle ba-

rışı muhafaza etmek." değerlendirmesinde bu-
lundu. NATO'nun 75 yıldır ittifak üyelerine saldırıyı
engelleyerek bu konuda başarılı olduğunu kayde-
den Stoltenberg, "Güçlü savunma endüstrisi ol-
madan, güçlü savunma sağlamak mümkün
değil." dedi. Stoltenberg, savunma endüstrisi yet-
kililerine seslenerek, "Biz size bağımlıyız çünkü ih-
tiyacımız olan kabiliyetler, silahlar ve sistemleri
üretiyorsunuz. Ancak iyi haber şu ki, siz de bize
bağımlısınız çünkü sizin müşteriniz de biziz." diye
konuştu. NATO üyelerinin savunma harcamalarını

artırma konusunda mutabık olduğunu ifade eden
Stoltenberg, 10 yıl önce GSYH'nin yüzde 2'sinin
savunmaya harcanmasına karar verildiğini
anımsattı.

Daha fazlasını yapacağız

Stoltenberg, "Artık yüzde 2'nin asgari hedef oldu-
ğunu ve daha fazlasını harcamamız gerektiğini bi-
liyoruz. Daha fazlasını yapacağız." dedi. Tüm
NATO müttefiklerinin "yeni bir endüstriyel sa-
vunma" taahhüdüne imza atacağını belirten Stol-

tenberg, bunun Avrupa ve Kuzey Amerika gene-
linde endüstriyi daha güçlü hale getireceğini bil-
dirdi. Stoltenberg, taahhüttün hem savunma
harcamalarını artırmayı, hem de birlikte hareket
etme kabiliyetini geliştirmek için "daha iyi harca-
mayı" içerdiğini dile getirdi. Rusya-Ukrayna Sava-
şı'nın sadece stoklar ve üretim kapasitesinin
yetersiz olduğunu göstermediğini belirten Stolten-
berg, aynı zamanda müttefiklerin birlikte hareket
etme kabiliyetleri konusunda ciddi sıkıntılar oldu-
ğunu ortaya çıkardığını söyledi. AA

Cumhuriyetçi rakibi Donald Trump ile çıktığı canlı yayındaki
performansından sonra "sağlığı nedeniyle adaylıktan çekilme"
çağrıları yapılan ABD Başkanı Joe Biden’ın, Washington’da 
başlayan NATO zirvesindeki performansı da mercek altında

ABD'de 5 Kasım'da yapılacak baş-
kanlık seçimleri için yarışan De-
mokrat Partili Joe Biden ile
Cumhuriyetçi rakibi Donald Trump,
27 Haziran gecesi CNN'deki ilk
canlı yayın tartışmasında kozlarını
paylaşmıştı. 81 yaşındaki Biden,
ikinci dönem adaylığında yaşı ko-
nusunda duyulan kaygıları gidere-
cek performans sergileyememiş,
program sonrası yoğun eleştirilere

maruz kalmıştı. Demokrat Partili
kesimden ve Biden'ı destekleyen
bazı medya kuruluşlarından, Bi-
den'a "başkanlık seçimlerinden
çekilmesi" çağrısı yapılmıştı.
Biden ise sağlık durumunun eskisi
gibi olmadığını kabul ederek,
Trump'a karşı en iyi alternatifin
halen kendisi olduğunu belirtmiş
ve yarıştan çekilmeyeceğini 
açıklamıştı.

Tartışmalar 
bitmek bilmiyor

Yeni hükümet 
biraz bekleyecek!
Fransa Cumhurbaşkanı Emmanuel Macron, Ulusal Meclis'te istikrarlı bir çoğunluk sağlanana kadar
yeni bir başbakan atamayacağını ve bu süreçte mevcut hükümetin görevine devam edeceğini belirtti
ÜlkeDe 7 Temmuz'da düzenlenen
erken genel seçimlerin ikinci turunda
hiçbir parti veya ittifakın Meclis'te mut-
lak çoğunluğa ulaşamaması yüzünden
Fransa'da yeni hükümetin kurulması
gerçekleşmedi. Seçimin galibi solcu itti-
fakı Yeni Halk Cephesi, ortak başbakan
adayı konusunda görüşmelere devam
ederken, iktidar kanadından farklı isim-
ler merkez sağ ve solcuları da kapsaya-
cak şekilde bir hükümet kurulmasını
istiyor. Yeni hükümetin ne zaman kuru-
lacağı merak konusuyken, Macron'un
seçim sonuçlarına yönelik Fransız hal-
kına yazdığı mektup yerel basında ya-
yınlandı. Mektupta, seçimlere katılımın
yüksek olmasından duyduğu memnu-
niyeti dile getiren Macron, "Öncelikle
ülkede bir demokratik ifade ihtiyacı var.
Öte yandan, aşırı sağ ilk turda yaklaşık
11 milyon oyla başı çekse de hükümete
gelmesine net bir şekilde karşı çıktınız."
ifadelerini kullandı.

Genel işleri yönetecekler

Macron, seçimlerde kazanan olmadı-
ğını vurgulayarak, "Herhangi bir siyasi
güç tek başına yeterli çoğunluğa ulaşa-
mıyor ve bu seçimlerden oluşan blok ve
koalisyonların hepsi azınlıkta kaldı."
değerlendirmesinde bulundu. Sadece
cumhuriyet yanlısı siyasi oluşumların
mutlak çoğunluğu temsil ettiğini belir-

ten Macron, söz konusu siyasi olu-
şumları Meclis'te istikrarlı ve çoğulcu
bir çoğunluk oluşturmaya çağırdı.
Macron, bu çoğunluğun Fransa'nın
önemli prensipleri etrafında şekillen-
mesi, cumhuriyet değerlerini benimse-
mesi ve seçimde vatandaşların ifade
ettiği endişeleri çözmesi gerektiğini vur-
guladı. Söz konusu çoğun-
luğun resmi
kurumların istikra-
rını sağlamasını
isteyen Macron,
sözlerine şöyle
devam etti: "Bu
prensipler doğrul-
tusunda başbaka-
nın atanmasına
karar vereceğim.
Siyasi oluşumların,
sükunet içinde
ve saygı

çerçevesinde bu uzlaşmaya varması
için biraz zaman tanımak gerekiyor. O
zamana kadar, mevcut hükümet görev-
lerini sürdürecek ve cumhuriyet gelene-
ğine uygun olarak genel işleri
yürütecek."

Ne olmuştu?

Fransa'da 2022'de düzenlenen genel
seçimlerde, Macron kanadı Mec-

liste elindeki salt çoğunluğunu
kaybetmişti. Macron kanadı be-
lirli yasaları ve reformları Mec-
lis'ten geçirebilmek için farklı
partilerle üstü kapalı işbirliğine

gitmişti. Hükümet ayrıca, tartış-
malı emeklilik reformunda ol-

duğu gibi birçok kez anayasal
yetkisini kullanarak yasaları Mec-

lis'te oylama yapıl-
madan
geçir-
mişti.
AA

Almanya merkezli Diyanet İşleri Türk
İslam Birliği (DİTİB) Württemberg ve

Hessen Eyalet birlikleri, Türkiye Diyanet
Vakfı (TDV) işbirliğiyle, Nijer, Liberya ve
Kenya'da yaklaşık 25 bin kişiye hizmet

verecek su kuyularının açılışını yaptı

DİTİB'Den yapılan yazılı açık-
lamaya göre, TDV'nin "Bir
Damla Hayat" sloganıyla sür-

dürdüğü su kuyusu ve vakıf çeşmesi pro-
jesi kapsamında, Nijer'in başkenti
Niamey'e 800 kilometre uzaklıktaki Ma-
radi bölgesinin Batayi ile Liberya'nın
başkenti Monrovia'ya 300 kilometre me-
safedeki Sankule köylerinde açılan su ku-
yusu ve çeşmeler, yaklaşık 15 bin kişiye
hizmet verecek. Bu bölgelerde 2 mango
ağacı da dikildi. DİTİB Württemberg
Eyalet Birliği Başkanı İsmet Harbi ile

TDV Nijer Koordinatörü Muhammed
Furkan Özkan, su kuyularının açılışı için
bölgeye geldi. Kuyu derinliğinin yaklaşık
100 metre olduğunu, suyun yüzeye elek-
trik panelleriyle çıkarıldığını kaydeden
Harbi, burada yerel halkın suya kolay-
lıkla ulaşabilmesi için 12 çeşme ve 6
güneş panelinin yapıldığını belirtti. Çeş-
menin yanında 10 tonluk su deposu bu-
lunduğunu, hayvanların
yararlanabileceği yalakların da yapıldı-
ğını bildiren Harbi, uzun yıllar hizmet ve-
recek kuyu için katkıda bulunan

hayırseverlere teşekkür etti.

Kenya'da su kuyusu açıldı
Öte yandan, DİTİB Hessen Eyalet Bir-
liği üyesi Büdingen ve Bad Vilbel Mev-
lana Camisi derneklerince, Kenya'nın
başkenti Nairobi'ye yaklaşık 500 kilo-
metre uzaktaki Kericho ve Kakamega
eyaletlerinde 10 bin kişiye hizmet verecek
su kuyusunun açılışı yapıldı. Nairobi Din
Hizmetleri Müşaviri Mehmet Fatih İldeş,
Büdingen DİTİB Camisi Dernek Baş-
kanı Orhan Bilal Ayyıldız, Bad Vilbel
Mevlana Camisi Dernek Başkanı Sedat
Köroğlu ve dernek yöneticileri, su kuyu-
sunun açılışına katıldı. Kericho eyaletinin 

Sondu köyünde Büdingen DİTİB Ca-
misi ve Ekin Tunçer'in, Kakamega eyale-
tinin Musa köyünde ise Bad Vilbel
DİTİB Mevlana Camisi'nin inşa ettirdiği
su kuyusu ve vakıf çeşmesinin açılışı
dualarla yapıldı. Öte yandan, hayırsever-
lerin bağışlarıyla hazırlanan gıda paket-
leri, ihtiyaç sahibi 650 aileye dağıtıldı,
çocuklara hediyeler verildi. Ümmü İbra-
him yetimhanesini ziyaret eden heyet ta-
rafından çocuklara hediyeler dağıtıldı,
yetimhanenin bir aylık iaşesi temin edildi.
Hasta olup dağıtıma katılamayan ihtiyaç
sahipleri de evlerinde ziyaret edildi. İhti-
yaç sahiplerine gıda paketleri teslim
edildi ve nakdi yardımda bulunuldu. AA

25 bin kişi suya ulaşacak!

Fransa Cumhurbaşkanı
Emmanuel Macron

ABD Başkanı Joe Biden
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HAyAt Hırsızı İçİn

geri sayim 
başladi

Cemre Baysel ve Alperen Duymaz'ın başrollerinde yer
alacağı “Hayat Hırsızı” dizisinin oyuncu kadrosu netleşiyor

H ilal Saral’ın heye-
canla beklenen ve
NOW’da ekrana

gelecek yeni dizisi “Hayat
Hırsızı”nın hazırlıkları tüm
hızıyla devam ediyor. “Ave-
nida Brasil” dizisinden esin-
lenerek Aybike Ertürk’ün
ülkemize uyarladığı Ay
Yapım imzalı dizinin oyuncu
kadrosuna yeni isimler katıl-
maya devam ediyor. Birsen
Altuntaş'ın haberine göre;
Son olarak dizide Tufo’nun
annesi Hatice karakteri için
Meltem Baytok ile anlaşıldı.
Baytok, son olarak iki sezon
boyunca “Aldatmak” dizi-
sinde Nazan karakterine
hayat vermişti.

Yayın tarihi bekleniyor

Bir genç kadının intikam hi-
kâyesini etkileyici bir dille an-
latacak olan “Hayat Hırsızı”
dizisinin başrollerinde Cemre
Baysel (Leyla, Leylim), Alpe-
ren Duymaz (Civan), Gonca
Vuslateri (Nur), Halil İbra-
him Ceyhan (Tufan), Yiğit
Kirazcı (Mali), Cengiz Boz-
kurt (Selman) ve Zeyno Era-
car (Güzide) yer alacak.
Dizinin kadrosunda yer alan
yetenekli oyuncular ve güçlü
hikâyesi ile “Hayat
Hırsızı”nın büyük ilgi göre-
ceği şimdiden tahmin edili-
yor. Dizinin yayın tarihi ise
merakla bekleniyor.

Ayça Ayşin Turan ve Furkan Andıç,
“Gölgede 39 Derece” için yeniden
bir arada. İki oyuncu da sete çıktı

AyçA Ayşin Turan ve Furkan Andıç, başrollerini
paylaştıkları “Gölgede 39 Derece” filmi için yeni-
den bir araya geldi. Birsen Altuntaş'ın haberine
göre; 2017 yapımı “Meryem” dizisindeki partner-
liklerinin ardından ikinci kez birlikte çalışan ikili,
Tunç Şahin'in yönetmenliğinde bugün sete çıktı.
Bir Film yapımı olan ve görüntü yönetmenliğini
Özgür Eken'in üstlendiği filmin senaryosu Uygar
Şirin tarafından kaleme alındı. Filmde, memle-
keti İzmir’e bir dava için giden avukat Kumru

Tanyas'ın (Ayça Ayşin Turan) yolu Fatih (Fur-
kan Andıç) ile kesişecek. Filmin oyuncu

kadrosunda ayrıca Fatih Al (Şevket),
Cem Davran (İskender), Pelinsu Pir

(Gönül), Zeynep Oymak (Gülcan),
Ulaşcan Kutlu (Cemo) ve Zeynep
Dinsel (Hale) gibi isimler de yer

alıyor. Ayça Ayşin Turan, bu film
için saçlarına yeni bir imaj ka-

zandırarak dikkat çekti. Me-
rakla beklenen “Gölgede

39 Derece” filminin çe-
kimleri İzmir'de devam

edecek ve yakın za-
manda sinemase-
verlerle buluşması

planlanıyor.

Ayça Ayşin
sete çıktı

MURAT Boz, Tuba Büyüküstün, Seda Bakan,
Serkan Altınorak, Rıza Kocaoğlu ve Boncuk
Yılmaz'ın başrolünde yer aldığı Zeytin Ağacı,
11 Temmuz'da yeni sezonuyla izleyici karşısına
çıkacak. Merakla beklenen dizinin dün akşam
yapılan galasında ise şıklık yarışı yaşandı. Dizide
deli dolu kişiliğiyle tanınan Leyla karakterini oyna-
yan Seda Bakan, galada siyah göğüs, bel ve bacak de-
kolteli elbise giydi. Yırtmacındaki çiçek detaylı dikkat
çeken Bakan, saçlarını topuz yaptırarak kırmızı ruj ter-
cih etti. Fenomenler Ne Giymiş hesabında yer alan bil-
giye göre, Bakan'ın dünyaca ünlü bir markaya ait
elbisesinin fiyatı 80 bin TL. Öte yandan 2 çocuk annesi
Bakan'ın fiziği de görenlerden tam not aldı. Oyuncu
için "Çok yakışmış" ve "Manken gibi olduğu için güzel
olmuş" yorumları yapıldı.

Göz kamaştırdı

HABER-DİZİ-SİNEMA-YARIŞMA-SPOR-SİYASET 

19:00 Akşam Haberleri
19:10 Piyasalar
19:15 Ceyda Düvenci İle
Bambaşka Sohbetler
19:55 Hava Durumu
20:00 Ana Haber
20:50 Piyasalar
21:00 Tarih Avcıları
22:00 Haber
22:15 Zaman Yolcusu Japonya
22:55 Hava Durumu
23:00 Bugün Yarın
23:50 Paranın Nabzı
23:55 Hava Durumu

00:00 -
00:15 Nereye 
Gidiyorsun Aida?
02:20 Gönül Dağı
04:50 Seksenler
05:50 Uğurlugiller
06:20 Kalk Gidelim
09:20 Kasaba 
Doktoru
12:50 Lingo
14:30 Gönül Dağı
19:00 Ana Haber
19:55 İddiaların 
Aksine

06:00 A'dan Z'ye
07:00 A'dan Z'ye
08:00 A'dan Z'ye
09:00 Gündem
10:00 Gündem
11:00 Gündem
12:00 Gün Ortası
13:00 Gün Ortası
14:00 Bugün
15:00 Bugün
16:00 Günlük
17:00 Günlük
18:00 Ana Haber
20:45 Akıl Çemberi

00:00 Kelebeğin 
Rüyası
02:00 İstanbullu Gelin
05:30 Erkenci Kuş
07:00 Ateşböceği
09:00 Ada Masalı
11:00 Dolunay
13:30 Yüksek Sosyete
16:15 Erkenci Kuş
19:00 Star Haber
20:00 Organize İşler 
2: Sazan Sarmalı
22:30 Organize İşler 
2: Sazan Sarmalı

15:00 Günün İçinden
15:35 Dijital Para
15:40 Haber Bülteni
16:00 Günün İçinden
17:00 Günün İçinden
17:45 Gündem
18:40 Haber Bülteni
19:00 Gündem
19:30 Ana Habere Doğru
19:45 Ana Haber
21:00 Çözen Kazanır
21:30 Gündem Özel
23:30 Yakup Sağlam ile 
Her Gece

01:15 Kurtuluş Günü
03:30 Güneşin Kızları
05:15 Çatı Katı Aşk
07:00 Öyle Bir 
Geçer Zaman Ki
09:00 Neler Oluyor Hayatta
11:00 Magazin D Yaz
12:00 Kanal D 
Haber Gün Arası
13:00 İnci Taneleri
16:00 Arka Sokaklar
19:00 Kanal D Ana Haber
20:00 Aşk-ı Memnu 
21:45 Aşk-ı Memnu

00:00 -
00:30 Ateş Kuşları
03:10 Kaçak
05:30 Bir Küçük 
Gün Işığı
08:00 Kahvaltı Haberleri
10:00 Sen Anlat 
Karadeniz
13:00 Gün Ortası
14:00 Gürbüz: 
Hadi Allah'a Emanet
16:00 Kardeşlerim
19:00 ATV Ana Haber
20:00 Alan

02:45 Mucize 
Doktor
05:00 Son Yaz
06:00 Fatih Ürek ile 
Gelin Görümce
08:30 Çalar Saat
10:00 Şevkat Yerimdar
13:00 Kiraz Mevsimi
14:00 Biricik Sevgilim
16:15 Fatih Ürek ile 
Gelin Görümce
19:00 NOW Ana Haber
20:00 Hababam Sınıfı: Merhaba 
22:30 Hudutsuz Sevda

00:00 -
00:15 MasterChef 
Türkiye
02:30 Çarkıfelek
04:30 Doğduğun 
Ev Kaderindir
06:00 Dizi
07:15 8'de Sağlık
08:30 Doğduğun 
Ev Kaderindir
09:45 MasterChef Türkiye
13:45 Gazete Magazin Yaz
15:45 Çarkıfelek
20:00 MasterChef Türkiye

00:00 -
01:00 Enine Boyuna
03:30 Mesut Yar ile 
Gece Hattı
04:00 Haber Bülteni
05:00 Haber Bülteni
06:00 Gün Başlıyor
09:00 Para Gündem
11:30 HT Spor Gündem
12:00 Gün Ortası
15:00 HT 360
18:00 Ana Haber Bülteni
20:00 Türkiye'nin Nabzı
23:00 Mesut Yar ile Gece Hattı

00:00 Gece Haberleri
01:00 Alfapetek
02:15 Eşit Ağırlık
04:30 Haber Bülteni
05:00 Alfapetek
06:00 Gün Uyanıyor
09:00 Günün Rotası
12:00 Haberde Gün Ortası
14:00 Güne Bakış
16:00 Haberin İçinden
18:00 Osman Kenan Çapoğlu ile
Ana Haber Bülteni
19:30 Alfapetek
20:45 Özgür İfade

00:00 -
01:30 Ölümün 
Kıyısında
03:00 Arıza
06:00 Aşk Laftan 
Anlamaz
09:00 Kuzey Yıldızı:
İlk Aşk
12:00 Sandık Kokusu
15:00 Kızılcık Şerbeti
18:30 Show Ana Haber
20:00 Dünya 
Güzellerim Tatilde
23:30 Bizans Oyunları

Zeytin Ağacı dizisinin başrol
oyuncusu Seda Bakan, dün
akşam düzenlenen galada

şıklığıyla göz kamaştırdı. İki
çocuk annesi Bakan, dünyaca

ünlü bir markaya ait derin
göğüs ve göbek dekolteli 80

bin TL'lik elbise tercih etti

Bir süredir ABD'de yaşayan emekli manken 
Lara Surol, ailesiyle birlikte Bodrum'da tatil 

yaparken görüntülendi. ABD'de yaşamını sürdüren 
Surol, yaz tatilini geçirmek üzere Türkiye'ye geldi

BEYAZ bir bikini giyen Lara Surol, kızı ve
yeğeniyle birlikte Bodrum'un eşsiz deni-
zinin ve güneşinin keyfini çıkardı. Ailece
mutlu anlar yaşayan Surol ve ailesi, sa-
hilde objektiflere yansıdı. Lara Surol'un

tatil anları, onun doğal güzelliğini ve ai-
lece geçirilen keyifli vakitleri gözler önüne
serdi. Bodrum'un sıcak havasında deni-
zin ve güneşin tadını çıkaran Surol ve ai-
lesi, tatilin tadını doyasıya çıkarıyor.

Emekli manken Bodrum'da
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İmza atacak!

GElECEK sezon süper lig'de şampi-
yonluk ve avrupa'da başarı elde etmeyi
planlayan Fenerbahçe transfer çalış-
malarına hız verdi. Jose Mourinho'nun
raporu doğrultusunda transfer çalışma-
larına başlayan sarı - lacivertliler bir
süredir suudi arabistan ekibi al ahli'de
forma giyen yıldız oyuncu alan saint-
Maximin ile ilgileniyordu. Fenerbahçe,
yıldız oyuncunun transferinde mutlu
sona ulaştı. İtalyan gazeteci Fabrizio
Romano'nun haberine göre; sarı - laci-
vertliler, 27 yaşındaki oyuncunun kulü-
büyle anlaşmaya vardı. Guadeloupe
asıllı Fransız yıldızın büyük bir fedakar-
lık yaptığı ortaya çıktı. yıldız oyuncu
maaşında indirime gitti ve bir sezonlık
kiralanması konusunda anlaşma sağ-
landı. sözlü olarak anlaşmaya varıldığı
ve kontratların hazırlandığı öğrenildi.
Öte yandan Fabrizio Romano oyuncuyu
portekizli teknik adam Jose Mourin-
ho'nun ikna ettiğini duyurdu.newcastle
United'dan 27.20 milyon Euro bedelle
transfer edilen yıldız oyuncu bu sezon
suudi arabistan pro ligi'nde 30 maçta
görev yaparken dört gol ve 10 asistlik
performans sergiledi.

Transfer çalışmalarına devam
eden Fenerbahçe transferde
bombayı patlatıyor. Sarı - laci-
vertliler, Al Ahli'de forma giyen
Allan Saint-Maximin transfe-
rinde mutlu sona ulaştı

15 numaralı
ADAM!

İspanyol devi Real Madrid'de yeni
sezon öncesi formaları değişti. İspanyol
devinden yapılan açıklamada arda Gü-
ler'de numarası değişen yıldızlar ara-
sında yer aldı. arda Güler, EURo 2024
sayesinde ününe ün kattı. Özellikle Gür-
cistan maçında kaydettiği gol ile gün-
dem olan yıldız futbolcu, piyasa değerini
de yükseltti. Gelecek sezon arda Güler
ile ilgilenen çok sayıda takım var, Real
Madrid'in cevabı ise çok net. Valdebe-
bas koridorlarında en sık duyulan şey
'onu satmıyoruz' sözleri. arda'nın, ance-
lotti'nin emirleri altında devam etmesini
istiyorlar." Geçen sezon başında Real
Madrid'e transfer olan arda Güler,
2023/2024 sezonunda 24 numaralı for-
mayı giyiyordu. Toni Kroos'un futbola
veda etmesinin ardından alman yıldızın
8 numarası Federico Valverde'ye ve-
rildi.Federico Valverde'den boşalan 15
numaralı forma numarası ise arda Gü-
ler'in oldu. 12 numarayı giyen Camavin-
ga'ya 6 numara, 18 giyen Tchouameni
14 numara ve Vallejo ise 18 numaralı
formayı giyecek. yeni transfer Kylian
Mbappe ise 9 numaralı formayla müca-
dele edecek. Kulüp ayrıca yeni formala-
rın 11 Temmuz perşembe günü satışa
çıkardı.

Real Madrid yeni sezon öncesi
forma numaralarında değişik-
liğe gidildiğini açıkladı. İspan-
yol devinde futbola veda eden
Toni Kroos'un sekiz numaralı
forması yeni sahibini bulurken
Arda Güler'in de numarası
değişti. Yeni transfer Kylian
Mbappe'nin de forma 
numarası belli oldu

İ ngiltere'ye finali getiren gol-
leri 18. dakikada penaltıdan
Harry Kane ve 90+1. daki-

kada Ollie Watkins attı. Hollan-
da'nın tek golü ise 7. dakikada
Simons'tan geldi. Bu sonuçla İn-
giltere adını finale yazdırırken,
Hollanda turnuvaya veda etti.

Final 14 Temmuz'da
Berlin'de

EURO 2024'te finalin adı İs-
panya ve İngiltere oldu. İspanya
ile İngiltere, 14 Temmuz Pazar
günü Berlin Olimpiyat Stadı'nda
şampiyonluk kupası için karşı
karşıya gelecek. Final karşılaşm-
asıTSİ 22.00'de başlayacak.

Maçın oyuncusu Watkins

UEFA, İngiltere'yi finale götüren
golü atan Ollie Watkins'in maçın
oyuncusu seçildiğini açıkladı.
Karşılaşmanın 81. dakikasında
Harry Kane'in yerine oyuna
giren Watkins, 10 dakika sonra
takımına galibiyeti ve finali geti-
ren golü attı.

Depay sakatlandı

Hollanda'nın hücumdaki en
önemli isimlerinden Memphis
Depay, mücadelenin 34. dakika-
sında sakatlanarak kendini yere

bıraktı. Teknik direktör Ronald
Koeman, oyuna devam edeme-
yen Depay'ın yerine 35. dakikada
Joey Veerman'ı sahaya sürdü.

İngiltere 2. kez finalde

Hollanda'yı mağlup ederek fi-
nale yükselen İngiltere, tarihinde
ikinci kez final oynama hakkı
elde etti. Hollanda karşılaşma-
sıyla tarihinde 4. kez yarı final
oynayan İngilizler, daha önce 1
kez finalde mücadele etti ve
EURO 2020'de İtalya'ya penaltı-
larla mağlup oldu. Turnuva tari-
hinde şampiyonluk yaşamayan
İngiltere, 1968 ve 1996'da da yarı
final oynadı ancak finale kala-
madı.

Hollanda yarı 
finalde elendi

Hollanda, Avrupa Şampiyona-
sı'na 5. kez yarı finalde veda etti.
Organizasyonda 1976, 1988,
1992, 2000 ve 2004'te yarı finale
yükselen Hollanda, EURO 2024
ile 6. kez bu başarıyı tekrarladı.
Bu yarı finallerin 1'ini kazanan
Hollanda, 5'inde ise elenmekten
kurtulamadı. Hollanda, tarihin-
deki tek şampiyonluğunu yine
Almanya'nın ev sahipliği yaptığı
1988'deki turnuvada yaşadı. AA

INGILTERE
FINALDE!
INGILTERE
FINALDE!
INGILTERE
FINALDE!
INGILTERE
FINALDE!
INGILTERE
FINALDE!
INGILTERE
FINALDE!

GeçTiğimiz sezonun başında Fenerbahçe'den
ayrılarak Fatih Karagümrük'e transfer olan
Serdar Dursun, devre arasında Sarı Lacivertli
ekibin yolunu tutmuştu. Geçtiğimiz sezon
Fatih Karagümrük ile sözleşme imzalayan 32
yaşındaki oyuncu, 24 maçta forma giydi. 8 kez
11’de şans bulan milli futbolcu, 6 defa fileleri
havalandırdı.

Fenerbahçe'deki performansı

2021-2022 ve 2022-2023 sezonlarında Fener-
bahçe'de 64 maça çıkan Serdar Dursun, 19 kez
gol sevinci yaşadı. A Milli Takım formasını ise
10 defa giyen deneyimli santrfor, 7 gol kaydetti.
İsmail Kartal, geçmişte yüksek performans
elde edip milli takıma kadar yükselttiği Serdar
Dursun’a 2023/24 sezonunda zaman zaman

forma verirken tecrübeli isim forma şansı bul-
duğu dönemlerde mücadelesiyle alkış topladı.
Fenerbahçe, yerli golcü olarak takımda kalma-
sını istediği Serdar Dursun'a yeni kontrat öner-
mesine rağmen tecrübeli forvet bu teklifi çok
düşük bulduğu için kabul etmemişti. İstan-
bul'da kalmak isteyen ve iki İstanbul ekibiyle
daha temasta olan tecrübeli oyuncunun görüş-
meler yapmak üzere İstanbul'a gelmesi bekle-
niyordu. 

Konyaspor istiyor

Sports Digitale'in haberine göre; Süper Lig
ekiplerinden Konyaspor, Fenerbahçe'den Ser-
dar Dursun'u transfer etmek istiyor. Konya
gibi, 32 yaşındaki golcüyü kadrosuna dahil
etmek için girişimlerine başladı. 

Transfer çalışmalarını
sürdüren Fenerbahçe'de
gündemdeki isimlerden biri
de Armand Lauriente'ydi.
Fransız kanat oyuncusu
için İtalyan basınından dik-
kat çeken bir haber geçildi.
Sky Italia'nın haberine göre
Fenerbahçe ve 4 İtalyan ku-
lübü, Armand Laurien-
te'nin peşinde. Serie B'de
forma giymek istemeyen
Fransız kanat oyuncusu
için Fenerbahçe'nin yanı
sıra Parma, Cagliari, Como
ve Torino'nun da Sassuo-
lo'ya teklif götürdüğü akta-
rıldı. Haberde
Fenerbahçe'nin teklifinin, 4
İtalyan temsilcisinin tekli-
finden de yüksek olduğu ve
Armand Lauriente'nin Tür-
kiye'ye transfer olmasının
beklendiği vurgulandı. Ge-
ride bıraktığımız sezonda
Sassuolo ile Serie A'da 37
maça çıkan Armand Lauri-

ente 5 gol, 6 asistlik skor
katkısı verdi. Sassuolo 25
yaşındaki futbolcuyu 2022-
23 sezonu başında Lori-
ent'den 10.1 milyon euro
karşılığında renklerine bağ-
lamıştı.

Fenerbahçe çok istiyor

Fransız kanat oyuncusu-
nun takımıyla 3 yıl daha
sözleşmesi bulunurken Fe-
nerbahçe'nin Sassuolo'ya
sunduğu teklif ortaya çıktı.
Sarı Lacivertliler, Lauri-
ente için 11 milyon Euro
artı 4 milyon Euro bonus
içeren 15 milyon Euro’luk
teklif yaptı. Fakat İtalyan
ekibi, bu teklifi yetersiz
buldu.Sassuolo'nun 25 ya-
şındaki Fransız kanat
oyuncusu için beklentisi-
nin 20 milyon Euro ol-
duğu, pazarlıkların devam
ettiği öğrenildi. 
HABER MERKEZİ 

Geçtiğimiz sezonun devre arasında Karagümrük'ten Fener-
bahçe'ye dönen Serdar Dursun'a sürpriz bir talip çıktı. Sarı-
Lacivertli ekip, tecrübeli oyuncuya sözleşme teklifinde bulun-
masına rağmen 32 yaşındaki isim bu teklifi kabul etmemişti

2024 Avrupa
Futbol
Şampiyonası
(EURO 2024)
yarı final
maçında
Hollanda'yı 2-1
mağlup eden
İngiltere adını
finale yazdırdı
ve İspanya'nın
rakibi oldu

Serdar Dursun’a
sürpriz talip

Serdar Dursun’a
sürpriz talip

Serdar Dursun’a
sürpriz talip

Serdar Dursun’a
sürpriz talip

Serdar Dursun’a
sürpriz talip

Serdar Dursun’a
sürpriz talip

Jose Mourinho yöneti-
mindeki Fenerbahçe,

Sassuolo forması giyen
Armand Lauriente için

girişimlerini sürdürüyor.
Fenerbahçe'nin yanı

sıra İtalyan ekiplerinin
de gündeminde olan 25

yaşındaki Fransız sağ
kanat için Sarı Lacivertli

ekibin İtalyan ekibine
sunduğu teklifin 

detayları ortaya çıktı

Armand ısrarı devam ediyor



traBzonspor Teknik Direktörü Abdullah
Avcı, sezon hazırlıklarının 3. haftasında ilk kez
hazırlık maçı oynadıklarını belirterek, "Karışık
kadrolarla 45'er dakika oynamayı uygun gör-
dük. Performans departmanının fiziksel verile-
rini ve sakatlık risklerini düşünerek öyle bir
karar aldık. Çok sıcak bir hava vardı." dedi.
Szeged Csanad karşısında oyunun son bölü-
münün çok iyi geçtiğini ifade eden Avcı, şu
değerlendirmeyi yaptı: "Oyun organizasyo-
nunu uygulamaya çalıştık. Kenarları sağlıklı
kullandık ama ilk yarıda yapamadığımız şey-
ler var. Ceza sahasına girme, orada çoğal-
mayla ilgili veya girdiğimizde
sonuçlandırmayla ilgili final pası konusunda

sıkıntılar vardı. Maçın genelinde 10-12 pozis-
yona girmiş olabiliriz. İkinci yarıda biraz daha
baskılı oynadık. Kaybettiğimiz yerde bir daha

aldık. Bu sefer değerlendirme oldu. Çalıştıklarımı-
zın resmini görebilmek sahada bizi mutlu ediyor.
Tekrar yaptıkça sonuçlanacaktır. Hazırlık maçı da
olsa kazanmak değerlidir. Bugün oyun organizasyo-
nunu uygulamaya çalıştıkları için memnunum. Ça-
lışmaya devam edeceğiz."

Nwakaeme'nin durumu iyiye gidiyor

Avcı, karşılaşmada forma giyemeyen Nwakame'nin
fiziksel durumuna ilişkin de "Nwakaeme ile ilgili per-

formans departmanı çalışıyor. Yarından itibaren büyük
ihtimalle takımın bütün antrenmanlarına katılacak. Bir
aksilik olmazsa bir sonraki maçta ona da süre verilecek.
Planlı şekilde gidiyoruz. Sakatlık olmadan herkesi gö-

türmeye çalışıyoruz. Nwakaeme'nin durumu iyiye
gidiyor. Adaptasyonu çok iyi biz de memnu-

nuz." diye konuştu.

Salih'ten beklentimiz çok

Salih Malkoçoğlu'nun da performansını değerlendiren
Avcı, "Salih 19 yaş altı takımının kaptanı. Beklentileri-
mizin olduğu bir oyuncu. Hem fiziksel hem de taktiksel
eksiklikleri var. Bunları en iyi şekilde tamamlamaya çalı-
şıyoruz. Birkaç mevkide kullandığım, kullanışlı bir
oyuncu. Asıl yeri merkez orta saha. Stoper de oynaya-
biliyor, bugün bekte kullandık. Sorumluluk aldı bindir-
meler yaptı. Bu beni mutlu ediyor. Aşağıdan çok
futbolcunun yukarı gelmesi Trabzonspor camiasının
genetiğinde vardır. Bunu biz gerçekleştirirsek üstüne bir
şey koyabilirsek ne mutlu. Arif de aynı şekilde. O da
önemli işler yapıyor. Umarım böyle artarak devam
eder." ifadelerini kullandı.Bu aylar çalışma aylarıdırAvcı,
iyi bir oyuncu gruplarının bulunduğunu dile getirdi.
Grubun iletişiminin çok iyi olduğunu vurgulayan Avcı,
"Bu aylar çalışma aylarıdır. Rekabetin içerisine girdiğin
zaman bazen inişler çıkışlar olacaktır ama iyi bir
oyuncu grubu olduğunu düşünüyorum. Bu böyle arta-
rak devam edecek. İşimizi en iyi şekilde yapabilmeyi is-
tiyoruz. Kolej havası gerçekçi mi değil mi bilmiyorum
ama bugün futbolun geldiği noktada enerjinin, grup
menfaatleri, beraber hareket edebilmek şu an itibarıyla
öyle gözüküyor. Grupların olduğu yerde inişler çıkışlar
muhakkak olacaktır. 50-60 kişinin beraber hareket ettiği
bir yerde zaman zaman muhakkak inişler çıkışlar ola-
caktır. İyi niyetli dengeli bir şekilde devam ediyoruz."
dedi. Bordo mavili taraftarların duygularını çok iyi bil-
diğini ifade eden Avcı, sözlerini şöyle tamamladı: "Çok
sabırsız olduklarını da düşünüyorum. Karadeniz insa-
nının yapısında var. Çok detaylı bir şekilde çalışıyoruz.
Doğru zamanda en yakın zamanda bunu açıklarız.
çünkü bazen yaklaşıyorsun bazen uzaklaşıyorsun.
Trabzonspor parayla değil karakteriyle yarışacak. Bunu
oluşturup öyle devam edeceğiz." AA
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F atinoğlu kulüplerin bütçe darlığı ne-
deniyle rahat harcama yapamadı-
ğını da belirterek, "Kulüpler borç

batağındalar. Bu kulüplerin ekonomisinin
düzelmesi için devletin desteğine ihtiyacı
var. Ali Fatinoğlu olarak önerim şudur;
devletin bankalarının para ya da borç erte-
lemesi yapması değil. Devletimizin bütçe-
sinden para çıkmadan sadece imar artış
izni vermesi ile tüm sorunlar biter ve 3
büyük kulübümüz uluslararası yarışa çıka-
bilecektir. Önerim; Galatasaray için Flor-
ya'daki 60 bin metrekare arazi; Fenerbahçe
için Dereağzı'ndaki tesisler; Beşiktaş için
de Ümraniye'deki tesislerinin bulunduğu
arsalara, arsa metrekaresinin tamamının 3
katı imar verilmesidir" şeklinde konuştu.

Devlet desteğine ihtiyaç var

Galatasaray Spor Kulübü Olağanüstü
Genel Kurul Toplantısı geride kalan hafta
sonu Lütfi Kırdar Uluslararası Kongre ve
Sergi Sarayı’nda gerçekleştirildi. Bu top-
lantıda sarı-kırmızılı kulübün başkanı
Dursun Özbek ve yönetimine genel kurul
üyelerinden Florya Metin Oktay Tesisleri
arazisi, Mecidiyeköy binası, Kemerbur-
gaz'da inşaatı devam eden kamp tesisleri,
Büyükçekmece arazisi ve Ali Sami Yen
Spor Kompleksi tesislerinde faaliyetlerin
yürütülmesi, ilgili hukuki işlem ve tasarruf-
ların gerçekleştirilmesi bakımından 31
Mayıs 2026 tarihine kadar yetki verildi.
Galatasaray Kulübü eski başkan adayla-
rından Ali Fatinoğlu, başta sarı-kırmızılılar
olmak üzere ezeli rakipleri Fenerbahçe ve
Beşiktaş için de kulüplerin ekonomilerinin
düzelmesi için devlet desteğine ihtiyaç du-
yulduğunu belirtti.

İmar meselesi gündeme alınmalı

Ali Fatinoğlu, yaptığı açıklamada, "Türk
Milli Takımımız Avrupa’daki başarısıyla,
ülkemiz için çok önemli bir popülerlik sağ-
lamış ve reklamımızı yapmıştır. Bu perfor-
mans sayesinde de dünyanın her yerinde
halkların sevgisini kazanacağız. Bu sevgi

sayesinde Türk ürünleri ve Türk turizmi
dünyada öne çıkacaktır. Türkiye'nin bu po-
pülerliğini devam ettirebilmemiz için Tür-
kiye'deki 3 büyük kulübün futboldaki
başarılarının devam etmesi lazım. Bu üç
kulübün başarı gösterebilmesi için de ciddi
bir bütçelere yani parası olması lazım.
Fakat maalesef ki üç kulüp de ciddi bir

harcama bütçesine sahip değil. Aksine
borç batağındalar. Bu kulüplerin ekonomi-
sinin düzelmesi için devletin desteğine ihti-
yacı var. Ali Fatinoğlu olarak önerim
şudur; devletin bankalarının para ya da
borç ertelemesi yapması değil. Devletimi-
zin bütçesinden para çıkmadan sadece
imar artış izni vermesi ile tüm sorunlar

biter ve 3 büyük kulübümüz uluslararası
yarışa çıkabilecektir. Önerim; Galatasaray
için Florya'daki 60 bin metrekare arazi; Fe-
nerbahçe için Dereağzı'ndaki tesisler; Be-
şiktaş için de Ümraniye'deki tesislerinin
bulunduğu arsalara, arsa metrekaresinin
tamamının 3 katı imar verilmesidir" ifade-
lerini kullandı. DHA

BASARILI OLMALI
Galatasaray Kulübü eski başkan adaylarından Ali Fatinoğlu, “Türkiye'nin bu popülerliğini devam
ettirebilmemiz için Türkiye'deki 3 büyük kulübün futboldaki başarılarının devam etmesi lazım. 
Bu üç kulübün başarı gösterebilmesi için de ciddi bir bütçelere yani parası olması lazım” dedi

Galatasaray için 60 bin metrekare arsasına 1,5
imar verildiğini aktaran Fatinoğlu, şunları kay-
detti:"Yani 90 bin metrekare satılabilir inşaat
yapılacaktır. 3 olursa 180 bin metrekare satıla-
bilir binaları olacaktır. Yani bir daire 150 metre-
kareden olursa, bin 200 tane Galatasaray'ın
dairesi olacaktır. Florya'da en üst seviye inşaa-

tın maliyeti bin 500 dolar olarak şu an yapılabil-
mekte. Satış fiyatı da en az 10 bin dolar metre-
karesi eder. Yani bir daireyi 1,5 milyon Dolar'a
satabilecektir. Kulüplerimizin elde edeceği kar,
tüm borçlarını bitirdiği gibi dünya devleriyle
baş edeceği bir gelir bütçesine de ulaşabile-
ceklerdir. Ama bu geliri yöneticilerin eline belli

şartlarla vermek lazım. Belli bir miktarını altya-
pıya ve amatör spor branşlarına harcamak gibi.
en önemli alınması gereken karar da yönetici-
lerin sorumluluğu olmalı. ellerine geçen parayı
bir yıl sonra en azından aynı miktarda tutmak.
eğer azalırsa yöneticilerin aradaki farkı kulübe
ödemek zorunda olması kararı çok önemlidir."

3 bUyUkler

Yöneticilerin sorumluluğu olmalı 

Trabzonspor Teknik Direktörü Abdullah Avcı, Macaristan'ın ikinci lig
ekiplerinden Szeged Csanad'ı 2-1 yendiği karşılaşmada oyun 

organizasyonunu uygulamaya çalıştıkları için memnun olduklarını,
çalışmaya devam edeceklerini söyledi. Avcı, karşılaşmada forma

giyemeyen Nwakame'nin fiziksel durumuna ilişkin de konuştu

Fenerbahçe
YENiLDi!
Fenerbahçe, Merkur Arena'da
gerçekleştirilen hazırlık maçında
Hırvatistan temsilcisi Hajduk
Split'e 1-0 mağlup oldu
FenerBahçe, sezon hazırlıkları kapsamında oyna-
dığı ikinci hazırlık maçında Hırvatistan temsilcisi
Hajduk Split'e 1-0 yenildi. Merkur Arena'da gerçek-
leştirilen mücadelede, teknik direktör Jose Mou-
rinho, sahaya Livakovic, Osayi-Samuel, Becao,
Djiku, Levent Mercan, Krunic, Fred, Bartuğ Elmaz,
Cengiz Ünder, Kent ve Dzeko'dan oluşan ilk 11'i
sürdü. Hajduk Split'in teknik direktörü Gennaro
Gattuso ise karşılaşmaya Lucic, Moufi, Sarlija,
Uremkovic, Diallo, Jurak, Capan, Kalik, Dolonga,
Pukstas ve Livaja ilk 11'iyle başladı. İlk yarıda Fener-
bahçe, Dzeko ve Krunic ile önemli fırsatlar yakalasa
da gol bulamadı. Rakibin sert oyunuyla dikkat çeken
ilk yarı golsüz eşitlikle sona erdi. 

İkinci yarı çare olmadı

Teknik direktör Mourinho, ikinci yarıya iki değişik-
likle başladı. Kaleci Dominik Livakovic'in yerine
İrfan Can Eğribayat, Levent Mercan'ın yerine ise
Yusuf Akçiçek oyuna dahil oldu. 59. dakikada Cen-
giz Ünder'in yerine Emre Mor, Rade Krunic'in ye-
rine ise Sebastian Szymanski sahaya çıktı. 71.
dakikada ise Osayi-Samuel, Fred Rodrigues ve Bar-
tuğ Elmaz oyundan alınarak yerlerine Yiğit Efe
Demir, Miguel Crespo ve Miha Zajc oyuna girdi.
79. dakikada ise Edin Dzeko'nun yerine Umut Nayir
ve Alexander Djiku'nun yerine Luan Peres dahil
oldu. İkinci yarısı orta saha mücadelesi şeklinde
geçen karşılaşmanın 85. dakikasında Hajduk Split,
Bruno Durdov'un golüyle 1-0 öne geçti ve maçı bu
skorla kazandı.Karşılaşmayı, kulüp asbaşkanı Acun
Ilıcalı da takip etti. Fenerbahçe, üçüncü ve son hazır-
lık maçını 13 Temmuz Cumartesi günü Fransız tem-
silcisi  Strasbourg ile oynayacak ve ardından
İstanbul'a dönecek. AA

Tyler Boyd dosyası

KAPANDI!
Beşiktaş, eski futbolcusu Tyler
Boyd'a toplamda 1 milyon 37 bin
525 Euro fesih tazminatı ödeyerek
dosyanın kapandığını duyurdu
Beşiktaş, eski futbolcusu Tyler Boyd'a top-
lamda 1 milyon 37 bin 525 Euro fesih tazminatı
ödeyerek dosyanın kapandığını duyurdu. Tyler
Boyd, Beşiktaş'tan alacaklarının ödenmemesi se-
bebiyle siyah-beyazlı kulübü CAS'a şikayet et-
mişti. Bu şikayet sonucunda Beşiktaş'ın tazminat
ödemesi kararlaştırıldı. Siyah-beyazlı kulüp, 29
yaşındaki oyuncuya tazminatın ödendiğini ve
dosyanın kapandığını bil-
dirdi. Beşiktaş'ın Kamuyu
Aydınlatma Platformu'na
(KAP) yaptığı açıkla-
mada şu ifadelere yer ve-
rildi: 12 Mart 2024
tarihinde tarafımıza tebliğ
edilen FIFA The Dispute
Resolution Chamber –
DRC (FIFA Uyuş-
mazlık Çözüm
Kurulu) kara-
rına göre, Şir-
ketimiz ile
kontratını 4
Kasım 2022
tarihinde fes-
hetmiş olan
Profesyonel
A Takım
oyuncusu
Tyler
Boyd'a
fesih taz-
minatının
ödenme-
sine iliş-
kin hukuki
süreç ta-
mamlanmış
olup, oyuncuya anı-
lan 956.000 EUR
fesih tazminatı ve
81.525,56 EUR faiz
olmak üzere toplamda
1.037.525,56 EUR
ödenmiş ve dosya
kapanmıştır. DHA

Süper Lig ekiplerinden
Başakşehir, Belgrad'da
sürdürdüğü 
2024-2025
sezonu hazırlıkları
kapsamında ilk
maçında Sırbistan 
ekibi Zeleznicar'ı 2-1'lik 
skorla mağlup etti
Yeni sezona Sırbistan'ın Belgrad kentinde hazırlanan
RAMS Başakşehir, ilk hazırlık maçında Zeleznicar ile
karşı karşıya geldi. 4. dakikada Başakşehir, Pelkas'ın
golüyle 1-0 öne geçti. 40. dakikada Blagojevic'in go-
lüyle Zeleznicar eşitliği yakaladı ve ilk yarı 1-1 sona
erdi. 75. dakikada Danijel Aleksic fileleri havalandıra-
rak hem Başakşehir'i 2-1 öne geçirdi hem de maçın
skorunu belirledi. Öte yandan mücadeleyi Başkan
Göksel Gümüşdağ, Asbaşkan Mesut Altan ve
Belgrad Büyükelçisi Hami Aksoy birlikte izledi.

Çalışmaya
devam!

Başakşehir
kazandı
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İ stanbul Büyükşehir Belediye (İBB)
Başkanı Ekrem İmamoğlu, Sancak-
tepe Belediye Başkanı Alper Yeğin

ile birlikte ilçede gerçekleştirilen 20
yeni projenin toplu temel atma töre-
nine katıldıktan sonra bölgeden ayrıl-
madı. Çekmeköy Belediye Başkanı
Orhan Çerkez ile birlikte ilçedeki hiz-
met noktalarını ve projeleri yerinde gözlem-
leyen İmamoğlu, kurmaylarından da bilgi
aldı. 

Projeleri yerinde inceledi 

Nişantepe Çocuk Sanat Merkezi ziyare-
tinde İmamoğlu ve Çerkez, mahalleli tara-
fından davullarla karşılandı. Yoğun ilgi

altında gerçekleşen incelemede, büro-

kratları İmamoğlu’nu bilgilendirdi. İma-
moğlu ardından Taşdelen Kreş inşaatını
ziyaret etti. Projeyle ilgili talimatlar veren

İmamoğlu, günün son ziyaretini Çek-
meköy Serindere Yaşam Vadisi’nde
yaptı. Yaşam Vadisi ile ilgili bilgi alan
ve alanı vatandaşlarla gezen İma-
moğlu, hatıra fotoğrafı isteklerini de

geri çevirmedi. İmamoğlu ziyaret sonunda
incelemeleriyle ilgili şu değerlendirmeyi
yaptı:  “Güne güzel bir temel atma ve açılış-
ların olduğu Sancaktepe'deki buluşmayla
başladık. Sonra Çekmeköy'deki bir kısım
hizmetlerimizi yerinde kontrol ettik. İlk ziya-
retimizi Şantepe'de çok heyecanla ve özel-
likle mağdur olan bir mahallemiz vardı ve
çok kapsayıcı başta çocuklar olmak üzere

sanat eğitimi, kültür eğitimi alabilecekleri
tasarımıyla da güçlü bir alanın  bitimini
gördük. İnşallah bu ay sonuna doğru da
açılışını yapacağız. Orada eminim çocukla-
rın hayal kurduğu güzel şeyler onlarla bulu-
şacak. Oldukça geniş 7 bin metre bir alan
içerisinde güçlü sosyal alanları ve spor alan-
ları olan bir merkezimizin bitişini hep bera-
ber gördük.”

Yeni kreşimiz geliyor

Çekmeköy için kreş müjdesi de veren İma-
moğlu “Yine Çekmeköy'ün
farklı noktalarında hem
bizim hem Orhan Başkan'ın
yaptığı kreşlerimiz var.
Bizim kreşlerimizden bir ta-
nesini Taşdelen'de ziyaret
ettik. Temeli atılmıştı, inşaatı
da hızlı yürüyecek. İnşallah
2025’in ilk aylarında, ikinci
eğitim döneminde 6 sınıflı
120 öğrencili kreşimizi
orada açıyor olacağız. Kreş
yatırımlarımız çok yoğun
devam ediyor. İstan-
bul'umuzun her noktasında
güçlü yuvamız İstanbul
kreşleri bu şehre karakteri,
gücü, yüksek çocuklar yetiş-
tirecek. Bilimi, üretimi o
yaşta eğitimin her adıyla
alarak başlayacaklar. Kreş-
leri önemsiyoruz” dedi.

300 metrelik alanda toplam
720 ton asfalt imalatı gerçekleş-
tirilecek bölgedeki yol altyapısı-
nın güçlendirilmesi ve
vatandaşların daha güvenli bir
ulaşım deneyimi yaşamaları he-
defleniyor. İncelemeler sırasında
yaptığı açıklamada Balcıoğlu,
“Bu çalışmalarla hem araç hem
de yaya trafiğini daha güvenli ve
rahat hale getirmeyi hedefliyo-
ruz. Bölge sakinlerinin günlük
yaşamını kolaylaştırmak ve alt-
yapı sorunlarını çözmek için
yoğun bir şekilde çalışıyoruz.
Yeni Mahalle 7052. Sokak ve
çevresindeki yolların modernize
edilmesiyle, vatandaşlarımızın
konforlu ve güvenli bir ulaşım
imkanı sağlanacak” şeklinde ko-
nuştu. MÜGE CESUR

SiLiVRi’dE
CalıSma var!
Silivri Belediye Başkanı Bora Balcıoğlu, Yeni Mahalle 7 bin 52'inci Sokak ve
çevresinde planlanan asfaltlama ve yol bakım onarım çalışmalarına başlamadan
önce detaylı incelemelerde bulundu. Balcıoğlu, 300 metrelik alanda toplam 720
ton asfalt imalatı yapılacak bölgeyi ekiplerle birlikte ziyaret etti

Çekmeköy Serindere Yaşam Vadisi’ndeki çalışmaları inceleyen İmamoğlu,
İSKİ’nin Yaşam Vadisine yeni yeşil alanlar kazandırdığını belirterek, “Burada
özellikle yakın bölgede oturan yurttaşlarımızın keyifle gelebilecekleri, orman
içinde insanların yürüyüş yapacağı, oturup dinleneceği, ateş yakmadan piknik
yapabileceği, masaları olan keyifli bir alan çıktı” ifadelerini kullandı

SELVİ 
SARITAÇ

HABER

Burası Cok
keyıflı Bır yer

iBB'nin her ilçede çalıştığını anlatan imamoğlu,
“Taşdelen ile yenidoğan arasındaki kavşağın, ge-
çidin çok hızlı bir imalatla devam ettiğini keyifle iz-
ledim. uğramadım ama izledim. Her ilçede her
önemli konuya dokunan, değinen; altyapıdan üst-
yapıya, eğitimden sağlığa, kültür sanata şimdi gel-
diğimiz yeşil alana varıncaya kadar
yoğun şantiyelerimiz var... Serin-
dere yaşam Vadimizi bu bölümünde
çok özel bir alanı daha, 55 bin met-
rekare bir alanını bitirmişti arkadaş-
larım. Burada özellikle yakın
bölgede oturan yurttaşlarımızın ke-
yifle gelebilecekleri orman statü-

sünde ormanın bütün hassasiyetlerini ve doğallı-
ğını koruyan bir biçimde, ormanı yormadan insan-
ların yürüyüş yapacağı, oturup dinleneceği, ateş
yakmadan piknik yapabileceği, masaları olan ke-
yifli bir alan çıktı. Sevgili komşularımızı burada
keyifli günler geçirmesini diliyorum. Hemşehrileri-

mizin, özellikle hanımefendilerin
memnuniyetini görüyorum. Sa-
natçılarımızın memnuniyetini
görüyorum. demek ki herkesi
mutlu edebiliyoruz. inşallah her-
kesi mutlu edeceğimiz işleri
yapmaya devam ederiz” şek-
linde konuştu. 

Her ilçede çalışıyoruz

GOP şenliklendiGaziosmanpaşa
Belediyesinin

düzenlediği “Bizim
Mahalle Çocuk

Şenlikleri”, Mevlana
Mahallesi Muhsin

Yazıcıoğlu Parkı'nda
gerçekleştirilen 

programla devam
etti. Renkli ve

eğlenceli anlara
sahne olan 

etkinlikte çocuklar 
gönüllerince eğlendi

Gaziosmanpaşa Belediyesi, yaz aylarında
ilçedeki birçok park ve meydanda kültür-
sanat etkinlikleri gerçekleştirerek, çocukları
eğlenceli etkinliklerle buluşturmayı sürdürü-
yor. "Bizim Mahalle Çocuk Şenlikleri" kapsa-
mında düzenlenen etkinliklerin ikinci durağı
Mevlana Mahallesi’nde bulunan Muhsin
Yazıcıoğlu Parkı oldu. Etkinlik boyunca bir-
birinden eğlenceli oyunlar oynayan çocuklar,
jonglör ve sihirbazlık gösterilerini hayranlıkla
izledi. Etkinlikte çocuklar için eğitici tiyatro
gösterilerine de yer verildi.

İkramlar büyük ilgi gördü 

Çocukların yaratıcılıklarını geliştirmelerine
olanak tanıyan resim ve oyun atölyeleri

yoğun ilgi gördü. Atölyelerde çocuklar, resim
yapma, el becerilerini geliştirme ve farklı
oyunlar oynama fırsatı buldu. Ayrıca etkin-
liğe katılanlara patlamış mısır, limonata ve
pamuk şeker ikram edildi.

Belediyeye teşekkür

Etkinliğe katılan aileler ve çocuklar duyduk-
ları memnuniyeti dile getirdi. Çocuklar, etkin-
likte çok eğlendiklerini ve bu tür etkinliklerin
devam etmesini istediklerini söyledi. Aileler
ise mahallelerde gerçekleştirilen bu etkinlikle-
rin, çocukları çok mutlu ettiğini belirterek,
Gaziosmanpaşa Belediye Başkanı Hakan
Bahçetepe’ye ve yetkililere teşekkür etti.
BURAK BİRERDİNÇ

İnsan odaklı bir hizmet!
Eyüpsultan Belediyesi vatandaşlardan gelen talep ve ihtiyaçlar
doğrultusunda, insan odaklı çalışmalara devam ediyor. Bu 
kapsamda yaşlı ve yatalak hastalara hasta bezi yardımı yapılıyor
EvdE temizlik hizmetinden berberlik hizmetine,
hasta yatağından, evde fizik tedaviye kadar her
yaştan ve her kesimden ihtiyaç sahibi vatandaş-
lara hizmet üreten Eyüpsultan Belediyesi, yaşlı ve
yatalak hastalara hasta bezi yardımı yapıyor.
Eyüpsultan Belediyesi Engelli ve Yaşlı Hizmetleri
birimi, ilçe sınırları içinde
doktor raporu ile hasta
bezi kullanma duru-
munda olan hasta ve
hasta yakınlarının yükünü
hafifletmek ve süreçlerine
destek olmak için 2 aylık
periyotlarla yaşlı ve yata-
lak hastalara hasta bezi
desteği veriyor. Engelli ve
Yaşlı Hizmetleri birimi
personeli, vatandaşların
oldukça maliyetli olan bu

medikal ihtiyaçlarını kapılarına kadar götürerek
ücretsiz olarak teslim ediyor.

Vatandaş memnun 

Hasta bezi paketlerini teslim alan vatandaşlar
Eyüpsultan Belediye Başkanı Dr. Mithat Bülent

Özmen’e teşekkür ederek,
memnuniyetlerini şu sözlerle
dile getirdi: “Allah Mithat baş-
kanımızdan razı olsun. Bu me-
dikal ürünler çok pahalı
olduğu için maddi olarak da
bizi çok rahatlatıyor. Kapımıza
kadar getiriyorlar. Bu desteğin
devam etmesini istiyoruz.” En-
gelli ve Yaşlı Hizmetleri birimi
ilçe sınırları içinde yaşayan 312
kişiye hasta bezi desteği veri-
yor. BARIŞ ÖNAL
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